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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

امضای تفاهم نامه همکاری ایران خودرو با وزارت دفاع

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

انتخابنمایندهاصلح
ایــن روزها انتخاب نماینده اصلح مــورد توجه محافل 
مکتــوب و مجازی قرار گرفته اســت. این موضوع نه تنها 
بیش از ادوار پیشین اذهان مردم در جهت تحقق اقتصادی 
مقاومتی، امنیت ملی، تولید ملــی و ... را به خود معطوف 
داشته بلکه بخش عظیمی از اتفاق در فضای مجازی مکتوب 
در این موضوع وارد شــدند. با توجه بــه تایید 7100 نامزد 
انتخابات یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی مواردی را 
در ارتباط با خداقل هزینه های اضافی کاندیداتوری جهت 
ورود به مجلس طی چند شماره مورد بررسی قرار می دهیم.

فرض کنید اگر یک نامزد محترم تصمیم بگیرد برای پرســنل و 
میهمانانش چلوکباب تهیه کند مسلما” هزینه هایش بسیار بالاتراز 
تهیه خورشت قیمه خواهد شد ، یک نامزد سابق هم تعریف می 
کرد حتی این موضوع که خودکارهای روی میز از چه نوع و مارکی 

باشد ، روی هزینه های ستاد تأثیرات بسزایی خواهد داشت.
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  طراح اول، پیشنهاددهنده و 
عامل تصویب طرح مهم اصلاح 
قانــون منــع به کارگیــری 
بازنشستگان به عنوان یکی از 
مهم ترین مصوبات ادوار مختلف 
مجلس شــورای اســلامی و 
جایگزینی بیش از 8000 مدیر 

بازنشسته با نیروهای جوان تر

     طراح اول و پیشــنهاددهنده 

طرح  مقابله با سوداگری بازار مسکن

   از پیشنهاد تا پیگیری تصویب 
افزایش 20 درصد حداقل حقوق 
اداره کار برای افراد تحت پوشش 

کمیته امداد و بهزیستی

خانم دکتر زهرا  سعیدی 
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 

 کاندیدای مستقل  انتخابات  یازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی  ازشهرستان اصفهان

سرلشکرسلامیدرمراسمرونماییاز“موشکرعد۵۰۰ونسلجدیدپیشرانهایموشکیوماهوارهبرها:

جنگ حقیقی ما تولید برای قوی شدن است



سید عباس صالحی وزیر فرهنگ وارشاد اسلامی 
گفت: انقلاب اسلامی انقلابی بود که مردم با تمام 
وجود آن را تاسیس کردند و در مراحل سختی و 
مشکلات به پای آن ایستادند. وی افزود: مردم این 
انقــلاب را مثل فرزند خودشــان بزرگ کردند و 
می دانند که برخی طمع کردند که این فرزند را از 
مام آن دور کنند. وی گفت: مردم به جریان انقلاب 
به عنوان یک مولود نگاه می کنند نه به عنوان چیزی که از بیرون به آن ها داده 
شده است. صالحی تصریح کرد: در شرایط جنگ که شهر ها زیر بمباران بود و 
همچنین شرایط سختی که در ۴۰ساله انقلاب با آن مواجه بود مردم پای انقلاب 
ایستادند، هر چه سختی ها بیشتر شود حمایت های مردم نیز بیشتر خواهد شد. 
وزیر ارشاد تاکید کرد: به دلیل اینکه پایگاه این انقلاب مردم است هر چه حضور 

مردم پررنگتر و علنی تر باشد دشمنان مایوس تر و ناامیدتر خواهند شد.
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بازنگریدرهفتهنامهاقتصادیایران

مجازاتحبسدر
دستورکارجدی
قوهقضاییه

رئیسقوهقضاییهبابیاناینکه»قانون«،ابزارقاضیاستوبایددرقوانینمربوطبهحبسبازنگاهجدیشود،گفت:بهدنبالایجادتعادلدراینموضوعهستیموبازنگاهدرباره
حبسدردستورکارجدیقوهقضاییهقرارگرفتهاست.بهگزارشتفاهمآنلاینبهنقلازادارهکلروابطعمومیقوهقضاییه،حجتالاسلاموالمسلمینسیدابراهیمرئیسیدر

دیداروزرایدادگستریومعاونینحقوقیادوارافزود:اگربرروی»محوریتقانون«توافقنکنیمکارسختمیشودوبایدهمهجریانات،توافقکنندکهکشوردرهمهحوزههابر
اساس»قانون«پیشبرودوهمهحقوقرارعایتکنند.البتهاینبهمنزلهآننیستکهقانوندرهمهجاکاملاستبلکهمنظورایناستکه»قانونناقص«بهترازبیقانونیو»رفتار

سلیقهای«است.رئیسقوهقضاییهیکیازدستورکارهایضروریمجلسیازدهمرابازنگریدربرخیموادآییندادرسیعنوانکردهوافزود:دربازنگریقوانین،حبسباید
مربوطبهجرائمیباشدکهواقعابهاینمجازاتنیازاستدرغیراینصورتلازماستازمجازاتهایبازدارندهدیگرغیرازحبساستفادهکنیم.درابتدایایندیدار،اعضای
کمیسیونبهبیاننقطهنظراتخوددررابطهبادستگاهقضاییکشورپرداختهوبااستقبالازتأکیدقوهقضاییهبر»قانونگراییوحاکمیتنگاهحقوقی«،نسبتبهتحولاتقوه

قضاییهدردورهاخیرابرازخوشبینیکردند.گفتنیاست،درایندیدارسیدعلیرضاآوایی،ابراهیماحدی،غلامحسینالهام،الهامامینزاده،مصطفیپورمحمدی،محمداسماعیل
شوشتری،سیدمحمدعلیابطحی،سیدمحمداصغری،حسینعلیامیری،مجیدانصاری،فاطمهبداغی،لعیاجنیدیوسیداحمدموسویحضورداشتند.

رهبرمعظمانقلاباسلامیدردیدارجمعیازفرماندهانوکارکناننیرویهواییونیرویپدافندهواییارتش:خبر

باید قوی شویم تا جنگ نشود و تهدید دشمن تمام شود
حضرت آیت الله خامنه ای فرمانده کل قوا در دیدار 
فرماندهان و کارکنان نیــروی هوایی و نیروی 
پدافند هوایی ارتش، واقعه ۱۹ بهمن سال ۱۳۵۷ 
را نتیجه اطمینان امام خمینی)ره( و مبارزان به 
وعده الهی دانستند و گفتند: اگر تفکر تخلف ناپذیر 
بودن وعده الهی در جامعه حاکم شود و مسئولان 
هوشیارانه عمل کنند، تهدیدها به فرصت تبدیل 
خواهد شد و تحریم می تواند عامل نجات کشور 
از وابســتگی به نفت و حل بسیاری از مشکلات 

شود.
رهبر انقلاب اسلامی در این دیدار که در چهل و 
یکمین سالروز بیعت تاریخی همافران نیروی 
هوایی با امام خمینی)ره( در ۱۹ بهمن ۵۷ برگزار 
شــد، این واقعه را یک حادثه فراموش نشدنی و 
اعجاب برانگیــز و دارای درس ها و عبرت هایی 
خواندند و افزودند: در دوران رژیم گذشته، نیروی 
هوایی ارتش یکی از نزدیک ترین نیروها به مرکز 
قدرت و امریکا بــود اما رژیم طاغوت، ضربه را از 
همین نیرو خورد که هیچ گاه تصور آن را نمی کرد.
حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان کردند: 
براساس آیات قرآنی، خداوند از جایی به دشمن 
ضربه می زند که هیچ گاه انتظــار آن را ندارد و 
مؤمنین نیز از ناحیه ای تقویت و حمایت می شوند 
که انتظار آن را نداشته اند که در فرهنگ دینی، 
»رزق لا یحُتَسَب« یا همان رزقی که در محاسبات 

مادی جایی نداشته است، نامیده می شود.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به آیات قرآنی که 
صراحتاً و مؤکداً از نصرت یاری کنندگان دین خدا 
یاد شده است، افزودند: باید به این وعده های الهی 
اطمینان داشت و با امید به آینده به حرکت رو به 

جلو با قدرت ادامه داد.

حضرت آیت الله خامنه ای تأکید کردند: اگر چنین 
تفکر و روحیه ای در هر مجموعه و جامعه ایمانی 
حاکم شــود، افراد آن مجموعه با عزم راســخ، 
تهدیدها را به فرصت تبدیل خواهند کرد. همان 
گونه که نیروی هوایی به رغم تحریم های امریکا، 
اکنون علاوه بر تعمیر و بازســازی جنگنده ها و 
هواپیماها، طراحی و ساخت جنگنده را نیز انجام 

داده است.
ایشان رمز موفقیت و پیشرفت نیروی هوایی را 
تبدیل تهدید به فرصت، قطع امید از بیگانگان و 
تکیه بر توانایی ها و ظرفیت های داخلی برشمردند 
و افزودند: این موضوع قابل تعمیم به کل کشور 
است و می توان به رغم تحریم ها که یک حرکت 
جنایتکارانه است، برای کشور فرصتهای زیادی را 

به وجود آورد.
رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: اگر مسئولان 
هوشیارانه عمل کنند می توان با استفاده از شرایط 
تحریم، اقتصاد کشور را از وابستگی به نفت که 

عامل مهم بسیاری از مشکلات است، نجات داد.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: البته برخی افراد 
با هوش در داخل هیأت حاکمه امریکا متوجه این 
موضوع هستند و گفته اند نباید بگذاریم ایران 
اقتصاد بدون نفت را تجربه کند و به همین دلیل 
باید مسیری را باز بگذاریم تا اقتصاد ایران به کلی 
از پول نفت جدا نشود که مسئولان به خصوص 
مسئولان اقتصادی باید در این خصوص هوشیار 

باشند.
ایشان با اشاره به پیچیده تر شدن ابزارها و شیوه 
های دشمنان خاطرنشــان کردند: در مقابل، 
شیوه ها و روشهای جمهوری اسلامی نیز پیچیده 
تر از گذشته شده است به گونه ای که اکنون در 
بخش های گوناگون کشور، روش ها و کارهای 
کاملاً منطقی، پیچیده و پیش رونده ای در جریان 
است که تأمین کننده عمق راهبردی کشور است 

و دشمن را زمین گیر کرده است.
ایشان با تأکید بر لزوم قوی شدن کشور در همه 

جهات به ویژه در زمینه دفاعی گفتند: ما به دنبال 
تهدید هیچ کشور و ملتی نیستیم بلکه به دنبال 
حفظ امنیت کشور و جلوگیری از تهدید هستیم.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه ضعیف بودن، 
دشمن را تشویق به اقدام خواهد کرد، افزودند: 
برای آنکه جنگ نشود و برای آنکه تهدید تمام 

شود، باید قوی شد.
حضرت آیت الله خامنه ای، نیروهای مسلح به ویژه 
نیروی هوایی ارتش، نیروی هوافضای ســپاه و 
سازمان صنایع دفاع را به تلاش برای تقویت بنیه 
دفاعی در ابعاد مختلــف، دقت در پیش بردن 
کارهای مهم و حداکثر استفاده از ظرفیت ها و 
استعدادها توصیه کردند و گفتند: اگر رؤسای قبلی 
آمریکا مســیر شــیطانی این رژیــم را در زیر 
پوششــهایی دنبال می کردند، امروز انحراف، 
جنگ افروزی، فتنه سازی و طمع آمریکایی ها به 
داشته های دیگران، علنی و بدون پوشش است و 
این مسیر باطل دشمنان ملت ایران قطعاً محکوم 

به شکست است.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، امیر سرتیپ 
نصیرزاده فرمانده نیــروی هوایی ارتش با بیان 
گزارشی از پیشرفت برنامه های این نیرو در ابعاد 
»ارتقاء توان رزم«، »پشتیبانی، فنی و قطعه سازی« 
و »پویایی سازمان و ارتقاء کیفیت نیروی انسانی« 
گفت: طراحی و ساخت پهپاد، مهمات هوشمند و 
هواپیمای با سرنشین، تعمیرات موتور و قطعات 
هواپیما، کمک به مناطق سیل زده از طریق پرواز 
هواپیماهای ترابری و راه اندازی آمبولانس هوایی 
کشور با تجهیز یک هواپیما به امکانات پیشرفته 
پزشکی از جمله فعالیت های نیروی هوایی بوده 

است.

امیر ســرتیپ حاتمی وزیر دفاع گفت: بازآمد 
سازی بالگردها و هواپیماها فرایندی پیچیده 
است که در انحصار تنها چند کشور قرار دارد و 
موفقیت فرزندان این سرزمین در این امر مهم، 
گامی اساسی است که توسط متخصصان فجر 
آفرین ســازمان صنایع هوایی وزارت دفاع در 
شرکت پنها با استواری و صلابت برداشته شده 

است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت 
دفاع، مراسم تحویل دهی ۱۰ها فروند بالگرد 
اورهال و بازآمد سازی شده به نیروی زمینی 
ارتش با حضور امیر سرتیپ حاتمی وزیر دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مســلح، امیر سرتیپ 
حیدری فرمانده نیــروی زمینی ارتش، امیر 

سرتیپ دوم قربانی فرمانده هوانیروز نیروی 
زمینی ارتش و امیر ســرتیپ دوم خواجه فرد 
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع 

در اصفهان برگزار شد.
امیر ســرتیپ حاتمی وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح در این مراسم با حضور درپایگاه 
چهارم رزمی هوانیرور ارتش جمهوری اسلامی 

ایران در اصفهان با گرامیداشت چهل و یکمین 
سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی ، 
آماده ســازی و تحویل ۱۰ها فروند بالگرد به 
نیروزی زمینی ارتش  را که با ساخت قطعات 
بومی مورد نیاز  توســط متخصصین صنایع 
هوایی وزارت دفاع صورت گرفته اســت را از 
دستاوردهای بزرگ  انقلاب اسلامی دانست ، 
و افزود : در پایگاه های هوانیروز در اقصی نقاط 
کشــور از جملــه تهران، اصفهان،  مســجد 
ســلیمان، قزویــن،  کرمان، کرمانشــاه و .... 
بالگردهای زمین گیر شده توسط متخصصین 
صنایع هوایی  و شــرکت پنها مورد تعمیر و 
اورهال اساسی قرار گرفته که در همین راستا، 
این بالگردهای باز آمد ) اورهال ( شده موجب 

افزایش قدرت رزمی، تهاجمی و پشــتیبانی 
نیروهای مسلح ، جلوگیری از خروج میلیون 
ها دلار ارز از کشور و کاهش هزینه ها به میزان 
بیش از ۵۰ درصد نسبت به قیمت های جهانی 
و بهره گیری حداکثری از شرکت های دانش 

بنیان داخلی شده است .
وی  سپس با بازدید از نمایش قدرت بالگردی 
پایگاه چهــارم رزمی هوانیروز اصفهان تأکید 
کرد: رشادت ها و جانفشانی های خلبانان تیز 
پــرواز هوانیروز در طول دوران دفاع مقدس و 
پس از آن چون نگینی درخشان در کارنامه پر 
افتخار این مجموعه پر افتخار می درخشــد و 
ملت بزرگ ایران اســلامی همــواره قدر دان 

ایثارگری های آنان بوده اند .

محمــد خدادی؛ معــاون امــور مطبوعاتی و 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت:  
رسانه یعنی فرصت نشــر اطلاعات و هر کس 
بخواهد این فرصت را به هر دلیل و بهانه ای محدود 
و محصور کند در دنیا مورد قبول نیست و قطعاً 
محکوم و مردود است، مگر اینکه محتوای این 
اطلاعات مجرمانه و خلاف عفت عمومی باشد. اما 
و  محدودســازی ها  بــا  آمریــکا  دولــت 
مسدودسازی هایش همه استانداردهای جهانی 
را از بین برده است و حالا هم به انتهای خط رسیده 
و چهره واقعی خود را به نمایش می گذارد البته 
برای ما جدید نیســت و چهره آمریکا همیشه 
دیکتاتوری در قاب یک مدعی حقوق بشر بوده 
است. ترور شهید حاج قاسم سلیمانی که یک ترور 

جنگی با اعلام رسمی دولت آمریکا بود در دنیا 
سابقه نداشت. این که مقام نظامی ارشد یک کشور 
را در کشور ثالث که با مدارک دیپلماتیک حضور 
دارد ترور کنند واقعاً عجیب است. تحریم مقام 
معظم رهبری، وزیر امور خارجه، سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی و هر گزینه دیگری که وجود داشته 
نشانه اســتیصال این کشور است و دیگر کاری 

نمانده که انجام نداده باشــد. کســی که تمام 
گزینه های خود را از دست می دهد دست به هر 
کاری خواهد زد.  زمانی که آمریکا قصد ترور شهید 
سلیمانی را داشت به دو گونه تحلیل رسیده بود 
که هر دو تحلیل اشتباه بود. اگر می دانستند که 
شهادت این ســردار بزرگ با واکنش میلیونی 
مردمی همراه خواهد بود عقل حکم می کرد دست 
به این اقدام خبیثانه نزنند و اگر نمی دانستند که 
چنین واکنشی به وجود خواهد آمد باز هم نشان 
می دهد آنها در تحلیل ها و بررســی های خود 
ناتوانند، پس در هر دو صورت می بینیم که چه 
اشتباه بزرگی مرتکب شدند. به دنبال همین اتفاق 
میلیون ها نفر بدون درخواست کسی و بدون اینکه 
از آنها تقاضایی شود به خیابان می آیند و هیچ کس 

تصور نمی کرد این حجــم انبوه از جمعیت در 
میدان حاضر شوند. در هر شهری که این پیکر 
مقدس حضور پیدا کرد یا حتی نکرد بیشترین 

تجمع مردمی تاریخ آن شهر را شاهد بودیم.
وی همچنین درخصوص بستن دامنه رسانه ها  
گفت: اتفاقی مانند مسدودسازی دامنه رسانه ها 
برای نخستین بار نیســت که پیش می آید؛ ما 
سالهاست که با بحران های مشابه مواجه ایم، از 
بســته شــدن دفتر پرس تی وی تا قطع شدن 
ماهواره ها؛ آنها ابتدایی ترین حقوق انسانی را رعایت 
نمی کنند پس نمی توان بر تصمیمات بین المللی 
و مجامع بین المللی تکیه کرد؛ تکیه ما بر توان 
داخلی اســت و امیدی نداریم کــه از غربی ها 

سرویس بگیریم.

 اولین جلسه محاکمه روح الله زم روز دوشنبه در 
شعبه ۱۵ دادگاه انقلاب استان تهران به ریاست 
قاضی صلواتی برگزار شد.  قاضی صلواتی در ابتدای 
جلسه دادگاه بیان کرد: شروع اولین جلسه محاکمه 
متهم روح الله زم را در شــعبه ۱۵ دادگاه انقلاب با 
حضور مستشار، وکیل مدافع و نماینده دادستان به 
صورت علنی اعلام می کنم. نماینده دادستان ضمن 
حضور در جایگاه گفت: حسب محتویات پرونده 
متهم روح الله زم فرزند محمدعلی با اسم مستعار 
نیما، متولد ۵۷/۵/۵ صادره از ری، متأهل، دارای 2 
فرزند، فوق دیپلم، مدیر کانال آمد نیوز، بازداشت و 

دارای یک ســابقه کیفری، دارای وکیل به وکالت 
آقای دبیر دریابیگی و دارای پرونده شخصیت که بر 
اساس آن، مشارالیه دارای سلامت جسمی و روحی 
است. وی در ادامه با اشاره به اتهامات روح الله زم بیان 
کرد: روح الله زم متهم است به »افساد فی الارض«، 
در بازه زمانی سال ۹۵ تا زمان دستگیری از طریق 
ارتکاب جرائم علیه امنیت داخلی و خارجی کشور، 
نشر اکاذیب به طور گسترده، معاونت در تخریب، 
معاونت در ایجاد اخلال در نظام اقتصادی کشور، 

تشکیل و اداره کانال معاند آمدنیوز و صدای مردم با 
هدف برهم زدن امنیت داخلی و خارجی کشور، 
جاسوســی به نفع ســرویس اطلاعاتی یکی از 
کشورهای منطقه، جاسوســی به نفع سرویس 
اطلاعاتی کشور فرانسه در ابتدای سال ۹۷ تا زمان 
دستگیری، همکاری با دولت متخاصم آمریکا علیه 
نظام جمهوری اسلامی در نیمه دوم اسفند ماه سال 
۹۶ تا زمان دســتگیری، اجتماع و تبانی به قصد 
ارتــکاب جرائم علیه امنیت داخلــی و خارجی، 

مشارکت در فعالیت تبلیغی علیه نظام جمهوری 
اسلامی به نفع گروه ها و سازمان های مخالف نظام، 
عضویت و همکاری با کانال معاند سحام با هدف بر 
هم زدن امنیت داخلی و خارجی کشور، مشارکت 
در اغوا و تحریک مردم به جنگ و کشتار در دی ماه 
ســال ۹۶، مشــارکت در جمع آوری اطلاعات 
طبقه بندی شده با هدف برهم زدن امنیت کشور، 
مشارکت در نشر اکاذیب به طور گسترده، توهین 
به مقدسات اسلام، تحصیل مال از طریق نامشروع 
و شکایت اشــخاص حقیقی و حقوقی از جمله 

اتهامات متهم است. 

آیین رونمایی از موشــک رعد۵۰۰ با موتور 
کامپوزیتی “زهیر” و نسل جدید پیشران های 
موشــکی و ماهواره برها با حضور سرلشکر 

سلامی برگزار شد.
به گزارش اعتبار به نقل از ســپاه نیوز، آیین 
بازدیــد از خط تولید و رونمایی از موشــک 
رعد۵۰۰ با موتور کامپوزیتی “زهیر” و موتور 
کامپوزیتی فضایی “سلمان” با نازل متحرک 
به عنوان نسل جدید پیشران های موشکی و 
ماهواره برها،  با حضور سردار سرلشکر پاسدار 
حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران 

انقلاب اســلامی و سردار ســرتیپ پاسدار 
امیرعلی حاجی زاده فرمانده نیروی هوافضای 
سپاه برگزار شد. بنا بر این گزارش؛ با نمایش 
موشــک چابک رعد۵۰۰، از نســل جدید 
پیشــران ها با بدنه غیرفلــزی و کامپوزیت 
رونمایی شد. اســتفاده از فناوری بدنه های 
الیاف کربن قابلیت تحمل ۱۰۰ بار فشــار و 
دمای ۳هزار درجه سانتی گراد و دستیابی به 
موشــک های بسیار سبک را فراهم می کند. 
موشک رعد۵۰۰ از موشک های نسل جدید 
است که در مقایسه با موشک فاتح۱۱۰ با بدنه 

فولادی، با یک دوم وزن، اما  از افزایش 2۰۰ 
کیلومتر برد برخوردار می باشد.

همچنین نیروی هوافضای سپاه ، از موتورهای 
موشــک با نازل متحــرک رونمایی کرد که 
ترکیب دو دستاورد بزرگ “بدنه کامپوزیت” 

و “نازل متحرک” در موشک، امکان استفاده 
از موتورهای سوخت جامد را در خارج از جو 

فراهم کرد.
بــا دســتیابی به ایــن موفقیت، ســاخت 
ماهواره برهــای ســبک ســوخت جامد، 
موشــک های زمین به زمین با سطح مقطع 
راداری کــم و مانورپذیرکردن موشــک ها 
به منظور عبور از ســپر موشــکی و کاهش 
هزینه ها و افزایش تولید و کاهش پیچیدگی 
در تولید و نهایتاً جهش نسلی در موشک ها 

فراهم شد.

موافقترهبرانقلاباسلامیباعفووتخفیف
مجازاتتعدادیازمحکومان

رهبرانقلابدرگذشتروحانیخدومحجت
الاسلامطبرسیراتسلیتگفتند

تقریظرهبرمعظمانقلاببرکتاب
»آنمردبابارانميآید«

به مناسبت سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی، حضرت 
آیت الله خامنه ای با عفو و تخفیف مجــازات دو هزار و ۳۱۵ نفر از 
محکومانِ محاکم عمومی و انقلاب، سازمان قضایی نیروهای مسلح 

و تعزیرات حکومتی موافقت کردند.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی رئیس قوه قضائیه به مناسبت 
فرارسیدن سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی در نامه ای به 
رهبر انقلاب اسلامی پیشنهاد عفو یا تخفیف و تبدیل مجازات دو 
هزار و ۳۱۵ نفر از محکومان را که در اداره عفو و بخشودگی قوه قضائیه 
واجد شرایط لازم تشخیص داده شده اند، ارائه کرد که این پیشنهاد 
در اجرای بند ۱۱ از اصل ۱۱۰ قانون اساسی مورد موافقت حضرت 

آیت الله خامنه ای قرار گرفت.

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی با صدور پیامی 
درگذشت روحانی خدوم حجت الاسلام آقای طبرسی را تسلیت 

گفتند.
متن پیام تسلیت رهبر انقلاب اسلامی به شرح زیر است:

بسم الله الرحمن الرحیم
درگذشــت روحانی خدوم مرحوم حجة الاســلام آقای طبرسی 
رحمة الله علیه را به مردم مازندران و بخصوص دوستان و علاقمندان 
به ایشان و بالاخص خاندان مکرّم و بازماندگانشان تسلیت عرض 
میکنم. سالها تصدّی امامت جمعه ی ساری و نمایندگی در مجلس 
خبرگان در شمار حسنات ایشان است که ان شاءالله ذخیره ی عقبا 

خواهد بود.
رحمت و مغفرت الهی را برای ایشان مسألت میکنم.

سید علی خامنه ای
2۰ بهمن ۱۳۹۸

در آستانه  فرا رسیدن سالروز پیروزي انقلاب اسلامي، در سومین 
پاسداشــت هنر و ادبیات انقلاب اسلامي تقریظ حضرت آیت الله 
خامنه اي بر رمان »آن مرد با باران مي آید« اثر خانم وجیهه ساماني 

منتشر شد.
متن تقریظ رهبر انقلاب بر این کتاب به این شرح است:

بسمه تعالي
بسیار خوب و هنرمندانه و پرجاذبه نوشته شده است. تصویري که از 
ماههاي آخر مبارزات نشان میدهد، درست و روشن و واقعي است. 
به گمان من همه ي جوانها و نوجوانهاي امروز به خواندن این کتاب 
و امثال آن نیاز دارند. از نویسنده ي کتاب باید تقدیر و تشکر شود 

ان شاءالله.
مرداد ۹۸

رمان »آن مرد با باران مي آید« توسط نشر کتابستان معرفت منتشر 
شده و به داستان زندگي خانواده اي از طبقه  متوسط مي پردازد که 
در مقطع تاریخي هفدهم شهریور تا بیست و ششم دي ماه ۱۳۵۷ 

درگیر مبارزات علیه رژیم ستمشاهي شد ند.

 پرویز فتاح، رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی به امنیت و آرامش در نظام جمهوری 
اســلامی اشاره کرد و گفت: امام راحل انقلاب 
اسلامی را برپا کرد و فضای با آرامش و امنیتی 
که در کشور وجود دارد به برکت مجاهدت های 

شهدا و امام راحل است.
وی با بیان اینکه باید پشتیبان ولایت فقیه باشیم، 
خاطرنشان کرد: انقلاب اسلامی امام راحل یک نسیمی از آخرالزمان است 
و باید خودمان را آماده کرده، به وعده های خدا مومن بوده و دل خود را با 
هر شایعه ای خالی نکنیم؛ باید پشتیبان ولایت فقیه باشیم. و داغی که سپاه 
در عین الاسد به دل دشمنان گذاشت، بی نظیر بود و دشمنان را نابود کرده 
و هیبت آن ها را از بین برده است؛ آمریکایی ها در واقع ضربه مغزی شده و 

دیوانه شدند.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بنیاد مستضعفان ایشان با اشاره 
به اینکه آمریکایی ها با ترور حاج قاسم دیگر خواب راحت در منطقه نخواهند 
داشت، عنوان کرد: سردار قاسم سلیمانی در منطقه، دنیا و ایران عظمت 
پیدا کرده و زنده تر از گذشته در دل مردم جای گرفته و انتقام این خون 
گرفته می شود و عاقبت بدی در انتظار دشمنان است و این قانون الهی 
است. و ما باید به انقلاب، کشور و امام راحل و رهبری مومن باشیم و طرف 
معامله مومن، خداوند است و خدا نفس پاک انسان مومن را می خرد و ذکر 
آن در جهان دامن گیر می شود و این با منفعت ترین معامله در دنیا است. 
وی افزود: انقلاب اسلامی صاحب دارد و هیچ اتفاقی برای آن نخواهد افتاد 
ولی این ما هستیم که شاید از قطار انقلاب پیاده شویم؛ هیچ وقت دل مومن 
و انقلابی خالی نمی شود. و خدمت رسانی به مردم مانند عملیات های 
کربلای چهار و کربلای پنج است؛ باید تلاش کنیم که نسبت به خدمت 
رسانی چیزی کم نگذاریم و کم نفروشیم. در هر جایی که هستیم می توان 
حاج قاسم سلیمانی شویم. فتاح با بیان اینکه اموال بنیاد مستضعفان متعلق 
به مردم و مستضعفین است، تصریح کرد: باید مومنانه عمل کنیم و اینکه 
مردم به شما مسئولان مراجعه می کنند نعمت خدا است و وظیفه دارید 
برای آن ها گره گشایی کنید؛ اموال بنیاد مستضعفان برای مردم است. باید 
نــگاه خود را به مال داری و زمین داری عوض کنیم و مردم همه از بنیاد 
هستند. وی ادامه داد: این سؤال را مطرح است که چرا بنیاد این مال را به 
برخی داده است؟ نباید مال را به نااهل دهیم؛ امانت مردم که در دست ما 
است باید به اهلش برسد و ما این کار را می کنیم. ایشان با بیان اینکه ما خود 
را خادم مردم می دانیم تاکید کرد: این خدمت هم کارهای کوچک و هم 
کارهای بزرگ می تواند باشد؛ هدف اصلی ما این است اتفاقاتی در منطقه 
صورت گیرد که درآمد ایجاد شود و مردم آن خوداکتفا شوند و از این نظر، 

اشتغال محور اصلی کار ما خواهد بود.
واین رقابت ها بین شهرستان ها باید کنار گذاشته شود؛ برخی با این رقابت 
ها می خواهند دل ما به درد بیاید و  این غلط است. باید همیشه طرف پرُ 

لیوان را دید.
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تحویلدهیبالگردهایاورهالشدهبهنیرویزمینیارتشدراصفهانباحضورامیرحاتمی

 محفل خاطره گویی »نمایش خاطره« با موضوع شهید قاسم سلیمانی 
برگزار شد اما به دلیل مسایل امنیتی، بسیاری از خاطره های مربوط 
به این شهید امکان ارایه و انتشار نداشت. به گزارش ایسنا این برنامه  
بــه همت انجمن تئاتر انقلاب، و دفاع مقدس و همزمان با  ســی و 
هشتمین جشنواره تئاتر فجر با حضور فرماندهان ارشد دوران دفاع 
مقدس و همرزمان ســردار شهید قاسم سلیمانی، در تالار مشاهیر  
مجموعه تئاتر شهر برگزار شد. قرار بود در این محفل، همرزمان شهید 
سلیمانی خاطراتی را درباره او روایت کنند و نمایشنامه نویسان حاضر 
در برنامه با الهام از ایــن خاطرات، نمایش نامه هایی را درباره ی این 
شخصیت بنویسند اما چندین بار اعلام شد که به دلیل مسائل امنیتی، 
بسیاری از خاطرات امکان ارائه ندارد و قابل انتشار نیست. در آغاز این 
برنامه، حمید نیلی مدیر انجمن تئاتر انقلاب و دفاع مقدس درباره 
هدف از برپایی این نشســت توضیح داد: »این محفل برگزار شد تا 
بتوانیم درباره  سردار سلیمانی بیشتر بشنویم و بدانیم.« نیلی با اشاره 
به اهمیت حوزه نویسندگی و مستند سازی در زمینه دفاع مقدس، از 
برگزاری جلسه های مشابهی در آینده خبر و ادامه داد: »امیدواریم 
جلسات محفل خاطره را به صورت فصلی برگزار کنیم.« مدیر انجمن 
تئاتر انقلاب و دفاع مقدس خبر داد که این انجمن از سه اثر صحنه ای 
که درباره  شهید قاسم سلیمانی نوشته شود، بین ۵ تا ۸ میلیون تومان 
حمایــت می کند و در حوزه  تئاتر خیابانی هم از آثاری که مربوط به 
ایشــان باشــد تا ۳ میلیون تومان حمایت خواهد کــرد. در ادامه 
حجت الاســلام بهداروند، گفت: »در گونه های مختلف تئاتر جای 
نمایش های دفاع مقدس خالی بوده و هست، به همین دلیل از چند 
سال پیش بعضی از نمایشنامه ها با این رویکرد اجرا می شود و استقبال 
از این آثار نشان می دهد که در این زمینه ظرفیت بالایی وجود دارد.« 
ســپس سردار محمدجعفر اســدی یکی از همرزمان شهید قاسم 
سلیمانی، گفت: »حاج قاسم سلیمانی در دوره نوجوانی ورزشکار بود 
و روزهای اولی که برای عضویت در سپاه مراجعه کرده بود، به دلیل 
استیل ورزشکاری اش و این که پیراهن آستین کوتاه می پوشید، اجازه 
ورود به ســپاه را به او نمی دادند و با پارتی بازی وارد سپاه شد.« او یاد 
آور شد: »در سال های اول پس از انقلاب، شیاطین از همان روزهای 
اول، شروع به شیطنت کردند و قاسم سلیمانی در همان روزها، تیپ 
۴۱ ثارالله را تشکیل داد  که بعدها به لشگر تبدیل شد.« به گفته  او ، 
شهید سلیمانی در ۸ سال دفاع مقدس در جای جای کشور از ارتفاعات 
غرب تا خلیج فارس همواره حضور داشته و عملیات های لازم را انجام 
داده اســت. سردار اسدی افزود: »پس از جنگ بسیاری از نیروهای 
نظامی به خانه خود برگشتند ولی شهید سلیمانی، به خانه بازنگشت 
و به دنبال اشرار در ارتفاعات و در کویرها بود. او 22 سال پیش از کرمان 
به تهران آمد و فرمانده نیروی سپاه قدس شد که ماموریتش خارج از 
کشور بود.«  او خاطر نشان کرد: »در دنیای ما هر کجا یک قوی وجود 
دارد، ضعیف ها باید به او تکیه کنند این رسم روزگار ماست که قانون 
جنگل هم هســت که قوی ها به ضعیفان زور می گویند. ســردار 
سلیمانی، یک فرد قوی بود که به تنهایی توانست مقابل آمریکا بایستند 

چون او به خدا تکیه کرده بود.«
سردار اسدی ادامه داد:  »آیا این هنر است که ترامپ در شب تاریک با 
آن همه ابزار یک نفر را ترور کند؟! چنین چیزی اسمش قدرت است؟! 
این عجز ترامپ را در برابر قاسم سلیمانی نشان می دهد چون او تنها 

کسی بود که در این کره خاکی مقابل آمریکا ایستاد.«
این فرمانده  سپاه خاطر نشــان کرد: »گام های اول انقلاب نیازمند 
شهادت بود و شهیدانی مانند مطهری و بهشتی را هدیه کردیم که 
باعث شــدند چهل سال اول انقلاب به سلامتی عبور کند و گام دوم 
هم به شهادت سلیمانی نیازمند بود و این اتفاق ما را قوی تر کرد. ببینید 
در چشم جهانیان کشور ما چه نمایی پیدا کرد! زمانی که آن تشییع 
جنازه باشکوه برگزار شد که اگر بالاتر از تشییع امام نبود، چیزی کم 
از آن نداشت. همین حالا هم سر قبر ایشان صف است یعنی ما ارتقاء 
پیدا کرده ایم و داریم برای گام دوم مهیا می شویم. سلیمانی ها باید 
شــهید بشوند تا ما قدرتمندتر بشــویم و در انتهای این دوره  دیگر 
اســرائیلی هم نخواهد بود.« به اعتقاد او، اگر کسی هنر داشته باشد 

می تواند از شهید سلیمانی بهترین تابلوها را ترسیم کند.
او اضافه کرد:  »زندگی سلیمانی بسیار ساده بود و همواره این دنیا را 
موقت می دانست. او هر روز صبح غسل می کرد چون هر لحظه احتمال 

می داد شهید شود.«
درجای جای این نشست از سردار اسدی خواسته شد تا خاطراتی از 
شهید سلیمانی بیان کند اما او توضیح داد که بسیاری از فعالیت های 
این شهید را نمی توان مطرح کرد چون دلایل امنیتی دارد و خاطره ای 
از یکی از شــاگردان سردار سلیمانی بیان کرد. ســردار اسدی در 
صحبت های خود اشاره کرد که در دوره ای که در لبنان بوده اند، تنها 
همسر عماد مغنیه آشپز این گروه بوده تا مسائل امنیتی کاملا رعایت 
شود. او در این نشست، خاطره خود را از روز ۱۳ دی که سردار سلیمانی 

شهید شد، بیان کرد.

بسیاریازخاطراتسردارسلیمانی
امکانانتشارندارند

اموالبنیادمستضعفانمتعلقبهمردماست

در“کارزاررسانهای”بایدبرتوانداخلیتکیهکنیم

مردماینانقلابرامثلفرزندخودشان
بزرگکردند

اولینجلسهمحاکمهمدیرآمدنیوزبرگزارشد
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درحالیکهروزبهروزبرقیمتخودرودربازارداخلیافزودهمیشود،مدتیاستکهقیمتخودرودربازاربهصورتروزانهروندصعودیبهخودگرفتهودراینروزهادراوجبهسرمیبرد.
افزایشسرسامآورقیمتهاباعثشدتاچندیپیشآیتاللهابراهیمرئیسیرئیسقوهقضاییهدرجلسهایبااشارهبهگزارشهاییکهدرخصوصافزایشقیمتخودروبهدستگاهقضائی
میرســد،اینمسئلهراامریغیرقابلقبولدانستوخواستارنظارتهمهجانبهمسئولانوزارتصمت،سازمانتعزیزاتوسازمانحمایتازحقوقمصرفکنندگاندراینزمینهشد.در
همینزمینهسیدیاسررایگانی-سخنگویسازمانتعزیراتحکومتیدرمورددستوررئیسقوهقضائیهدرخصوصنظارتبرافزایشقیمتخودروهااظهارکرد:ضابطهمندشدنقیمت
خودروازمواردیاستکهدرموردآنباریاستدستگاهقضاهمنظرهستیم.ویبااشارهبهافزایشقیمتبیضابطه۱۰میلیونتومانیبهصورتروزانهبرخیازانواعخودروافزود:سقف
قیمتیخودروبایدازسویمراجعنظارتیتعیینشودتاسازمانتعزیراتبتواندبهگرانفروشیدراینحوزهرسیدگیکندوآمادههستیمدرصورتتعیینضابطهبرایقیمتخودرووهمچنین
گزارشدستگاههاینظارتیهمچوناتحادیههاوسازمانصنعت،معدنوتجارتبهتخلفاتدراینحوزهدراسرعوقتوحتیدرروزهایتعطیلرسیدگیمیکنیم.سخنگویسازمانتعزیرات
حکومتیدرموردقیمتگذاریخودرودرسایتهایفروش،اظهارکرد:ازدادستانیتقاضامیکنیمبهنرخگذاریدرسایتهایفروشورودکنندچراکهقیمتسازیدراینسایتهایکی

ازدلایلافزایشبیضابطهقیمتخودرواست.

ــه شــماره ثبــت  ــا مســئولیت محــدود ب آگهــی تغییــرات شــرکت تهــران نیــکا ب
64647 و شناســه ملــی 10101096289 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
العــاده مــورخ 02/10/1398 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای مهــدی رســتم آبــادی 
ــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از  کدملــی 0491453965 ب
ــه مبلــغ  ــال ب ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد. ســرمایه شــرکت از مبلــغ 2001000000 ری
2000000000 ریــال کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. اســامی 
شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک بعــد از کاهــش ســرمایه بشــرح ذیــل مــی 
باشــد: صــدف رســتم آبــادی کدملــی 0011889837 دارنــده مبلــغ 2200000 ریــال ملیحه 
ــتم  ــن رس ــال متی ــغ 2000000 ری ــده مبل ــی 0051431939 دارن ــی کدمل ــد خان پورمحم
ــادی  ــتم آب ــود رس ــال محم ــغ 5800000 ری ــده مبل ــی 0440651468 دارن ــادی کدمل آب
ــنادواملاک  ــت اس ــازمان ثب ــال س ــغ 1990000000 ری ــده مبل ــی 0031771408 دارن کدمل

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )768244( 

آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی کارکنــان مرکــز اورژانــس تهــران بــه شــماره ثبت 
36134 و شناســه ملــی 10100815536 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 
97/09/13 و نامــه شــماره 972/15/243107 مــورخ 97/09/24 اداره کل تعــاون کار و رفــاه 
اجتماعــی اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -آقــای محمــد احمدونــد ک.م 
ــی ک.م  ــا میرزای ــا چق ــای رض ــره و آق ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــه س 3961889430 ب
ــدی  ــمس الله احم ــای ش ــره و آق ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نای ــه س 0051846675 ب
ــای روح  ــدند. - آق ــاب ش ــره انتخ ــت مدی ــی هیئ ــمت منش ــه س ک.م 5588992806 ب
الله غلامــی ک.م 4519457254بــه ســمت مدیــر عامــل بــرای مــدت 3 ســال انتخــاب 
گردیــد چکهــا و اســناد تعهــدآور شــرکت پــس از تصویــب هیئــت مدیــره بــا امضــاء 
آقــای روح الله غلامــی )مدیرعامــل( وآقــای عظیــم حسنی)ســمت عضــو اصلــی هیــات 
مدیــره(و مهــر شــرکت معتبــر و در غیــاب آقــای عظیــم حســنی )ســمت عضــو اصلــی 
هیــات مدیــره(، امضاءآقــای محمــد احمدوند)ســمت رئیــس هیــات مدیــره( معتبرخواهد 
بــود و اوراق عــادی بــا امضــاء آقــای روح الله غلامی)مدیرعامــل( و مهــر شــرکت معتبــر 
خواهــد بــود. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )768243( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــراه ب ــتر هم ــواج گس ــرکت ام ــرات ش ــی تغیی آگه
ــاده  ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10101962407 ب ــه مل 153462 و شناس
ــماره  ــت ش ــر وراث ــی حص ــب گواه ــه موج ــد : ب ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/09/20 تصمیم م
ــه  ــر ارث ب ــات ب ــی مالی ــران و گواه ــلاف ته ــل اخت ــورای 60 ح ــورخ 93/08/02 ش ــه 496 م دادنام
شــماره 77362 مــورخ 93/11/13 کلیــه ســهم الشــرکه مرحــوم خانــم منصــوره کمیلــی بــه کدملی 
0041484339 بــه شــرح ذیــل بیــن وراث تقســیم گردیــد: آقــای ابراهیــم ابراهیــم لواســان پــور 
بــه کدملــی 0033839352 مبلــغ 62500 ریــال و خانــم لیــلا ابراهیــم لواســان پــور بــه کــد ملــی 
0451354842 مبلــغ 62500 ریــال و آقــای علیرضــا ابراهیــم لواســان پور بــه کدملــی 0070734641 
مبلــغ 125000 ریــال در نتیجــه اســامی شــرکاء و ســهم الشــرکه هــر یــک پــس از نقــل و انتقــال 
قهــری بــه شــرح ذیــل میباشــد: آقــای ابراهیــم ابراهیــم لواســان پور بــه کــد ملــی 0033839352 
دارنــد 312500 ریــال ســهم الشــرکه خانــم لیــلا ابراهیــم لواســان پــور بــه کــد ملــی 0451354842 
دارنــد 312500 ریــال ســهم الشــرکه آقــای علیرضــا ابراهیم لواســان پــور بــه کدملــی 0070734641 
دارنــد 375000 ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )768247(

ــه شــماره ثبــت 425673 و  آگهــی تغییــرات شــرکت کیمیــا نشــان ســما ســهامی خــاص ب
شناســه ملــی 10320769780 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 98/07/23 تصمیمات 
ذیــل اتخــاذ شــد : ســمانه راد نیــک نــام بــه شــماره ملــی 0064667502 بــه ســمت مدیــر عامــل 
ــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره زبیــده  ــه شــماره ملــی 0014897512 ب مهــدی صالحــی اصــل ب
خــان محمــدی بــه شــماره ملــی 4579424344 بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت مدیــره انتخــاب 
ــروات ،  ــفته ، ب ــک ، س ــل چ ــرکت از قبی ــد آور ش ــادار و تعه ــناد و اوراق به ــه اس ــد کلی گردیدن
قراردادهــا و عقــود اســلامی و همچنیــن مراســلات و نامــه هــای اداری بــا امضــاء مدیــر عامــل یــا 
رئیــس هیــات مدیــره همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )768246( 

آگهــی تغییــرات شــرکت بازرگانــی امیــن تجــارت کســری ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
292857 و شناســه ملــی 10103298835 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور 
فــوق العــاده مــورخ 98/04/03 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم مرضیــه گردشــی اســفنجانی به 
شــماره ملــی 1378884086 و خانــم فاطمــه آقامحســنی فشــمی بــه شــماره ملــی 0453146228 
بــه ترتیــب بــه ســمت بــازرس اصلــی و بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب 
شــدند . آقــای ناصــر هاشــمی بــه شــماره ملــی 0035672862 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره 
ــس  ــب رئی ــمت نائ ــه س ــی 1376230399 ب ــماره مل ــه ش ــاش ب ــن نوت ــماعیل عابدی ــای اس ، آق
هیئــت مدیــره ، آقــای محمدحســین عابدینــی نوتــاش بــه شــماره ملــی 0064269213 بــه ســمت 
مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره بــرای مــدت دو ســال انتخــاب گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق 
بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل - چــک - ســفته - بــرات- قراردادهــا و عقــود اســلامی و اوراق 
عــادی و اداری بــا امضــاء مدیرعامــل منفــرداً همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد ســازمان 
ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )768245( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســیوند پتــرو نیــک جــم بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ثبــت 234560 و شناســه ملــی 10102755110 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
ــه  ــدی ب ــن محم ــید حس ــای س ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/10/01 تصمیم ــاده م الع
شــماره ملــی 0060285801 بــا پرداخــت مبلــغ 29993000000ریــال بــه صندوق شــرکت، ســهم 
الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 30000000000ریــال افزایــش داد . خانــم آرزو شــفیع حســینی بــه 
شــماره ملــی 0062112686 بــا پرداخــت مبلــغ 9997000000 ریــال بــه صندوق شــرکت ، ســهم 
ــم نگیــن ســادات محمــدی  ــه مبلــغ 10000000000ریــال افزایــش داد . خان الشــرکه خــود را ب
ــا پرداخــت مبلــغ 5000000000ریــال بــه صنــدوق شــرکت  بــه شــماره ملــی 0024824283 ب
در زمــره شــرکاء قــرار گرفــت. آقــای ســیدمحمدرضا محمــدی بــه شــماره ملــی 0200915266 
ــرار گرفــت.  ــره شــرکاء ق ــه صنــدوق شــرکت در زم ــال ب ــغ 5000000000ری ــا پرداخــت مبل ب
ــاده  ــت و م ــش یاف ــال افزای ــه 50000000000ری ــال ب در نتیجــه ســرمایه شــرکت از 10000000ری
مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردید.اســامی شــرکاء پــس از افزایــش ســرمایه بــه قــرار فوق 
الذکــر مــی باشــد. تعــداد اعضــای هیئــت مدیــره بــه 2 نفرتغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در 
اساســنامه اصــلاح گردیــد. مرکــز اصلی شــرکت به: اســتان تهــران - منطقــه 14 ، شهرســتان 
تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه دانشــگاه تهــران ، خیابــان بزرگمهــر ، خیابــان 
وصــال شــیرازی ، پــلاک -49 ، ســاختمان وصــال ، طبقــه ســوم ، واحــد جنوبــی- بــه کــد 
ــد. مــوارد  ــوط در اساســنامه اصــلاح گردی ــاده مرب پســتی: 1416853541 انتقــال یافــت و م
ــد: تهیــه و  ــه موضــوع شــرکت الحــاق و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردی ذیــل ب
توزیــع مشــتقات نفتــی جهــت صــادرات، عقــد قــرارداد بــا شــرکتهای تولیــدی مشــتقات 
نفتــی، اعطــای نمایندگــی صــادرات و توزیــع مشــتقات نفتــی در بــازار کشــورهای هدفــدر 
صــورت لــزوم پــس از اخــذ مجــوز هــای لازم. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )768248( 

آگهــی تغییــرات شــرکت صبــا طیــور پــارس ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103901034 ب ــه مل 345628 و شناس
ــای  ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 17/01/98 تصمیم ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ع
محمدرضــا کریمــی عبــدل آبــادی بــه کــد ملــی 0938887297 بــه ســمت رئیــس 
هئیــت مدیــره و عضــو وخانم شــکوفه پیریائــی یاراحمــدی به کــد ملــی 4210131131 
ــه ســمت مدیرعامــل )خــارج از شــرکا ، خــارج از اعضــاء( وخانــم حمیــرا غفــاری  ب
شوشــیه بــه کــد ملــی 3731763435 بــه ســمت نایــب رئیس هئیــت مدیــره و عضو 
وآقــای محمــود کریمــی عبــدل آبــادی بــه کــد ملــی 6519724505 عضــو هیئــت 
مدیــره بــرای مــدت 2 ســال انتخــاب شــدند. حسابرســی تــلاش ارقــام حســابداران 
رســمی بــه شناســه ملــی 10100560383 و شــماره ثبــت 15128 بــه ســمت بــازرس 
اصلــی و آقــای مســعود ترابــی بــه کــد ملــی 2739032617 بــه ســمت بــازرس علــی 
البــدل بــرای مــدت 1 ســال مالــی انتخــاب شــدند. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهد 
آور شــرکت از قبیــل چــک ســفته بــروات بــا امضــای رئیــس هیئــت مدیــره منفــرداً 
همــراه بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار مــی باشــد و قــرارداد هــا و عقــود اســلامی و 
اوراق عــادی و اداری بــا امضــای مدیرعامــل یــا رئیــس هیئــت مدیــره منفــرداً همــراه 
بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار مــی باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )768249( 

فولادمبارکهتأمینحداکثریبازارداخلرا
رسالتخودمیداند

وزیر صمت در جریان بازدید از شرکت های فولاد سفیددشت و ورق 
خودروی چهارمحال و بختیاری ضمن قدردانی از حمایت های فولاد 
مبارکه در به بهره برداری رسیدن و تداوم تولید این شرکت ها گفت: 

فولاد مبارکه تأمین حداکثری بازار داخل را رسالت خود می داند.
 به گزارش خبرنگار فولاد، هم زمان با ایام الله دهة مبارکه فجر، دکتر 
رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت به همراه دکتر غریب پور، 
رئیس هیئت عامل ایمیدرو، و مهندس عظیمیان، مدیرعامل فولاد 
مبارکه، از خطوط تولید شرکت های مذکور بازدید کرد. وی در جمع 
خبرنگاران گفت: در رقابت اقتصادی شدیدی که بر اقتصاد جهانی 
حاکم است، محصولات کیفی با قیمت تمام شدۀ رقابتی می توانند 
ارزش افزوده ایجاد کنند. وی از بالا بودن کیفیت مواد اولیه در تمامی 
خطوط تولید به عنوان عامل اصلی ارتقای کیفیت محصولات یاد 
کرد و با اشاره به اهمیت تأمین بازار داخل گفت: بیشتر محصولاتی 
که در گروه فولاد مبارکه و به طورکلی در زیرمجموعة ایمیدرو در 
حال تولید است، پیش از این از محل واردات تأمین می شده است 
که این روند خوب برای کشور مهم است.   ایشان با تأکید بر این که 
ما در تأمین بسیاری از ورق های خاص به واردات وابستگی داشتیم 
افزود: ایمیدرو و فولاد مبارکه تأمین حداکثری بازار داخل و واحدهای 
مصرف کننــدۀ داخلی را رســالت خــود می داننــد؛ ازاین رو 
برنامه ریزی های خوبی در این خصوص انجام شد تا هر مقدار که 
ممکن است، محصولات موردنیاز را در داخل تولید کنیم. ایشان در 
بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: اتفاق مهم دیگری که 
افتاده این است که تولید و ساخت تجهیزات مورداستفاده در این 
واحدها با تدابیر همکاران مجموعه ها در حال انجام است. در واقع 
علاوه بر افزایش توان تولید کشــور، ما در حال حرکت به سمت 
ماشین ساز شدن هستیم. با ادامة این روند، حتی می توانیم در بخش 
ساخت ماشــین و دانش فنی نیز صادرکننده باشیم. این بسیار 
ارزشمند است که با احداث چنین واحدهایی در داخل، محصولات 
کشور قابلیت صادرات به کشورهای اروپایی را دارند و کشورهایی 
که نیاز دارند و تأکیدشان بر کیفیت است می توانند از محصولات 

کیفی تولید داخل ما استفاده کنند.
وی در خاتمه با اشاره به اهمیت رونق حداکثری تولید داخل، در 
خصوص اقدامات حمایتی دولت از احداث خط نورد گرم شمارۀ 2 
فولاد مبارکه تصریح کرد: شرکت فولاد مبارکه و ایمیدرو در حال 

پیگیری مراحل انجام این کار هستند.

براساستفاهمنامهمنعتقدشدهمیانایرانخودرووراهآهنجمهوریاسلامیایرانخبر

زیرساخت ها و سهم حمل بار ریلی ایران خودرو توسعه می یابد
براســاس تفاهم نامه منعتقد شده میان ایران 
خــودرو و راه آهن جمهوری اســلامی ایران، 
زیرساخت های مورد نیاز ایران خودرو در حمل 

بار ریلی توسعه می یابد.
زیرساخت ها و سهم حمل بار ریلی ایران خودرو 

توسعه می یابد
ایکوپرس-این تفاهم نامه توســعه همکاري با 
حضور وزیر راه و شهرسازي میان مدیران عامل 
ایران خودرو و راه آهن جمهموري اسلامي ایران 

امضا شد.
 این تفام نامه به منظور تحقق بندهای 2۴ و 2۵ 
سیاست های کلی برنامه ششم توسعه ابلاغی 
مقام معظم رهبری درخصوص اولویت بخشی 
به توسعه حمل و نقل ریلی و ایجاد مزیت رقابتی 
برای آن و همچنین ایجاد شرایط مناسب برای 
زیرساخت های حمل ریلی در محل ایستگاه راه 
آهن آپرین در منطقه اسلامشهر تهران منعقد 

شد.
موضوع این تفاهم نامه درخصوص افزایش سهم 
حمل و نقل ریلی ایران خودرو، تامین واگن به 
منظور حمل و راه اندازی قطار برنامه ای و توسعه 

خطوط فرعی راه آهن است.
تفاهم نامه منعقد شــده چارچوب همکاري 
طرفیــن در دو حوزه حمل داخلي و خارجي را 

تعیین کرده است.
خط تولید فریم داشبورد دنا راه اندازی شد

خط تولید فریم داشبورد خودروي دنا در شرکت 

ماشین ابزار با حضور نائب رئیس هیات مدیره 
ایــران خودرو و امام جمعه هشــتگرد به بهره 

برداري رسید.
خط تولید فریم داشبورد دنا راه اندازی شد

ایکوپرس- حسن وفادار نایب رئیس هیات مدیره 
ایران خودرو در مراسم افتتاح این خط تولید که 
مزین به نام ســردار دل ها شــهید حاج قاسم 
سلیماني بود، ضمن اشاره به اجراي برنامه هاي 
منسجم ایران خودرو در راستاي اجراي سیاست 
هاي خودکفایــي از افزایش تیراژ تولید در ماه 

اخیر در این شرکت خبر داد.
وي با بیان اینکه با اجراي نهضت داخلي سازي 
قطعات، تولید در شــرکت هاي قطعه سازي 
افزایش یافته اســت، عنوان کرد :با تداوم روند 
داخلي سازي ضمن افزایش شمارگان تولید در 

شرکت هاي خودرو سازي باعث ایجاد اشتغال 
و احیاي قطعه سازان شده است .

وفادار گفت: در شش ماه اخیر با توجه به منویات 
مقام معظم رهبری مبنی بر اتکا به تولید داخل، 
این شــرکت با خودکفایــی در تولید قطعات 
خودرو توانســته روزانه بیش از 2 هزار دستگاه 

خودرو تولید کند.
وي اظهار کرد: شرکت ایران خودرو، لوکوموتیو 
صنعت خودروســازی است که با بومی سازی 
قطعات خودرو در کشور توانسته  ۱۴۰ هزار نفر 

تعدیل شده در زنجیره تامین به کار باز گرداند.
او گفت: در حال حاضر این شرکت توانسته در 
سال ۱۳۹۸در تولید ۵ خودروی دنا پلاس، پژو 
پــارس اتومات، پــژو پارس معمولــی، 2۰۷ 
صندوقدار و سمند سورن به افزایش سطح کیفی 

دست یابد. وفادار با بیان اینکه ایران خودرو، ریالی 
افزایش قیمت در محصــولات تولیدي خود 
نداشته و در تلاش اســت قیمت تمام شده را 
کاهش دهد، افزود: این شرکت به دنبال تولید 
خودرویی با قیمت مناسب است تا زمینه خرید 
و امنیت را برای مردم فراهم آورد و افزایش های 
موجود در بازار نتیجه رانت هایی هســتند که 

دلال ها در بازار ایجاد کرده اند.
حمیدرضا شاهین فر، مدیرعامل شرکت صنایع 
ماشین ابزار ایران خودرو نیز در ادامه با بیان اینکه 
تولید فریم به عنوان یک تولید استراتژیک در 
شرکت ماشین ابزار ایران  خودرو مطرح است ، 
گفت:  این شرکت توانسته از سه سال گذشته با 
تولید فریم ۴۰۵، برنامه تولید خود در این حوزه 
را ارتقا دهد و با ایجــاد توانمندی ویژه در این 
حوزه، خط فریم داشبورد سورن را نیز به انجام 
برســاند و اکنون نیز با رونمایــی از  خط فریم 
داشــبورد خانواده دنا این شــرکت به زنجیره 
رسمی سازندگان فریم )IPBEAM( پیوسته 

است.
مدیرعامل شرکت صنایع ماشــین ابزار ایران 
خودرو گفت: با افتتاح خط تولید فریم داشبورد 
دنا تولید فریم داشبورد دنا این شرکت توانسته 
است با سرمایه گزاري ۱۰ میلیارد ریالي براي 
۱۸ نفر به صورت مستقیم اشتغال ایجاد کندکه 
در آینده این تعــداد به 2۵ نفر افزایش خواهد 

یافت.

همزمان با چهل و یکمین سالگرد پیروزی انقلاب 
اسلامی مراسمی با حضور مهندس محمد حسین 
رزاقی مدیرعامل شرکت نفت ایرانول، دکتر سوری 
عضو هیات مدیره ،مدیران و همکاران شرکت نفت 
ایرانول در پالایشگاه روغن سازی ایرانول تهران برگزار 
شد.  به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت 
نفت ایرانول، دراین مراسم مهندس رزاقی مدیرعامل 
شرکت نفت ایرانول ضمن گرامیداشت ایام الله دهه 
فجر و  یاد و خاطره شهدا بالاخص شهید سردار قاسم 
سلیمانی، گفت: امروز کشورمان، ایران در شرایط 

ســخت اقتصادی قرار گرفته است و شرکت نفت 
ایرانول با توجه به نقش و جایگاه ویژه خود در اقتصاد 
کشور و بالاخص صنعت روانکار می تواند با اجرای 
برنامه های توســعه ای گام های موثری در جبهه 
اقتصادی بردارد. وی با اشاره به فرمایشات مقام معظم 
رهبری دربیانیه “گام دوم انقلاب” افزود: بر اساس این 
بیانیه بایستی از ظرفیت های بالقوه و مغفولی که در 
حوزه های مختلف اقتصادی وجود دارد به نحو احسن 
استفاده شود و شرکت نفت ایرانول ضمن شناسایی 
ظرفیت ها تمام تلاشش ر ا برای تکمیل پروژه های 

نیمه تمام، بالابردن ظرفیت های تولید و فروش و 
کاهش خام فروشــی به کار خواهد گرفت. رزاقی 
همچنین تصریح کرد: ایرانول با در اختیار داشتن 
پالایشگاه روغن سازی در آبادان و تهران و شرکت 

روانکاران احیا سپاهان در اصفهان ظرفیت و پتانسیل 
این را دارد که بتواند یکی از بزرگترین مجموعه ها در 
عرضه و تولید محصول نهایی در کشــور باشــد. 
مدیرعامل شرکت نفت ایرانول نیروی انسانی فعال و 
متعهد را مهم ترین و جدی ترین سرمایه شرکت نفت 
ایرانول عنوان کرد و گفت: مجموعه نیروی انسانی 
ایرانول بسیار خوب، قوی و کارآمد و دلسوز و متعهد 
است و ان شاالله با کمک شما کارکنان، جایگاه ایرانول 
را در مسیر صعود نگه خواهیم داشت. در ادامه این 
مراسم از بازنشستگان این شرکت تقدیر به عمل آمد. 

قیمتگذاریدستوری
بلایجانصنعتخودرو

ســعید مدنی کارشناس ارشد 
صنعت خودرو:  در حال حاضر نه 
قیمت پرایــد ۶۰، ۶۵ میلیون 
تومان است نه ۳۷ میلیونی که 
کارخانه می فروشد، باید قیمت 
را به مکانیزم عرضه و تقاضا سپرد 
تا قیمت ها مشخص شود، تجربه 
ایــن کار هم در ابتدای دهه ۷۰ 
وجود دارد که موفقیت آمیز بود 

و هم در سال ۹۱ بنده این کار را در مورد قیمت پراید انجام دادم 
که بســیارموفقیت آمیز بود، ولی در ادامه با دخالت دولت دوباره 
قیمت گذاری دستوری انجام شد، بنابراین تا زمانیکه این امرکه 
بسیارساده است و درک چندان پیچیده اقتصادی نیز نمی خواهد، 

اجرایی نشود، بازار خودرو به سوی آرامش حرکت نخواهد کرد.
به دلیل سرکوب قیمتی که در این صنعت وجود دارد، خودروساز 
بــرای هر خودرو بیش از ۵ میلیون تومان هزینه مالی را متحمل 
می شود، یعنی در پایان سال صنعت خودرو بین ۸ تا ۹ هزارمیلیارد 
تومان فقط هزینه مالی تحمیلــی را می پردازند که این رقم در 

صورت های مالی آن ها به صورت زیان خود را نشان می دهد.
 با توجه به مصوبه شورای پول و اعتبار قرار است آن ها بعد از افزایش 
سرمایه ای که انجام می دهند وخروج از شمولیت ماد ۱۴۱ قانون 
تجارت، تسهیلات ۵ هزار میلیارد تومانی درمجموع دریافت کنند، 
که این منابع نیز قرار است به قطعه سازان در قبال مطالبات آن ها 
پرداخت شــود، به بیــان دیگر این تســهیلات صرف پرداخت 
بدهی های ایران خودرو وســایپا می شــود و عملا خودروسازان 
نمی توانند توســعه محصولی را انجام دهند.  دولت باید دست از 
تصدی گری در صنعت خودرو بــردارد واجازه دهد قیمت ها در 
حاشیه بازار تعیین شود، با این اقدام هم خودروساز نفع می برد وهم 
مصرف کننده محصول را با قیمت ها کمتری به نسبت نرخ های 
امروزی تهیه می کند، این یک اصل ساده اقتصادی است هر زمان 
که قیمت کارخانه و بازار آزاد یک کالا زیاد باشد، در این بین یک 
جذابیت ایجاد می شود و به غیر از دلالان مردم نیز سرمایه های 
راکد خود را برای خرید خودرو از کارخانه می آورند تا آن را در بازار 
آزاد با سود هنگفتی به فروش برسانند.  تا زمانیکه خرید خودرو به 
قصد کسب سود باشد و این امکان را نیز مسئولان فراهم کنند که 
خودرو وسیله کسب سود باشد، نمی توان انتظار داشت که بازار 
خودرو سروسامان پیدا کند، بنابراین باید اقداماتی را که بنده به 
آن ها اشاره کردم به کار گرفت تا وضعیت بازار خودرو اصلاح شود.

دنیای اقتصاد : علی ربیعی سخنگوی دولت به شایعه استعفای حسن 
روحانی پاسخ داد. به گزارش خبرآنلاین ربیعی با هشتگ دولت تدبیر و 
امید و انقلاب در حساب کاربری خود در توییتر نوشت: »چهل و یک 
ســال پیش در حماسه 22 بهمن ۱۳۵۷ به دنیا پیام دادیم که تعیین 
سرنوشت خود را به دیگران نخواهیم سپرد.   نارسایی ها و گلایه ها را باید 
شنید، به رسمیت شناخت و برای رفع آنها و جلب رضایت هرچه بیشتر 
مردم از پا نایســتاد.  دولت تدبیر و امید تحت ریاست رئیس جمهور تا 
دوازهم مرداد ۱۴۰۰ در خدمت ملت پای پیمان خود خواهد ایستاد.«

همچنیــن علیرضا معزی معــاون ارتباطات و اطلاع رســانی دفتر 
رئیس جمهور در واکنش به شایعه استعفای رئیس جمهور در حساب 
توییتر خود نوشت: »استعفا شایعه ای تکراری و فاقد خلاقیت شده است. 
از شایعه سازانی که چندین صفحه دیالوگ  تخیلی و مهیج می نوشتند و 
حتی میزانسن هم می چیدند واقعا بعید بود به این سطح تنزل کنند. 
برای پوشاندن دعوای دولیستی ها و مشاجره بی لیست ها، به شایعات 

خلاقانه تری نیاز است.«

یادداشت

صادراتغیرنفتیدرسالجاریاز3۵میلیارددلارگذشت
 حمید زادبوم در مراسم رونمایی از اپلیکیشن راهنمای تجارت 
اظهار داشــت: صادرات غیر نفتی امســال علی رغم همه 
تحریم ها ۳۵ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار بوده است. وی افزود: 
تحریم های کنونی علیه تجارت خارجی اســت، واردات و 
صادرات رگ حیاتی تجارت خارجی به شمار می رود و اکنون 
دشمن آن را مورد هدف قرار داده است. امسال خوشبختانه 
موفق شده ایم بیشترین ذخایر استراتژیک را داشته باشیم، 
ســازمان توســعه تجارت متولی تجارت است و با تأکید بر 
درون زایی اقتصاد برنامه را با قوه پیش می بریم. رئیس  سازمان 
توسعه تجارت با بیان اینکه موضوع صادرات غیر نفتی امسال  
از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت، گفت: علی رغم صادرات 
سختی که پیش رو داریم، صادرات را به عنوان پیشران ارج 

می نهم. نهضت ساخت داخل به سرعت در کشور فراگیر شده 
اســت و با توجه به برپایی نمایشگاه ها به دنبال رفع مشکل 
تولیدکنندگان هستیم. زادبوم اضافه کرد: برنامه توسعه کالا 
را تدوین و از آن در جهت اصلاح ســاختار توسعه حمایت 
می کنیم. در سال ۹۸ بسته حمایتی تدوین و ابلاغ شده است 

و این بســته دارای دو بخش صندوق توســعه ملی و کمک 
بلاعوض به توسعه تجارت است. در ۱۰ ماه امسال ۳۵ میلیارد 
و ۵۰۰ میلیون تومان صادرات غیر نفتی داشتیم که با افزایش 

2۰ درصدی نسبت به سال گذشته همراه بوده است.
گفتنی است، نیاز ضروری کشور به کالاهای وارداتی حدود 
۱۴ میلیارد دلار می باشــد که تقریبا ســه برابر درآمد های 
صادراتی اعلام شده است. بنابراین، این ترسی که برخی در 
دل مردم درخصوص تحریم ها می اندازند و راهکار خروج از 
آن را مذاکــره می دانند محلی از اعراب نــدارد. اگر برخی 
اهمال های داخلی و افشای راه های دور زدن تحریم از سوی 
برخی به دشمنان خارجی نباشد، میزان درآمدهای کشور از 

این هم می تواند بیشتر شود.

هفتهنامهاقتصادیایران آیتاللهرئیسی
خواستارنظارت
برقیمتخودرو
شد

روح اله  خدارحمی مدیرعامل بانک کشاورزی با حضور 
در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران، در 
جشنواره  ملیّ  زنجیره ی گندم،آرد و نان شرکت کرد. 
به گزارش روابط عمومی و همکاری های بین الملل 
بانک کشاورزی، در این جشنواره که با هدف ارتقای 
کیفیتت تولیدات و تقویت مزیت رقابت پذیری در زنجیره  تأمین و به 
مناسبت چهل و یکمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران برگزار 

شد، از برترین های این زنجیره قدردانی شد.

حضورمدیرعاملبانککشاورزیدر
جشنوارهملّیزنجیرهیگندم،آردونان
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حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون تولید ملی مجلس شورای اسلامی گفت: اگر 
درصدد این هستیم تا قوه مجریه ما در دوره بعد یک قوه جهادی و انقلابی باشد 
مجلس یازدهم خیلی می تواند بر روی آن تأثیر بگذارد و می تواند به نوعی مقدمه آن 
دولت شود نمایندگان این مجلس باید متدین، متعهد و متخصص و پایبند به موازین 
انقلاب اسلامی باشند ولو با سلایق مختلف، اما وجه مشترک آن ها باید اعتقاد به تفکر 
اسلامی و انقلابی باشد چرا که کشور را تنها می توان با تفکر انقلابی و اسلامی از 
گذرگاه های صعب العبور عبور داد. بنابراین اگر این مجلس شکل بگیرد این خود بستر 
ساز آن دولت خواهد شد چرا که یک مجلس خوب به دنبال خود یک دولت قوی را 
ایجاد خواهد کرد و اگر مجلس ضعیف شود دولت هم ضعیف خواهد شد البته این 
بدین معنی نیست که مجلس بعد نباید به دولت فعلی نظارت کند چرا که اگر دولت 
انقلابی هم بر سر کار باشد مجلس باید بر آن نظارت کند تا از مسیر انقلاب منحرف 
نشود. ما باید این مسائل را برای مردم تبیین کنیم. هر زمان کار جهادی کردیم نتیجه 
گرفتیم؛ چه در صحنه داخلی و چه در صنایع دفاعی و موشکی. بنابراین هر جا با عزت 

و اقتدار عمل کردیم نتیجه گرفتیم و هر جا که  کوتاه آمدیم دشمن پیشروی کرد. 

مجلستراز،نمایندگان
متدین،متعهدو
متخصصمیخواهد

حمیدرضا فولادگر

علی اصغر مونسان وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  با تأکید بر 
حفظ هنرهای سنتی در کشور گفت: من معتقد نیستم که با هنر بین المللی ارتباط 
نداشته باشید ولی نباید هنر خود را به فراموشی بســپاریم و برای نو شدن باید 
هنرهای سنتی خود را کنار بگذاریم و به سمت ورود هنرهای وارداتی باشیم.  وزیر 
میراث فرهنگی گفت: بسیار خوشحالم که با زحمات شما هنرهای سنتی احیا شد 
و مهم تر از همه این که در حال تبدیل شدن به یک جریان در جهان هستیم و هنر 
و صنعت هر کدام جایگاه والایی دارند. حال تصور کنید که شما هم هنرمند هستید 
و هم صنعتگر و توانستید با تلفیق آنها آثاری را خلق کنید که هم تاریخ هنر این 
سرزمین را درون خود دارد و هم می تواند حافظ میراث کشور باشد. مونسان با اشاره 
به تلاش هایش در وزارتخانه خود گفت: من لحظه ای در دو سال گذشته بدون 
دغدغه بخش فرهنگی نبودم و تمامی برنامه هایم در راستای رفع مشکلات و ایجاد 
بسترهای توسعه بوده اند.  وی با اشاره به معافیت مالیاتی فعالان هنرهای دستی گفت: 
مجلس و دولت حمایت های خود را انجام دادند. امیدوارم متناسب با شرایط بودجه 

کشور و گشایش درآمدهای مالی دولت بتوانیم مشکلات بیمه شما را رفع کنیم. 

هنرهایسنتیایراندر
حالتبدیلشدنبهجریان
جهانیهستند

علی اصغر مونسان

دکترمصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: هفت ماه پیش 
مطالبات مراکز درمانی طرف قرارداد حدود ۱۶ هزار میلیارد تومان بود و امروز به 
مرحله ای رسیده ایم که تمامی مطالبات جاری و معوق به دانشگاه های علوم پزشکی 
تسویه می شود و سال آینده را بدون بدهی معوق به مراکز درمانی طرف قرارداد آغاز 
می کنیم و مجموع مطالبات دانشگاه های علوم پزشکی از سازمان تأمین اجتماعی 
۴۵۰۰ میلیارد تومان است که طی روزهای آینده تسویه می شود و در پایان امسال 
مجموع مطالبات جاری و معوق مراکز درمانی غیر دولتی طرف قرارداد به ۵۰۰۰ 
میلیارد تومان می رسد که برای پرداخت آن برنامه ریزی صورت گرفته و سال آینده را 
بدون بدهی به مراکز طرف قرارداد شروع خواهیم کرد و آمادگی همکاری و مشارکت 
در پیشبرد این برنامه ها را داریم و از ظرفیت وزارت ارتباطات نیز کمک می گیریم 
وپرونده الکترونیک اهمیت بالایی دارد، باعث مدیریت هزینه می شود و به حفظ 
سلامت مردم کمک می کند و سازمان تأمین اجتماعی می تواند به خوبی از این 
ظرفیت استفاده کند به طوری که پرداخت های ما به مراکز طرف قرارداد نیز با سرعت 

بیشتری قابل انجام خواهد بود که منجر به کنترل هزینه نیز می شود. 

سالآیندهرابدونبدهی
معوقبهمراکزدرمانی
طرفقراردادآغازمیکنیم

مصطفی سالاری

علی اکبر صالحی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران که برای 
شرکت در سمینار بین المللی امنیت هسته ای آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین 
بسر می برد، با همتای چینی خود دیدار و در خصوص همکاری های دوجانبه بویژه 
پروژه بازطراحی و نوسازی راکتور تحقیقاتی آب سنگین خنداب مذاکره کرد. به 
گزارش ایسنا، در این دیدار وی تاکید کرد، در صورت عدم تسریع در پروژه باز طراحی 
راکتور آب ســنگین خنداب اراک، ایران آماده راه اندازی راکتور قبلی است. رئیس 
سازمان انرژی اتمی چین در این دیدار با تاکید بر تداوم حمایت همه جانبه کشورش 
از برجام، پیشرفت های حاصله در زمینه پروژه بازطراحی را به رغم کارشکنی های 
آمریکا، رضایتبخش توصیف کرد. وی در عین حال متذکر شد که برای مقابله با 
سیاست های یکجانبه آمریکا، باید طرف های دیگر در برجام از جمله اروپایی ها نیز با 
جدیت بیشتری به انجام این پروژه کمک برسانند. وی با انتقاد از این سیاست های 
یکجانبه علیه کشورهای مختلف از جمله ایران و چین، این رفتارها را ناپسند برشمرده 
و از ایران خواست تا در برخورد با سیاست های امریکا همچنان تلاش های خود را بر 

محور گفت وگو و تعامل با کشورهای متعهد به برجام ادامه دهد. 

ایرانآمادگی
راهاندازیراکتور
قبلیاراکرادارد

علی اکبر صالحی

 ۵ تفاهم نامه در حوزه سلول های بنیادی و مهندسی بافت با حضور سورنا ستاری معاون 
علمی و فناوری ریاســت جمهوری، بین مرکز جامع سلول های بنیادی و پزشکی 
بازساختی و ۵ شتاب دهنده امضا شد. این تفاهم نامه ها در حوزه ساخت ماده اولیه در 
زمینه حوزه مهندسی بافت است که در درمان های سلولی قابل استفاده است  و تولید 
آنها باعث می شود در این زمینه با وجود تحریم ها به هیچ کشوری وابسته نباشیم، 
همچنین قیمت این محصولات تقریبا نصف مشابه های خارجی آنها است. وی در 
مراسم رونمایی از 2۶ محصول فناورانه و دانش بنیان و امضای این تفاهم نامه ها در 
حوزه سلول های بنیادی گفت: امیدوارم این صنعت با همین قدرت ادامه یابد و معاونت 
علمی از تمامی موارد مالی حمایت می کند و در مرکز جامع سلول های بنیادی و 
پزشکی بازساختی تکنولوژی های فراوانی توسعه خواهد یافت و این مجموعه  در کشور 
بی نظیر است، معاونت علمی نیز کمک های فراوانی به این مجموعه می کند تا جوانان 
در حوزه سلول های بنیادی فعالیت کنند و دریچه جدیدی در این حوزه باز شود. مرکز 
سلول های بنیادی نمونه مطلوبی برای همکاری های مشترک دانشجویان حوزه 

مهندسی و پزشکی است تا با یکدیگر پروژه هایی مشترک تعریف کنند.

امضای۵تفاهمنامه
درحوزهسلولهای
بنیادی

سورنا ستاری

حبیب الله طاهرخانی معاون وزیر راه وشهرسازی و مدیرعامل شرکت عمران 
شهرهای جدید از عملیاتی شدن افزایش نرخ سود تسهیلات مسکن مهر از 
۴ به ۱۸ درصد به متقاضیانی که اقدام به تحویل واحدهای خود نکنند، خبر 
داد و گفت:  متقاضیان مسکن مهر چنانچه اقدام به دریافت دفترچه اقساط 
خود نکنند تا پایان امسال نرخ سود تسهیلات آنها از ۴ درصد به ۱۸ درصد 
افزایش می یابد.  وی  در پاسخ به سوالی درباره نحوه شناسایی متقاضیانی که 
اقدام به تحویل واحدهای خود نکرده اند، گفت: راه شناسایی متقاضیان 
مسکن مهر اینگونه خواهد بود که آنها ماه ها بعد از تکمیل واحدهای مسکونی 
خود برای دریافت دفترچه اقساط اقدام نمی کنند و واحد مسکونی خود را                                             
تحویل نمی گیرند، به طوری که برخی متقاضیان مسکن مهر در برخی 
واحدها و بلوک ها ساکن شده اند اما برخی متقاضیان بنا به دلایل مختلف از 
تحویل واحد خود خودداری می کنند، پس ما ناگزیر هســتیم با چنین 
ابلاغیه ای که نرخ ســود آنها را                                             از ۴  به ۱۸ درصد افزایش خواهد داد، این 

متقاضیان را ترغیب کنیم.

افزایشنرخسود
تسهیلاتمسکنمهر
به18درصد

حبیب الله طاهرخانی

مرتضی بانک دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با اشاره به صادرات 
۱۳۰ میلیارد دلاری در برابر واردات ۴۵ میلیارد دلاری مناطق آزاد از تراز مثبت 
۸۵ میلیارد دلاری تجارت مناطق آزاد خبر داد.  بانک با بیان اینکه موافقت های 
تجاری بین المللی یکی از قدیمی ترین ابزارهای توسعه تجارت بین کشورها 
محسوب می شوند، گفت: این موافقت نامه ها در سه دسته یک جانبه، دو جانبه و 
چند جانبه تقسیم می شوند که مهم ترین و پیچیده ترین موافقت نامه های 
تجاری نوع سوم آن هستند. به گفته بانک، در موافقتنامه های چندجانبه چندین 
کشور به صورت متناظر اقدام به اعمال تعرفه ترجیحی میان یکدیگر کرده و 
سبب می شود تا این موافقتنامه ها از تنوع جغرافیایی و سطح دسترسی بازارهای 
بالاتر برخوردار بوده و به عنوان کلیدی ترین ابزار تجارت بین الملل مورد استفاده 
قرار گیرد. وی ادامه داد: طبق آمارهای جهانی در حال حاضر ۴۸۴ موافقتنامه 
بین المللــی و چندجانبه در دنیا وجــود دارد اما در دو ســال اخیر به دلیل 
کارشکنی های امریکا و تصمیمات نابخردانه رئیس جمهور دلال مسلک آن، عدم 

تعهد به موافقتنامه های تجاری بین المللی در منطقه نمود داشته است. 

ترازتجاریمناطقآزاد
بهمثبت8۵میلیارددلار
رسید

مرتضی بانک

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت در مراسم امضای تفاهم نامه تولید 
کک اســفنجی و ســوزنی در پالایشــگاه های بندرعباس و امام خمینی 
شازندگفت: امضای این تفاهم نامه در واقع جلوه دیگری از سال رونق تولید را 
متجلی می سازد. امسال در حوزه وزارت صنعت، بر اساس برنامه ای که ابتدای 
سال تدوین شد و به تایید رییس جمهور رسید، بر پایه رونق تولید اقدام های 
مختلفی  انجام شد.  رحمانی با اشاره به اینکه برنامه رونق تولید در وزارت 
صنعت شامل هفت محور است، گفت: نخستین اولویت، تعمیق ساخت داخل 
بود که شامل ۱۰ برنامه می شود و از آن به عنوان نهضت ساخت داخل یاد 
شده است. به گفته وزیر صنعت، امسال در ســایر گروه ها مانند دارو با ۳۱ 
درصد، پوشاک 2۰ درصد، مواد غدایی ۱۵ درصد افزایش تولید ثبت شده 
است. وی لایه بعدی در رونق تولید را احیای ظرفیت های خالی واحدهای 
تولیدی معرفی کرد و افزود:  همچنین در حوزه طرح های نیمه تمام فعالیت 
کردیم. از سوی دیگر  به رونق تولید و ساخت داخل توجه ویژه داشتیم و هدف 

این است تا ۱۰ میلیارد دلار از واردات مختلف، به ساخت داخل تبدیل شود. 

هدفگذاریتبدیل
1۰میلیارددلاروارداتبه
ساختداخل

رضا رحمانی

سازمان بورس اوراق بهادار از دوطرفه شــدن معاملات بورس اوراق بهادار از تاریخ ۴ 
اسفندماه سال جاری خبر داد. در این اطلاعیه آمده است: به اطلاع کلیه فعالان محترم 
بازار سرمایه می رساند پیرو تصویب دستورالعمل فروش تعهدی اوراق بهادار در بورس 
اوراق بهادار تهران، این سازوکار معاملاتی با توجه به اتمام کلیه فرآیندهای ممیزی 
سامانه های معاملاتی مربوطه از تاریخ ۱۳۹۸/۱2/۴ در بورس اوراق بهادار تهران راه اندازی 
می شود. طبق توضیحات ارائه شده این مرحله برای تعداد محدودی از نمادها )احتمالا پنج 
نماد( اجرایی می شود و برای همه بازار نخواهد بود. محسن خدابخش مدیر نظارت بر 
بورس های سازمان بورس گفت: »فروش تعهدی بدون محدودیت استفاده برای پنج نماد 
در اسفند ماه راه اندازی می شود. این ابزار به مدیریت بهتر بازار کمک خواهد کرد و افرادی 
که پیش بینی های مختلفی دارند می توانند از این طریق، سرمایه گذاری مناسب تری برای 
آینده تدارک ببینند.« وی با اشاره به اینکه توسعه ابزارهای مالی در بازار سرمایه رسالت 
اصلی سازمان بورس است، گفت: تکمیل فرآیند ابزارهای مشتقه، آپشن، فیوچرز و 
ابزارهای اسلامی از برنامه های اصلی سازمان بورس است، البته فروش استقراضی نیز در 

قالب فروش تعهدی برای سرمایه گذاران در نظر گرفته شده است.

فروشتعهدیاز۴
اسفندراهاندازی
میشود

محسن خدابخش

رضا اردکانیان وزیر نیرو نیز از هماهنگی های انجام شــده درخصوص آغاز 
مذاکرات ایران و اتحادیه اقتصادي اوراسیا برای تبدیل موافقت نامه موقت به 
تجارت آزاد در آبان سال ۱۳۹۹ خبر داد. وی با بیان اینکه این موافقت نامه 
موقت بوده و باید تکلیف آن پس از سه سال اجراي آزمایشي روشن و نهایتا 
پس از توافق بــا ذینفعان و با افزایش دامنه کالاهاي مشــمول ترجیحات 
تعرفه اي، از موافقت نامه موقت به موافقت نامه تجارت کاملا آزاد تبدیل شود، 
افزود:  وظیفه متولیان امر به ویژه سازمان توسعه تجارت براي مدیریت و هدایت 
این مذاکرات بسیار مهم بوده و مي بایست از هم اکنون و با تشکیل کارگروه 
ویژه به بررسي ابعاد مختلف قضیه بپردازند و خود را براي مذکرات پیش رو 
آماده کنند و امروز ۴۰ کشور دنیا از جمله هند درصف الحاق به این موافقتنامه 
قراردارند که ایران توانسته حضور خود در این اتحادیه را شکل بدهد. اردکانیان 
خاطرنشان کرد: ایران باید با اتکا به منابع انسانی توسعه یافته و فعالان بخش 
خصوصی در این حوزه بتواند در اتحادیه اوراسیا موفق عمل کند و در این 

صورت بخشی از فشار تحریم ها از روی دوش ایران برداشته می شود.

۴۰کشور
درصفپیوستن
بهاورآسیا

رضا اردکانیان

غلامحسین شافعی رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران  گفت: 
نگرانی بخش خصوصی این است که زیرساخت های ما آماده انجام توافقنامه اوراسیا 
نیست؛ اکنون در بعضی مرزهای ما ده ها روز کامیون ها معطل می شوند و در 
ماه هایی از سال حمل و نقل ریلی بازار سیاه پیدا می کند و تجارب کشورهای توسعه 
یافته نشان می دهد یکی از محورهای اصلی روند توسعه اقتصادی حضور در پیمان 
های منطقه ای و پیوستن به موافقنامه های تجارت منطقه ای است. شافعی ایران را 
جزو کشورهایی دانست که کمترین موافقتنامه های تجارت ترجیحی با کشورهای 
منطقه و همسایگان خود دارد و گفت: فقر کشور از این نظر بالاست و همچنین 
دارای تجارب ناموفقی همچون اکو و دی ۸ هستیم تا جایی که ارزیابی ما از نتایج 
حاصل از این دو اتفاق تقریبا نزدیک به صفر است. وی توافقنامه اوراسیا را اتفاقی کم 
سابقه در ایران ارزیابی کرد و گفت: باید به تجربیات ناموافق گذشته توجه کنیم تا 
این قرارداد نیز به سرنوشت گذشته دچار نشود.  اگرچه ارائه مشوق های صادراتی 
اقدام درستی است اما پیش از آن باید مسیرها را آماده کنیم تا ماشین ها پشت مرز 

ماشین ها معطل نوشند و حق توقف بدهند و کالا به موقع به مقصد برسد.

زیرساختهاآماده
اجرایتوافقنامه
اوراسیانیست

غلامحسین شافعی

www.etebar.net
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علی حیدری کارشــناس ارشد اقتصادی:      
کانــون اعتلاء تأمین اجتماعی بعنوان یک 
تشکل فراگیر تخصصی وکارشناسی فارغ از 
رویکردهای سیاســی و حزبی، باتوجه به 
ضرورت و اهمیت مقوله تامین اجتماعی و 
نقش بی بدیل و کلیدی آن در ایجاد تاب آوری 
و پایداری اجتماعی و صیانــت از ذینفعان در مواجهه با مخاطرات 
اقتصادی و اجتماعــی، از کاندیداهای حامی گفتمان کار و تأمین 
اجتماعی مجلس شورای اسلامی حمایت نموده و اعضای خود و قاطبه 
مردم عزیز را برای رأی دادن به کاندیداهای حامی گفتمان کار و تامین 
اجتماعی تشویق خواهد نمود و در مقابل از کاندیداهای مورد حمایت 
انتظار دارد تا درصورت پیروزی با امعان نظر به موارد زیر، اقدامات لازم 

را به عمل آورند:
الف( سازمان تامین اجتماعی مبتنی بر اصل سه جانبه گرایی )کارگر، 
کارفرما و دولت( شکل گرفته و قوام و دوام یافته است و بخش اصلی 
منابع آن از سوی کارگران و کارفرمایان تأمین می شود ولیکن متأسفانه 
طی یک دهه اخیر نقش کارگران و کارفرمایان در اداره ارکان عالی این 
سازمان کم رنگ شــده و نقش دولت افزایش یافته است. ضرورت 
بازگرداندن استقلال سازمان تأمین اجتماعی و رعایت اصل سه جانبه 

گرایی در دوره نمایندگی مورد انتظار است.
ب( مداخلات دولت و به تبع آن سایر اجزای نظام در امور سازمان تامین 
اجتماعی بایستی در چارچوب اصول، قواعد و محاسبات بیمه ای و 
معطوف به منافع و مصالح واقعی نسل فعلی و نسل های آتی بیمه شده 
و مستمری بگیران باشد، بعضاً مداخلاتی در جهت اهدافی غیر از اهداف 
مندرج در قانون تامین اجتماعی و مغایر با اصل عدالت صورت پذیرفته 
است. فلذا جلوگیری از تکرار این قببیل مداخلات و دست اندازی ها به 
حق الناس کارگران مورد انتظار اســت. پ( منابع ســازمان تامین 
اجتماعی همانند منابع یک دستگاه اجرایی دولتی نیست و حق الناس 
است، دولت ها و قوه مقننه طی ادوار گذشته با اهدافی نظیر طرح تحول 
سلامت، بازسازی و نوسازی صنایع، ایجاد اشتغال، حمایت از برخی 
اقشار که تأمین منابع این طرحها، شرعاً و قانوناً برعهده دولت است، 
مصوباتی داده اند که منجر به کاهش منابع یا ورودیها و افزایش مصارف 
یا خروجی های سازمان تامین اجتماعی گردیده است در حالی که 
بایستی بار مالی این قبیل تعهدات طبق اصول، قواعد و محاسبات بیمه 
ای برآورد و قبل از اجرای طرحها به سازمان تامین اجتماعی پرداخت 
می گردید ولی تاکنون این اتفاق نیافتاده است. بدین لحاظ از مجلس 
آینده انتظار می رود این قوانین و مقررات تعهدآور و تحمیلی را اصلاح 

و از تصویب موارد مشابه خودداری نماید.
کانون اعتلاء تأمین اجتماعی

وزیرنفتعنوانکردیادداشت-1

درآمدزایی 6 میلیارد دلاری با توسعه میادین “پارسی و پرنج”
 قــرارداد طرح بهبــود بازیافت، افزایــش تولید و 
بهره برداری از میادین نفتی پارسی و پرنج با حضور 
بیژن زنگنه، وزیر نفت امضا شد. هدف از اجرای طرح 
توسعه میادین نفتی پارسی و پرنج تولید ۸۵ هزار 
بشکه نفت خام در روز و تولید تجمعی اضافی حدود 
۱2۱ میلیون بشکه است. مدت این قرارداد ۱۰ سال 
است و میزان سرمایه گذاری مستقیم ۸۷۶.۵ میلیون 
دلار، سرمایه گذاری غیرمستقیم 2۳۵ میلیون دلار 
و هزینه های بهره برداری 2۶۹ میلیون دلار برآورد 
شــده اســت؛ براین اســاس در مجموع شــاهد 
ســرمایه گذاری ۱۳۸۰.۵ میلیون دلاری در طرح 
توسعه این دو میدان هستیم. در اجرای طرح توسعه 
میدان نفتی پارسی و پرنج، 2۹ حلقه چاه جدید شامل 
2۶ حلقه چاه تولیدی و سه حلقه تزریق پساب حفاری 
خواهد شد. وزیر نفت در آیین امضای قرارداد طرح 
بهبود بازیافــت، افزایش تولید و بهره بــرداری از 
میدان های پارسی و پرنج که میان شرکت ملی نفت 
ایران و گروه مپنا امضا شد، با بیان اینکه خوشبختانه 
ایده ای که ما درباره شــرکت های اکتشاف و تولید 
)E&P( داشــتیم جا افتاده است، تصریح کرد: در 
شرایط تحریم ما باید به طور حتم بتوانیم شرکت های 
ایرانی را در قراردادهای بالادستی صنعت نفت فعال 
کنیم. بیژن زنگنه اظهار کرد: این پنجمین قراردادی 
است که از نوع الگوی جدید قراردادهای نفتی در این 
سال ها امضا شده است؛ نخستین قرارداد فاز ۱۱ پارس 
جنوبی، دومین آبان و پایدار غرب، سومین سپهر و 
جفیر، چهارمین پایدار شرق، چشمه خوش و دالپری 
بوده است. وی با اشاره به اینکه این قرارداد از نوع الگوی 
جدید قراردادهای نفتی است و کمی هم خوزستانی 
شده است، افزود: اما ماهیت و محتوای این قرارداد 
همان الگوی جدید قراردادهای نفتی و مصوبه هیئت 
وزیران است. وزیر نفت با یادآوری اینکه سال ۹۵ پس 
از بحث های زیاد در هیئت مدیره شرکت ملی نفت 
تأیید شد که مناطق نفت خیز جنوب خود به دنبال به 
نتیجه رساندن این قرارداد برود، ادامه داد: دوستان ما 
کار مهمی در این زمینه انجــام داده اند. این الگوی 
قراردادی و نظام اجرایی آن حرف جدیدی اســت و 
نخستین نوعی است که مناطق نفت خیز جنوب آن 
را امضا می کند که جای تشکر دارد. زنگنه با اشاره به 

اینکه بحث های حقوقی، مهندسی، قراردادی زیادی 
در این مسیر انجام شده که به نتیجه رسیده است، 
تصریح کرد: نکته مهم در این قرارداد پس از موضوع 
فناوری به دلیل پیچیدگی میدان، سرمایه گذاری و 
تامین مالی است. وی با بیان اینکه ۱2۱ میلیون بشکه 
افزایش برداشت از میدان پرنج و پارسی در طول مدت 
قرارداد برداشت خواهد شد، افزود: رقم بزرگی است، 
یعنی به طور ناخالــص ۶ میلیارد دلار با قیمت ۵۰ 
دلاری درآمد یا ثروت در کشور ایجاد خواهد شد. وزیر 
نفت مدت قرارداد میدان های پارسی و پرنج را ۱۰ سال 
عنوان کرد و با بیان اینکه پیمانکار در اجرای این پروژه 
به نحــوی از بهره برداری پشــتیبانی می کند و در 
بهره برداری حضور مستقیم ندارد، اظهار کرد: یکی از 
تفاوت های این قرارداد با بقیه قراردادهای آی پی سی 
همین موضوع است. وی ادامه داد: خوشبختانه مپنا 
میدان های خوبی را برای توسعه انتخاب کرده چون 
بخش مهمی از کار در این پروژه فشارافزایی است و 
نیاز به ماشین های دوار، کمپرسور و توربین است که 
مپنا در آن تبحر دارد. زنگنه با بیان اینکه خوشبختانه 
ایده ای که ما در مورد شرکت های اکتشاف و تولید 
داشتیم جاافتاده است، تصریح کرد: نخست گفتیم 
شرکت های اکتشاف و تولید ایرانی در کنار خارجی ها 
کار کنند )البته اکنون هم اعتقاد من همین است(، اما 
وقتی خارجی ها نیامدند ناچاریم خودمان هم کار 
کنیم. وی با اشاره به اینکه پس از بحث فناوری که از 
نظر من مهم ترین موضوع در توسعه میدان های نفتی 
اســت موضوع تامین مالی نیز اهمیت دارد، گفت: 
اکنون باید موضوع تامین مالی این طرح حل شده 

باشد. وزیر نفت با بیان اینکه حجم سرمایه گذاری 
مستقیم در این طرح ۸۷۰ میلیون دلار و به معنای 
اجرای کار در داخل کشور است، افزود: شرکت مپنا 
باید به عنوان پیمانکار اصلی این پروژه به موازات تولید 
نفت به استفاده از ظرفیت داخلی و استفاده از کالای 
ایرانی توجه خاص داشته باشد. وی با اشاره به اینکه 
در شرایط تحریم ما باید حتما بتوانیم شرکت های 
ایرانی را در قراردادهای بالادستی صنعت نفت فعال 
کنیم، افزود: الگوی جدید قراردادهای نفتی یکی از 
شیوه های قراردادی است، همچنین از قراردادهای 
EPC و EPD که برای آن هم منابع تأمین کردیم، 
استفاده خواهیم کرد. زنگنه تاکید کرد: برای توسعه 
میدان های نفتی، نگهداشت تولید و افزایش بازیافت 

از چند روش استفاده می کنیم.
سیستم های کنترلی نیروگاهی و پالایشگاهی 

بومی شد
عباس علی آبــادی مدیرعامل گروه مپنا نیز در این 
مراســم گفت: امروز ماشــین آلات تولیــد مپنا با 
سیستم های کنترلی ساخت داخل عرضه می شوند و 
می توان گفت که سیستم های کنترلی نیروگاهی و 
پالایشگاهی بومی شده است. وی اظهار داشت: مپنا 
در زمینه حفاری های پیشرفته نفتی ورود کرده و در 
آینده، خبرهای خوبی در این زمینه اعلام می شود. 
وی افزود: همچنین در خصوص توسعه میدان نفتی 
دانان، کار شــروع شده و حفاری در اولین چاه را آغاز 
کرده ایم و امیدواریم بتوانیم در زمان موثر کار را به انجام 
برسانیم. مدیرعامل گروه مپنا خاطرنشان کرد: امروز 
در تولید توربوکمپرسورها در وضعیتی هستیم که به 

جرات می توان گفت نســبت به گذشته، وضعیت 
متفاوتی داریم و پیشرفت های ارزنده ای در این زمینه 
داشته ایم و در آینده نزدیک خبر از تولید کمپرسوری 
متفــاوت در صنعت نفت می دهیم که در نوع خود، 
بی نظیر است و این موفقیت از مسیر تحقیق و توسعه 
در داخل کشور حاصل شده است. علی آبادی با اشاره 
به موفقیت های گذشته در زمینه سیستم های کنترلی 
نیروگاهی ســاخت داخل که جای سیســتم های 
کنترلی خارجی را گرفت، گفت: همین موفقیت را در 
صنعت نفت و بخش پالایش دنبال می کنیم و امروز 
ماشین آلات تولید مپنا با سیستم های کنترلی ساخت 
داخل عرضه می شوند و می توان گفت که سیستم های 

کنترلی نیروگاهی و پالایشگاهی بومی شده است.
 افزایش تعداد شرکت های اکتشاف 

و تولید نفت ایرانی
همچنین، مسعود کرباسیان مدیرعامل شرکت ملی 
نفت ایران گفت:  اکنون ۱۸ شرکت E&P )اکتشاف 
و تولید( در ایران انتخاب شده اند که ممکن است در 
بازنگری، تعداد آنها بیشتر شود. وی با اشاره به اینکه 
طرح گوره- جاسک یک طرح راهبردی است، ادامه 
داد: خــط لوله هزار کیلومتری روزانه ۱.۸ میلیون 
بشکه نفت را به شرق تنگه هرمز منتقل می کند. وی 
با تاکید بر اینکه احداث خط لوله گوره- جاسم توسط 
پیمانکاران داخلی انجام می شود،  افزود: برای اولین 
بار  بیش از ۱۵۰ هزار تن تختال، ورق و لوله نفت ترش 
در کشــور تولید شده که از این میزان، تا کنون ۷۰ 
هزار تن تبدیل به ورق شده است. به گفته مدیرعامل 
شرکت ملی نفت ایران، تا کنون ۱۶۰۰ میلیارد تومان 
ال ســی و پیش پرداخت در این پروژه انجام شده و 
۳۹۰۰ میلیارد تومان نیز بــرای احداث بندرگاه، 
 اسکله و گوی شناور هزینه شده است. وی به امضای 
۱۰ قرارداد مطالعه مخزن و نگهداشت تولید به ارزش 
۶.۵ هزار میلیارد تومان با ۱2 درصد پیشرفت اشاره 
کرد و گفت:  ۹ قرارداد نیز در هفته های آینده به امضا 
می رسد. در قالب قراردادهای امضا شده این طرح، 
۱۵ دکل حفاری فعال شده اند و بالغ بر ۸۰ درصد 
تجهیزات سفارش شده این طرح، تولید داخلی بوده 
است. کرباسیان تاکید کرد:  صنعت نفت نفت پشت 

تولید داخل ایستاده است.

دکترشاپورمحمديرئیسسازمانبورسواوراقبهادار:

حمایتازشرکتهايبورسيباتشویق
مالیاتي

دکتر شاپور محمدي رئیس سازمان 
بورس و اوراق بهادار گفت: با سودآوري 
شرکت ها اطمینان به سرمایه گذاري در 
بازار شکل مي گیرد و در همه بازارهاي 
دنیا حضور ســرمایه گذاران در بازار در 
بلندمدت با ســودآوري همراه است  و 
یکي از مؤلفه هاي بازار سرمایه، تنوع بخشي به ابزارهاي معاملاتي 
است در یک زماني فقط سهام در بازار بود که خرید و فروش مي شد، 

اکنون علاوه بر سهام، انواع ابزار ها و اوراق بدهي هم وجود دارد.
وی گفت: در بحث نقدینگي و حمایت هاي کارگزاري هم توفیقات 
خوبي کسب شده، همچنین رشد شرکت هاي بورسي صورت 
گرفته و اگر مردم بدانند شــرکت هاي بورســي هر سال رشد 
مي کنند، چرا سهام خود را بفروشند. هم شرکت سود نقدي به 
سهام مي دهد و هم قیمت خود سهام تقویت مي شود و مي توان 
با معافیت و یا تشویق مالیاتي، شرکت هاي بورسي را مورد حمایت 
قرار داد از طرفي سازمان بورس از حضور مردم در بورس حمایت 
و استقبال مي کند، به گونه اي که پارسال یک  درصد هزینه نقل و 
انتقال سهام پرداخت مي شد، امسال نیم  درصد شده است، یعني 
با همه این اقدامات سعي مي کنیم بورس متنوع شده و براي مردم 
جذاب باشــد. ایشان در پاســخ به این پرسش که چرا از هزاران 
شــرکتي که در کشور وجود دارد، حدود ۶۰۰ شرکت در بورس 
حضور دارند، گفت: در حال حاضر ۶۵۰ شرکت و نماد معاملاتي 
در بورس وجود دارد باید به بحث جذب شــرکت هاي بیشتر به 
بورس به صورت توجه شــود بحث تشویق هاي مالیاتي براي 
شرکت هاي بورسي مطرح است. وی گفت: برخي از شرکت هاي 
خارج از بورس قانون را دور مي زنند و شاید مالیات ندهند یا بسیار 
کم مالیات بدهند، اما شرکت هاي بورسي همگي شفاف هستند و 
میزان واقعي مالیات را مي پردازند بنابراین شرکتي که در بورس 
حاضر مي شود، باید تشویق شود، زیرا برخي از شرکت هایي که 
خارج از بورس هستند، یا مالیات نمي دهند و یا اینکه به اندازه حق 
خود مالیات نمي پردازند و براي شــرکت هاي بورســي در اخذ 
تسهیلات بانکي باید امتیازاتي قائل شویم، البته امتیاز غیرقانوني 
نمي خواهیم، اما امتیاز براســاس قانون براي این شــرکت ها 
مي خواهیم که در اعطاي تسهیلات، براي تأمین مالي در اولویت 
باشند، زیرا شرکت هاي بورسي شفاف هستند و مرتب گزارش 
عملکرد مي دهند، بنابراین اولویت تسهیلات باید با شرکت هاي 
بورسي باشد مشوق هاي دیگري هم مي توان براي شرکت هاي 

بورسي در نظر گرفت.

محمدعلی دهقان دهنوی معاون وزیر اقتصاد گفت: با سپرده گذاری ارزی و ریالی به 
صادرکنندگان تسهیلات اعطا می شود. وی با اشــاره به لزوم استفاده از اقتصاد 
هوشمند دنیا اظهار داشت: زنجیره های جهانی ارزش بین مناطق اقتصادی شکل 
گرفته و از طریق موافقت نامه ها به بازارهای مصرف می رسند. پیمان های چندجانبه 
سالهاست که در میان کشورها وجود دارد و بعد از انقلاب موافقت نامه با اوراسیا 
بزرگ ترین تحول محسوب می شود که با اتحادیه اوراسیا در قالب تجارت آزاد و 
ترجیحی شــکل گرفته اســت. وی به مزیت های این موافقت نامــه پرداخت و 
گفت: کاهش برخی از تعرفه های گمرکی، بازار مشترک انتقال کار و سرمایه میان 
اتحادیه وجود خواهد داشت و همچنین عوامل تولید، تحرک کافی بین کشورهای 
منطقه ایجاد می کنند. همچنین در قالب اتحادیه گمرکی، تعرفه برخی کالاها حذف 
خواهد شد و در کنار آن، تعرفه های مشترک که مزیت دارد برقرار می شود. وی به 
آمارهای اقتصادی اتحادیه اوراسیا اشاره کرد و گفت: این اتحادیه ۳ درصد تولید 
ناخالص داخلی جهان را تشکیل می دهد و در حوزه نفت و بخش های اقتصادی و 

تجاری مزیت های خوبی دارد و فرصت خوبی برای توسعه بازار مشترک است.

ابلاغبسته
توسعهصادرات
غیرنفتی

محمدعلی دهقان دهنوی

هفتهنامهاقتصادیایران

تأمیناجتماعیومجلس



در دهمین گردهمایی روسای موفق شعب بانک های کشور، روسای شعب بانک 
آینده نیز مورد تقدیر قرار گرفتند. در این گردهمایی که با عنوان »نقش روسای 
شعب در مدیریت ریســک اعتباری« و با حضور دکتر همتی رئیس کل بانک 
مرکزی ج.ا.ایران، فرشاد حیدری رئیس موسسه عالی آموزش بانکداری ایران، دکتر 
فطانت مدیرعامل بانک آینده و مدیران بانک های کشور در سالن همایش های بانک 
محترم مرکزی ج.ا.ایران برگزار شد، از ۳ رئیس شعبه موفق بانک آینده، تقدیر 
به عمل آمد. در این مراسم، دکتر داریوش رشیدی، معاون بازاریابی و امور شعب، 
غلامرضا خلیلی مدیر امور شعب استان ها و مینا مکرمی مدیر امور شعب غرب 
تهران بزرگ حضور داشتند و از ابوالفضل خوش گفتار، رئیس شعبه بلوار امین قم 
)۱۹۰2(، نسرین کوکبی یعقوبی، رئیس شــعبه بلوار فردوس تهران )۳2۵( و 
میرقاسم رضایی، رئیس شعبه میرداماد تهران )22۸(، به عنوان روسای موفق 
شعب بانک آینده، تجلیل شد. همایش روسای موفق شعب بانک های کشور همه 
ساله به همت موسسه عالی آموزش بانکداری ایران و با هدف تقویت مهارت های 

علمی و حرفه ای علوم بانکداری و انتقال تجربیات موفقیت آمیز برگزار می شود.

تقدیرموسسهعالیآموزش
بانکداریایرانازروسای
موفقشعببانکآینده

بانک آینده

دکتر سید ضیاء ایمانی مدیر عامل بانک سینا با اشاره به اینکه یکی از مدل های ارزیابی 
 )EFQM( که عمدتاً در شبکه بانکی کشور اجرایی می شود مدل تعالی سازمانی
است، گفت: در مدل تعالی و پیشرفت سازمانی با ارزیابی عملکرد سازمان و ارائه تصویر 
واقعی از فعالیت ها و برنامه های موجود، تفاوت بین شرایط فعلی و سطح مطلوب احصا 
و بر مبنای آن راهکارها جهت رسیدن به سطح تعالی و مطلوب سازمانی، ارائه می شود. 
وی در ادامه بر توجه به روند کارآیی و تاثیرگذاری این روش از ارزیابی تاکید کرد و 
گفت: هدف از اجرای این روش کمک به حرکت سازمان بر مسیر تعالی است لذا باید بر 
اساس این مدل از ارزیابی در فرهنگ بانکداری به منظور بهبود فرایند ها و روش های 
اثربخش استفاده نمود و با شناسایی پروژه های بهبود و نواقص، خلاءهای موجود رفع 
شود. وی یکی از شاخص های اصلی هر سیستم را بحث ارزیابی عملکرد بر پایه یک 
مدل و اساس مورد قبول در آن سازمان دانست و افزود: ماحصل این روش ها باید بر 
این مبنا باشد که ضمن ارزیابی دقیق از عملکردها، نتیجه مطلوب نیز حاصل شود. 
نتیجه مطلوب از آن نظر مهم است که ذینفعان بانک از عملکرد، روش ها و برنامه هایی 

که به عنوان برنامه عملیاتی مطرح است رضایت داشته باشند.

نتیجهارزیابیعملکردها
بایدبهرضایتذینفعان
ختمشود

سید ضیا ایمانی

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی در مراسم تحویل دو خودرو آتش نشانی ساخت 
داخل به شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، گفت: از تفکر تولید داخلی حمایت 
می کنیم. وی با بیان این که فلسفه وجودی ما نه گفتن به سلطه است، گفت: اگر 
می خواستیم سلطه پذیر باشیم، باید همه باورهای دینی را کنار می گذاشتیم، کاری 
که در رژیم سابق انجام می شد. وی افزود: امروز مسیر ما مسیر عزت و سربلندی 
است و هزینه های آن را نیز پرداخت کرده ایم. وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: رفتن 
ایران خودرو به سمت دانش بنیان شدن و تبدیل به صنعت مستقل و غیر وابسته 
باعث شده تا بتواند تولیدات متنوعی داشته باشد. آنچه امروز در این نمایشگاه دیدیم 
نشانه حرکت به ســمت صنعتی دانش بنیان اســت و باید بر اساس طراحی و 
مهندسی و خلق تکنولوژی بتوانیم به تولیدکننده مطرح در دنیا تبدیل شویم. 
اسلامی با بیان این که وزارت راه و شهرسازی از تفکر ساخت داخل حمایت می 
کند، افزود: یقین داریم که تولید داخل، راه پیشرفت ماست و قطعا از آن حمایت می 
کنیم. خوشبختانه در صنعت حمل ونقل و عمران تنوعی از تجهیزات را داریم و 

ارزش افزوده این تجهیزات مربوط به دانش فنی و قدرت تحلیل مهندسی است.

ازتفکرتولید
داخلیحمایت
میکنیم

محمد اسلامی

دکتر علی صالح آبادی مدیرعامل بانک توســعه صادرات ایران گفت: پروژه 
پتروشیمی بوشهر به عنوان بزرگترین واحد تولیدی منطقه در حوزه پتروشیمی 
با رقم سرمایه گذاری 2.2 میلیارد یورو )2.۵ میلیارد دلار( از محل فاینانس خارج 
از کشور انجام می شود که این پروژه تا پایان امسال به بهره برداری خواهد رسید. 
وی با بیان اینکه بیش از ۹۰ درصد این پروژه صادراتی است، افزود: اگر این طرح 
با ظرفیت کامل بهره برداری برسد سالی یک میلیارد دلار صادرات پتروشیمی 
کشور را افزایش خواهد داد. وی پروژه دیگر این بانک را تامین مالی مجتمع 
فولاد اردکان یزد با ظرفیت تولید ۹۶۰ هزار تن آهن اسفنجی عنوان کرد و 
گفت: منابع این پروژه با رقم سرمایه گذاری حدودا ۵۷ میلیون یورو ارزی و ۱۴۵ 
میلیارد تومان ریالی است که ۵2 میلیون یورو و سه میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان را بانک و مابقی را سرمایه گذار تامین کرده است و درسال ۱۳۹۸ بانک 
توسعه صادرات بسته ای تحت عنوان مراقبت از مشتریان در شرایط تحریم را در 
سه بخش مراقبتهای اعتباری ، حمایت ها و مراقبتهای ارزی و بین المللی و 

مراقبت از مشتری با رویکرد بانکداری باز تهیه و تدوین کرد.

بانکتوسعهصادرات
بیشازدومیلیارددلار
پروژهدرحالاجرادارد

علی صالح آبادی

دکتر عبدالناصر همتی رئیس بانک مرکزی گفت: آمریکا و متحدینش، علیرغم 
تحمیل فشارهای مضاعف اقتصادی، به یمن مقاومت و ایستادگی مردم، نتوانستند به 
اهداف خود دست پیدا کنند. به عنوان یکی از مسؤلین اقتصادی، قبول دارم که با 
وجود تلاش و فعالیت مداومی که داریم، به علت سنگینی فشار تحریم های ظالمانه 
و نیز ساختار نامناسب اقتصاد و برخی ناهماهنگی های داخلی، خصوصاً زیاده خواهی 
و رانت جویی گروهی از افراد جامعه که منافع خود را در ملتهب نگه داشتن بازارها 
می بینند، آنگونه که باید و شاید نتوانسته ایم در شأن ملت بزرگ ایران نتیجه بگیریم. 
وی افزود: با اینکه عده ای تلاش می کنند تا شرایط اقتصادی کشور را وخیم و آینده 
سخت تری را ترسیم کنند اما با تدابیر اتخاذ شده بر اساس داده های بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران، شــاخص هاي مهم اقتصاد کلان از قبیل رشد بخش 
غیرنفتی، تورم و سایر متغیرها همگی خبر از ثبات نسبی و روند بهبود تدریجی اوضاع 
و خروج اقتصاد از رکود دارند. و این در مقایسه با آنچه دشمنان دنبال آن بودند و 
تصور آنرا داشتند فوق العاده است. همتی در پایان اشاره کرد: قطعاً تداوم حضور و 

پایداری مردم، پشتیبانی مهم و  قوت قلبی است برای تلاش مضاعف مسؤلین.

روندبهبود
تدریجیاوضاع
وخروجازرکود

عبدالناصر همتی

سیدحسن حسینی شاهرودی سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به ضرورت راه اندازی سامانه های اطلاعاتی گفت: راه اندازی سامانه 
جامع مالیاتی ضریب خطا را تا ۷۰ درصد پوشــش داده و خطا در شناسایی 
مؤدیان مالیاتی به کمتر از ۳۰ درصد می رسد اما از آنجا که در حال حاضر تنها 
2۵ تا ۳۵ درصد این سامانه اجرایی شده بدرستی نمی توان برای اخذ مالیات اقدام 
کرد. وی افزود: در قانون برنامه پنجم توســعه دولت مکلف شد سامانه های 
اطلاعاتی را راه اندازی کند اما به رغم گذشت ۱۰ سال، دولت ها تاکنون در اجرای 
این قانون کوتاهی کرده و تمام سامانه ها را ناقص اجرایی کرده اند.  وی تاکید کرد: 
دستگاه هایی که موظف به ارائه آنلاین اطلاعات به سامانه جامع مالیاتی بودند 
تاکنون اطلاعات کامل خود را ارائه نکرده اند، زیرا دولت آنها را موظف به اجرای 
این قانون نکرده است. سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه 
کمیسیون متبوعش راه اندازی سامانه جامع مالیاتی و ارائه اطلاعات آنلاین در آن 
را پیگیری می کند، اظهار کرد: امیدوارم در ســال آینده با راه اندازی صندوق 

مکانیزه فروش و تکمیل سامانه جامع مالیاتی به شفافیت نزدیک تر شویم.

کاهشخطایشناسایی
مؤدیانباراهاندازی
سامانهمالیاتی

حسن حسینی شاهرودی

غرفه تاپ و بانک پارسیان در سومین کنگره بین المللی داروسازی نوین به 
عنــوان بزرگترین رویداد اقماری دارویی کشــور، با اســتقبال گســترده 
بازدیدکنندگان مواجه شد. به گزارش روابط عمومی بانک پارسیان، کارشناسان 
بانک و شرکت تاپ طی ۳ روز برگزاری این کنگره در غرفه تخصصی برپاشده 
در نمایشگاه جانبی این کنگره، اقدام به ارایه خدمات و دستاوردهای جدید 
خودکرده و طی نشست هایی صمیمانه با متخصصین و شرکت های مرتبط و 
بازدید کنندگان به معرفی خدمات متنوع و جدید بانکی پرداخته و آخرین 
دستاوردها و نوآوری های خود را در معرض بازدیدکنندگان قرار دادند. سومین 
کنگره بین المللی داروسازی نوین به همت مرکز تحقیقات علوم دارویی دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی و نشریه پزشکی نوین دارو به مدت سه روز در سالن 
همایش های رازی برگزار شد. دراین کنگره بین المللی شش کارگاه تئوری و 
عملی و همچنین نمایشگاه شرکت های فعال در حوزه دارو و سلامت، ایده بازار، 
شتاب دهنده و برنامه هایی با محوریت تحرک افزایی و تشویق جوانان برای 

فعالیت در حوزه های تولید و خدمات دارو دایر بوده است.

استقبالازغرفهتاپو
بانکدرسومینکنگره
بینالمللیداروسازی

بانک پارسیان

اسماعیل للـــه گانی مدیرعامل بانک رفاه کارگران گفت: برگزاری رویداد سالانه 
گردهمایی و تجلیل از روسای شعب موفق نظام بانکی توسط بانک مرکزی حائز اهمیت 
ویژه است و نشانگر نقش و جایگاه شعبه و حوزه عملیاتی در بانک مرکزی به عنوان نهاد 
نظارتی بانک ها است و تفکیک روسای شعب برتر و فعال با سایر افراد و تجلیل از ایشان 
بیانگر این موضوع است که بانک مرکزی به این دسته از روسای شعب اهمیت بسیار 
ویژه ای می دهد و جایگاه آنها را در پیشبرد و توسعه اهداف مهم می داند.  وی با تأکید بر 
اینکه دانش و تجارب روسای شعب برتر بسیار ارزنده و تأثیرگذار است، گفت: دانش و 
تجارب نهفته روسای شعب موفق بسیار کارآمد است و لازم است این تجارب و دانش از 
طریق فرایند مدیریت دانش در بین کارکنان و روسای شعب به اشتراک گذاشته شود.  
ایشان با بیان اینکه روسای شعب موفق با وجود تمامی مشکلات، چالش ها و کاستی ها 
توانسته اند در تحقق اهداف خوش بدرخشند و عملکردی عالی داشته باشند و این 
موضوع برای بانک و مدیران عالی بسیار ارزشمند و حائز اهمیت است، خاطرنشان 
ساخت: این عملکرد نشان دهنده کوشش و پویایی ویژه ایشان است. این کوشش ها باید 

به دقت مدنظر قرار گیرند و به صورت کامل تقدیر شوند. 

تجلیلازروسایشعببرتر
دردهمینگردهمایی
روسایشعبموفقبانک

لـه گانی اسماعیل ل

دکتر غلامحسن تقی نتاج مدیر عامل بانک مهر اقتصاد، مسئولین بانک ها را حافظان 
سپرده ها و سرمایه های مردم دانست؛ و مطابق بانکداری اسلامی، هرگونه دست 
اندازی به سپرده های مردم در بانکهای خصوصی و دولتی و استفاده آن به غیر از موارد 
معین را جایز ندانست. وی ضمن تقدیر از عملکرد کارکنان نظام بانکی در سال های 
اخیر، دستاورد های همکاران بانک مهر اقتصاد در عرصه پولی و مالی کشور را قابل 
دفاع دانست و ترازنامه بانک را گواه این موضوع قرار داد. وی ضمن انتقاد از روند رقابت 
بانکها در افزایش نرخ سود سپرده های سرمایه گذاری بانکها در روزهای اخیر، این امر 
را موجب افزایش بی رویه نقدینگی و تورم، کاهش تدریجی قدرت اقتصادی قشر 
متوسط و ضعیف و مانع گردش چرخ صنعت و افزایش تولید در کشور عنوان کرد. وی 
افزود: ساماندهی بانکهای نیروهای مسلح، دستوری در راستای منافع بزرگتر کشور و 
تسلط بیشتر دولت محترم و به ویژه بانک مرکزی بر نظام بانکی است که با کمک 
تمامی دست اندرکاران باید در اسرع وقت محقق شود. ایشان در ادامه نظارت در 
فرآیند ادغام بانک ها را ضروری دانست و از اهداف آن به قابلیت اعتماد اطلاعات، 

کارآیی و اثر بخشی، رعایت قوانین و مقررات و حفاظت از دارائی ها اشاره کرد.

نظارتدرفرآیند
ادغامضروری
است

غلامحسن تقی نتاج

دکتر برات کریمی مدیرعامل بانک دی گفت: توسعه و کیفیت ارائه خدمات بانکی 
توسط دستگاه های خودپرداز یکی از پارامترهای مهم در ارزیابی عملکرد سیستم های 
بانکداری الکترونیک بانک ها محسوب می شود و بانک  دی با هدف توسعه خدمات 
بانکداری الکترونیک و در راستای خدمت رسانی به مشتریان به ویژه خانواده معزز 
شهدا و جامعه بزرگ ایثارگران اقدام به نصب و راه اندازی خودپرداز برون شعبه ای در 
اقصی نقاط کشــور نموده که با توجه به هزینه قابل توجه تجهیز و نگهداری 
خودپردازها، حرکت  به سمت نصب خودپردازهای مشارکتی یک انتخاب استراتژیک 
منطقی و دارای توجیه مالی است. وی با تاکید بر مکان یابی مناسب دستگاه های 
خودپرداز افزود: در چند سال گذشته با توجه به شتاب در توسعه خدمات بانکداری 
الکترونیک، برخی از بانک ها برای درآمدزایی، در مورد خودپردازها اقدام به تعریف 
طرح هایی انحصاری با مشارکت بخش خصوصی کرده اند که پیاده سازی پروژه 
خودپردازهای مشارکتی در بانک دی نیز در زمره این اقدامات خلاقانه و درآمدزا است 
که امیدوارم با استقبال هرچه بیشتر مشتریان مواجه شود و موجبات رضایتمندی 

جامعه بزرگ ایثارگری از خدمات الکترونیک بانک دی را فراهم نماید.

ازپروژهخودپردازهای
مشارکتیبانکدی
رونماییشد

برات کریمی
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5 تمایلبه
سرمایهگذاری
درایرانافزایش

یافتهاست

اسلاموتوسعهیافتگی
رابطهاقتصادودین

عبدالحسین سیف اللهی کارشناس 
ارشد اقتصادی:  در کشورهای در حال 
توسعه ، رشد تولید ناخالص ملی ) حتی در 
نرخ متوسط ( بالاتر از رشد اقتصادی های 
پیشرفته است ، اما نتوانسته است از فقر انبوه 
، بیــکاری و نا برابری هــای اقتصادی و 
اجتماعی با نسبت های نگران کننده در این 

کشورها جلوگیری کند . برخلاف نظریه اثرات انتشاری . به ندرت رشد را 
برای نواحی جدید گسترش داده است و حتی در مواردی در آمدها انتظاری 
به آهستگی پایین رفته است . با وجود اینکه استنباط ها و دیدگاه ها درباره 
جنبه های مختلف تخریب محیط زیست به طور کامل متفاوت است ، 
تخریب محیط زیست ، در نتیجه بهره برداری طمع کارانه از منابع طبیعی 
، مسأله اصلی جهانی و نگرانی هر دوی ملت های توسعه یافته و در حال 
توسعه شده است . مسایلی که در بالا یاد شد، بیان می کند که مفهوم ، 
اولویت بندی و توصیه های سیاستی توسعه ، همگی به طور پیوسته تغییر 
می کنند . اکنون یک راه برای خروج از این بن بست پیداست.  تصور درست 
از توسعه ، آنچه را که به ئهمراه آن می آید شامل می شود ، طرفداران محیط 
زیست ، خواستار تغییر در پارادایم اجتماعی هستند . در واقع این مشکلات 
در فرهنگ سرمایه داری ریشه دارد . مگر اینکه اقتصادی های در حال 
تصفیه از قید بندگی عقلی و فکری آن خلاص شوند ،   در برابرعقاید غربی 
و عمل بدون اختیار ....بندگی کنند که در این حالت احتمال دارد فقط 
برخی مشقت هایشان زیاد شود . اکنون الگوی جایگزین سوسیالیستی 
شکست خورده است تنها نور امیدی که دیده می شود. برای حل مسأله 
است . با این بصیرت ، فصل حاضر به دنبال توضیح مفهومی جدید از توسعه 
و بازنگری اهداف آن است و به برخی موضوع های مرتبط ، در پرتو نور 
معیارهای شریعت اسلام تمرکز می کند . کشورهای اسلامی ، مانند سایر 
کشورها ، از نظر میراث ، منابع خدادادی ، مرحله توسعه و مشکلات جاری 
با یکدیگر تفاوت بســیاری دارند ، این تنوع اجازه نمی دهد یک راهبرد 
عمومی ......   توسعه همه آنها ارایه کرد . با این حال ، امید است این تلاش 
ها در پرداختن به یک چارچوب ........متناســب با ) در خور( معیارهای 
شریعت اسلام ، بی پاداش نماند . انواع مدل هایی که در چهارچوب این 
فصل ارایه می شوند ، می تواند نیازها و مشکلات خاص هر کشور را نیز در 
بر بگیرد . طبقه بندی کشورها به کمک توسعه یافته و توسعه یافته یک 
طبقه بندی اختیاری است : به طور قطعی می توان گفت فرآیند توسعه 
در کشورهای گروه دوم متوقف نشده است . اما این تقسیم بندی ، تحلیل 
را آسان میکند و با آن می توانیم ساده تر بحث را ادامه دهیم . مسایل توسعه 
در کشورهای کمتر توسعه یافته ، جدی تر و متفاوت تر است و بیشتر 

کشورهای اسلامی ......در پی طبقه دارند.

یادداشت-1۰

تازه ترین نظرسنجی ها نشان می دهد بیش از ۹۳ درصد کاربران سامانه 
»همراه بام« بانک ملی ایران از آن رضایت دارند. به گزارش روابط عمومی 
بانک ملی ایران، با گذشت حدود چهار سال از راه اندازی این سامانه و به 
روزرسانی های انجام شده در آن، اکنون قریب به اتفاق کاربران از »بام« 
ابراز رضایت می کنند. در این سامانه تعداد قابل توجهی از خدمات بانکی به 
صورت غیرحضوری قابل انجام است و کابر می تواند با استفاده از همه 
ابزارهای متصل به اینترنت از جمله کامپیوتر، تبلت و موبایل از خدمات آن 
بهره ببرد. به تازگی و در رویداد »ملی شو ۳« نسخه کامل تری از سامانه 
»همراه بام« رونمایی شد که مطابق با بازخوردهای دریافتی از کاربران به 
روز شده است. انتقال وجه حسابی درون بانکی و شتابی، کارت به کارت، 
پرداخت قبوض خدماتی از طریق بارکدخوان، پرداخت اقساط تسهیلات، 
خرید شارژ، شارژ خودکار، مانده کارت، صورتحساب تسهیلات، افزودن 
تسهیلات دیگران، استعلام برگه چک، خرید بسته اینترنت و نیکوکاری 

تنها بخشی از امکانات »بام« است.

رضایت93درصدی
کاربراناز»بام«بانک
ملیایران

بانک ملی ایران

دکتر محمد رضایی مدیرعامل بیمه ایران گفت: در پی آن هستیم تا سال ۱۴۰۱ به 
اولین شرکت بیمه هوشمند در کشور تبدیل شویم و در حال حاضر هشت بیمه نامه 
از بیمه نامه های بیمه ایران از طریق اپلیکیشن »بیمه ایران من« قابل فروش است و 
تشکیل پرونده های خسارتی به صورت دیجیتالی انجام می گیرد. بدین صورت که 
بعد از وقوع خسارت، عکس های خسارت از طریق این اپلیکیشن ارسال می شود و با 
هماهنگی کارشناسان، نوبت دهی در واحد پرداخت خسارت سیار صورت می گیرد. 
وی تاکید کرد که در صورت راه افتادن پایانه های مکانیزه خسارت در این شرکت، 
بهترین خدمات به طور اتوماتیک عرضه خواهد شد. وی همچنین اعلام کرد که در 
۱۰ ماه امسال این شرکت معادل ۱۴۰۰ میلیارد تومان بیمه زندگی فروخته است که 
این رقم معادل ۱۰ درصد از کل حق بیمه تولیدی است. ایشان در خصوص چگونگی 
حل شدن موضوع ۵ هزار میلیارد تومان زیان انباشته و 2/۵ هزار میلیارد تومان زیان 
بیمه ایران گفت: در قانون قبلی شرکت ها می توانستند از محل افزایش سرمایه این 
زیان را پوشش دهند اما در قانون جدید این موضوع حذف شده است و تنها راهی که 

می توانیم این است که با مدیریت ریسک، سوددهی شرکت را افزایش دهیم.

فروش1۴۰۰
میلیاردتومانبیمه
زندگی

محمد رضایی

مشترک ایران و افغانستان
امیدعلیپارسارئیسسازمانامورمالیاتیتصریحکرد

جریمهسنگیندرانتظاروکلاوپزشکان
متخلفمالیاتی

امیدعلی پارسا رئیس کل سازمان امور مالیاتی 
گفت: در صورت سرپیچی وکلا و پزشکان از 
ثبت نام در ســامانه امور مالیاتی،  در زمان 
بررسی اظهارنامه، مالیات و جریمه سنگینی 
علیه متخلفان اعمال خواهیم کرد.یکی از 
معضلات اساسی در اقتصاد ایران، مربوط به 
عدم تعهد افراد حقیقی و حقوقی به پرداخت 
مالیات است؛ این معضل به قدری عمیق است که مسئولان تاکنون برای 
فرار مالیاتی اعدادی از 2۵ تا ۶۰ هزار میلیارد تومان را تخمین زده اند.در 
این بین، آنچه که بیش از این اعداد جلب توجه می کند، فرار مالیاتی اقشاری 
است که در جامعه به عنوان قشر مرفه شناخته شده و حقوق ماهیانه ای 
بالا را دریافت می کنند. از جمله این اقشار باید به پزشکان و وکلا اشاره کرد 
که علی رغم دریافتی بالایی که دارند اما تمایلی به پرداخت مالیات حقه 
خود ندارند و آنطور که آمار می گوید: میزان فرار مالیاتی این دو قشر باهم 
شــاید تا ۱۴ هزار میلیارد تومان هم برسد. )البته به دلیل شفاف نبودن 
سازوکارهای مالی در اقتصاد ایران هنوز عدد دقیقی برای این موضوع ذکر 
نشده است( این در حالیست که قشر کارمند در صورتی که حقوق بالای 
2,۷۰۰ میلیون تومان داشته باشد، پیش از دریافت حقوق، مالیات خود را 
پرداخت می کنند.نکته جالب تر در این ماجرا آن است که اگرچه اخیراً 
سازمان امور مالیاتی به صورت جدی عزم خود را برای دریافت مالیات از 
اقشار ثروتمند جزم کرده و ضمن فراهم کردن سامانه ای جهت ثبت نام و 
حتی در نظر گرفتن مشوق و جریمه، باز هم شاهد سرپیچی درصد بالایی 

این قشر از قانون هستیم.
وی اظهار داشت: طبق قانون پزشکان، وکلا و ۱۵ صنف دیگر که اعلام 
کردیم، باید در سیســتم ســازمان امور مالیاتی ثبت نام کنند. فرض 
کنید،حال اصلاً کسی ثبت نام نکند، سازمان امور مالیاتی زمان بررسی 
اظهارنامه مالیاتی شخص که مربوط به خرداد ماه می شود، به موضوع 
عدم ثبت نام در سامانه ورود می کند.وی افزود: در این حین، با استفاده 
از اطلاعات دیگری که در سازمان امور مالیاتی داشته و به اطلاعات آن 
شخص دسترسی داریم، از آن شخص به عنوان کسی که تکالیف مالیاتی 
خود را انجام نداده اســت، یاد می شود و به این ترتیب مالیات و جریمه 
سنگینی برای این فرد در نظر گرفته می شود و اگر این شخص یک فرد 
اقتصادی باشد ،می داند که نمی ارزد، فرار مالیاتی کند.معاون وزیر امور 
اقتصادی و دارایی گفت: هنوز با متولیان بخش وکالت جلساتی در مورد 
ضرورت ثبت نام وکلا در سامانه امور مالیاتی نداشته ایم اما حتماً باید 

ترتیب برگزاری چنین جلسه ای را بدهیم.
50 درصد پزشکان همچنان ثبت نام نکرده اند

پارسا با اشاره به مالیات پزشکان نیز گفت: با پزشکان تفاهم نامه ای دو هفته 
قبل امضا کردیم و قرار شد، مجموعه نظام پزشکی با تعامل خود پزشکان 
تا پایان بهمن ماه، فرایند ثبت نام در سامانه را انجام دهد تا عدالتی که به 
دنبالش هستیم، محقق شود.وی ادامه داد: تاکنون ۵۰ درصد پزشکان 
ثبت نام کرده اند و این به معنای سرپیچی ۵۰ درصد دیگر است که حتماً 

در صورت تداوم تخلف، جریمه های سنگینی اعمال خواهد شد.

عباس کشاورز سرپرست وزارت جهاد کشاورزی 
گفت: اعتراض کشاورزان نسبت به قیمت پائین 
گندم به حق است ولی دولت نیز معذوراتی دارد 
که نمی تواند به یکباره قیمت خرید تضمینی گندم 
را افزایش دهد. وی افزود: امسال میزان تولید گندم 
بسیار مناسب بود و می توانست نیازهای داخلی را 

برطرف کند ولی با توجه به قیمت خرید تضمینی 
گندم، برخی از کشاورزان ترجیح دادند که گندم 
خود را در انبار نکهداری کنند و نتوانستیم کل 
گندم تولیدی را خریداری کنیم. وی اظهار داشت: 
دولت به خاطر رفاه جامعه و توجه به نیاز مردم در 
مصرف نان، نمی تواند قیمت گندم را به یکباره 

افزایش دهد ولی تلاش داریم تا با تامین نهاده های 
کشاورزی از جمله کود و سم ارزان قیمت، برخی 
از مشکلات کشاورزان را برطرف کنیم. کشاورز با 
اشاره به اینکه برخی از مواقع به منظور رفع نیاز 
کشور، مجبور به واردات گندم هستیم خاطرنشان 
کرد: گندم چه برای تولید داخلی و چه واردات، با 

ارز چهار هزار و 2۰۰ تومانی تامین می شود. وی با 
اشــاره به افتتاح شهرک گلخانه ای حصار گلی 
ورامین اضافه کرد: دستگاهای حمایت کننده 
مالی و انرزی کمک کردند تا این مجموعه پس از 
سال ها به تولید گل، سبزی و صیفی رسیده و سهم 

مهمی در اشتغال ایفا کند.

اعتراضکشاورزاندرخصوصقیمتپایینگندمبهحقاست

هفتهنامهاقتصادیایران

دکترغلامرضاسلیمانیرییسکلبیمهمرکزیدرنشستویژهخبری:

به هدفگذاری هفت درصدی ضریب نفوذ بیمه نزدیک خواهیم شد
شرکت های بیمه ای به بلوغ قابل قبولی رسیده اند و 
هم اکنون با تشکیل کنسرسیوم های منسجم توانسته 

اند از تحریم ها عبور کنند.
به گزارش اعتبار به نقل از  اداره کل روابط عمومی و امور 
بین الملل بیمه مرکزی، دکتر غلامرضا سلیمانی که به 
مناسبت چهل و یکمین ســالگرد پیروزی انقلاب 
شکوهمند اسلامی در یک نشست ویژه خبری سخن 
می گفت، با اعلام این مطلب افزود: خوشبختانه در حال 
حاضر هیچ ریســک بزرگی در کشور بدون طراحی 
پوشش بیمه ای وجود ندارد و صنعت بیمه قادر است 

تمامی ریسک های موجود را پوشش دهد.
رییس کل بیمه مرکزی با تشریح عملکرد بیمه در ده 
ماه گذشته از رشد شاخص ها در تمامی فعالیت های 
بیمه ای خبر داد و اظهار داشت: فضای رقابتی در صنعت 
بیمه به توسعه این صنعت کمک می کند و در همین 
راستا ساز و کارهای نظارتی جایگزین وضع تعرفه ها 
شده و ساز و کار مربوط به نرخ فنی و شرایط حرفه ای 
بیمه نامه ها از سوی نهاد ناظر به دقت کنترل می شود.
وی از حساسیت بیمه مرکزی برای مشارکت در بخش 
اتکایی اجباری و اختیاری خبر داد و تصریح کرد: نهاد 
ناظر به عنوان یکی از شرکای اقتصادی شرکت های 
بیمه در بخش اتکایی، از قبول بیمه نامه هایی که توجیه 

فنی و اقتصادی ندارند، خودداری خواهد کرد.
رییس شورای عالی بیمه در بخش دیگری از سخنان 
خود به جهش قابل توجه ضریب نفوذ بیمه در سال های 
اخیر نسبت به پیش از انقلاب اشاره کرد و افزود: در قیاس 
تطبیقی وضعیت صنعت بیمه، شاخص هایی نظیر 
جمعیت، میزان تورم و رشد اقتصادی مهم است که با 
در نظر گرفتن این مسائل می توانیم افزایش ضریب نفوذ 

بیمه را یک دستاورد قابل قبول ارزیابی کنیم.
وی با ارائه گزارشی از سفر خود و اعضای هیات عامل و 
مدیران ارشد صنعت بیمه، به استان سیل زده سیستان 

و بلوچستان از اعطای کمک ده میلیارد ریالی شرکت 
های بیمه خارج از موارد تعهد شــده، از پایبندی این 
صنعت به مسئولیت اجتماعی اشاره کرد و افزود: صنعت 
بیمه به موازات ایفای مسئولیت اجتماعی خود پروژه 
های فرهنگسازانه را با جدیت دنبال می کند و تاکنون 

در این مسیر گام های بلندی برداشته شده است.
رییس کل بیمه مرکزی، پوشــش اندک بیمه ای در 
مناطق سیل زده استان سیستان و بلوچستان را از نشانه 
های توسعه نیافتگی صنعت بیمه یاد کرد و گفت: در 
سیل ابتدای امسال که بخشی از استان های گلستان، 
لرستان و خوزستان را دچار آسیب کرده بود پوشش 
بیمه ای وسیع تری را شاهد بودیم، اما متاسفانه سهم 

این استان از پوشش بیمه ای بسیار اندک بود.
وی فرایند توسعه بیمه را فرایندی بی حد و مرز دانست 
و تاکید کرد: در حال حاضر برنامه زنگ بیمه و اجرای 
کارهای هنری و نمایشی در سطح مدارس ادامه دارد و 
شــرکت های بیمه ای نیز در کنار نهاد ناظر به ایفای 
رسالت فرهنگی خود در استان های سراسر کشور می 
پردازند. رییس شورای عالی بیمه از ادامه تلاش های 
نهادناظر بیمه و سایر ارکان دولت برای حذف مالیات بر 

ارزش افزوده محصولات بیمه ای سخن گفت و افزود: 
تاکنون در دو بخش بیمه های درمان و بیمه های زندگی 
این بخشودگی مالیاتی اعمال شده و امیدواریم به تدریج 
محصولات دیگر بیمه ای نیز از این معافیت برخوردار 
شوند. وی ثبات مدیریتی و همچنین همدلی روابط 
عمومی ها و رسانه ها را از عوامل موثر در توسعه صنعت 
بیمه توصیف کرد و افزود: جریان شفاف اطلاع رسانی 
مستلزم همبستگی روابط عمومی های صنعت بیمه و 
اصحاب رســانه است و این ارتباط باید بیش از پیش 
تقویت شود. دکتر سلیمانی تاکید کرد: یکی از مهمترین 
دلایل رشد اندک ضریب نفوذ بیمه، توسعه نیافتگی 
فرهنگ بیمه ای به شمار می رود که باید برای ایجاد 

تحول در آن راهکارهایی اندیشید.
رییس کل بیمه مرکزی ایراز امیدواری کرد با مهار تورم 
و تحول اقتصادی، محصولات بیمه ای با قیمت ارزان 
تری به دست مصرف کننده برسد تا افراد بیشتری از 

جامعه از ظرفیت های این صنعت بهره مند شوند.
سلیمانی از گســترش شــبکه های آی تی و نظام 
خودکنترلی و استقرار داشبوردهای مدیریتی در تمامی 
شرکت های بیمه خبر داد و گفت: با ورود استارت آپ 

هــا تحولی در عرصه فروش بیمه نامه ایجاد شــده و 
نهادناظر بــا اعطای کارگزاری های دیجیتالی به این 
استارت آپ ها رویکرد مثبت خود را به تحولات سایبری 

در حوزه بیمه نشان داده است.
وی از اجرای کمپین ویژه ای برای کاهش تلفات جاده 
ای در ماه های پیش روی منتهی به سال جدید، خبر 
داد و گفــت: هــر چقدر در زمینه هــای فرهنگی و 
پیشگیری از تلفات و خسارات تلاش کنیم باز هم جای 
کار دارد و امیدواریم در ماه های آتی شــاهد کاهش 

خسارات باشیم.
رییس کل بیمه مرکزی در این نشســت به اهمیت 
گسترش فرهنگ تهیه بیمه نامه های زندگی، توسط 
تمامی آحاد جامعه تاکید کرد و با اشاره به ویژگی های 
بیمه نامه های زندگی، تصریح کرد: افزایش ضریب نفوذ 
بیمه در گرو توسعه بیمه های زندگی است و با روندی 
که شرکت های بیمه در پیش گرفته اند و حمایتی که 
از سوی رسانه ها می شود ان شاءالله تا پایان برنامه ششم 
توســعه به هدفگذاری ضریب نفوذ هفت درصدی 

نزدیک خواهیم شد.
وی تشویق و ترغیب مردم را به خرید بیمه نامه های 
متنوع، نوعی فرهنگسازی دانست و افزود: سرمایه اصلی 
صنعت بیمه اعتماد مردم اســت و تلاش می کنیم با 
ایفای به موقع تعهدات خود از این سرمایه بزرگ، صیانت 
کنیم. وی درپایان از طراحی بانک اطلاعاتی در شبکه 
سنهاب خبر داد و به صراحت اعلام کرد: نهاد ناظر اجازه 
نخواهد داد بیمه گذاران بدهکار به آسانی از شرکت های 

دیگر بیمه ای نسبت به تهیه بیمه نامه مبادرت کنند.
گفتنی است در این نشست دو ساعته خبرنگاران رسانه 
های مکتوب، سایت های خبری و صدا و سیما به طرح 
سوالات خود در زمینه های های بیمه ای، راه اندازی 
صندوق بیمه های همگانی، آمارهای سالانه صنعت 

بیمه و موضوعات دیگر پرداختند.
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مدیرعامل فولاد مبارکه اهداف و استراتژی های شرکت در سال 99 را تبیین کرد

پرداخت1۵3۰میلیاردریالتسهیلات
بانکتوسعهتعاوندراستانبوشهر

باوجودتحریمهاهمچناننقشموثردر
اقتصادکشورادامهخواهدیافت

ارادۀفولادمبارکهوایمیدروتوسعۀفولاد
سفیددشتوورقخودروچهارمحالوبختیاری

دکتر خداداد غریب پور، رئیس هیئت عامل ایمیدرو، که دکتر رضا 
رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت را در بازدید از شرکت های ورق 
خودرو چهارمحال و بختیاری و فولاد سفیددشت همراهی می کرد، 
در مصاحبه با خبرنگار فولاد گفت: شرکت ورق خودرو چهارمحال و 
بختیاری در تولید ورق موردنیاز خودروسازان پیشتاز است و عزم فولاد 

مبارکه و ایمیدرو برای توسعة این دو شرکت جدی است.
 وی گفت: شرکت ورق خودرو با پشتیبانی فنی ویژه فولاد مبارکه رو 
به پیشرفت است و ایمیدرو نیز همراه با فولاد مبارکه از توسعة هر دو 
مجموعة فولاد سفیددشــت و ورق خــودرو حمایت می کند و با 
برنامه ریزی های انجام شده تولید گریدهای جدید، به ویژه در حوزۀ 
ورق های موردنیاز خودروسازان، در این مجموعه انجام خواهد شد. وی 
با بیان این که پیش بینی ما از مصرف ورق خودرو روندی افزایشی است 
تصریح کرد: نیاز صنعت خودرو روزبه روز افزایش می یابد و این شرکت 
نیز با در اختیار داشتن نیروهای متخصص و بهره مندی از تجهیزات 
به روز در تولید گریدهای موردنیاز صنعت خودرو پیشــتاز اســت. 
غریب پور توسعة کمی و کیفی در ورق خودرو را نقطة قوت این شرکت 
دانست و گفت: هم جواری این شرکت با شرکت فولاد سفیددشت 
زمینة لازم را برای تعریف و اجرای طرح های توسعة مشترک برای این 
دو شرکت فراهم می کند و   خوشبختانه امکانات فنی، ظرفیت فیزیکی، 
مواد اولیه و نیاز مصرفی بازار این الزام را در فولاد سفیددشت و ورق 
خودرو به وجود آورده است که توسعه های آن ها هرچه سریع تر اجرا و 
به بهره برداری برسند. گفتنی است طرح فولاد سفیددشت به عنوان 
یکی از طرح های هفت گانة استانی در ۳۵ کیلومتری جاده شهرکرد- 
بروجن در سال ۱۳۸۶ شروع شد. ادامة اجرای این پروژه پس از یک 
دورۀ توقف نسبتا طولانی در مرداد ۱۳۹۳ با حمایت و سرمایه گذاری 
۶۵ درصدی شرکت فولاد مبارکه و ۳۵ درصدی ایمیدرو به جریان 
افتاد. این شرکت شامل واحد احیا مستقیم و پروژه های فولادسازی و 
پشتیبانی است. پروژۀ احیا مستقیم این شرکت در آذرماه ۱۳۹۵ با 
موفقیت به بهره برداری رسید، تا جایی که از زمان راه اندازی تاکنون ۱ 
میلیون و ۶۶۰ هزار تن آهن اسفنجی در این واحد تولید شده است. 
فاز دوم این شرکت پروژۀ فولادسازی و ریخته گری مداوم با ظرفیت 
تولید سالانه ۸۰۰ هزار تن اسلب است و با توجه به این که این پروژه 
در حال حاضر ۸۰ درصد پیشرفت دارد، پیش بینی می شود تا سال 
۱۳۹۹ این واحد نیز به بهره برداری برســد. بــا راه اندازی واحدهای 
فولادسازی و واحدهای جنبی این شرکت به طور مستقیم برای ۷۵۰ 
نفر و به صورت غیرمستقیم برای ۶۵۰۰ نفر فرصت شغلی ایجاد خواهد 
شد. در طرح های توسعة آتی این شرکت احداث یک واحد نورد سرد 
با ظرفیت سالانه ۷۰۰ هزار تن به منظور تأمین مواد اولیة کارخانه های 
ورق خودرو و تاراز دیده شــده است که قرارداد هر دو طرح از طریق 
مناقصة بین المللی منعقد شده است. ضمن این که در طرح های توسعة 
آتی این شرکت، احداث یک مگامدول  ۱,۵ میلیون تنی و احداث کورۀ 
قوس الکتریکی و کوره پاتیلی برای دست یابی به دو میلیون تن فولاد 

نیز پیش بینی شده است.

تعاون از پرداخت ۱۵۳۰ میلیارد ریال تسهیلات بانک توسعه تعاون 
به تعاون گران و کارآفرینان استان بوشهر طی ده ماهه ابتدایی امسال 
خبر داد. حجت اله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک 
توسعه تعاون که به همراه محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، معاونین وزیر و روسای دستگاه های تابعه وزارتخانه در استان 
بوشهر حضور یافته است اظهار داشت: بانک توسعه تعاون در ده ماهه 
ابتدایی ســال جاری به میزان ۱۵۳۰ میلیارد ریال به بخش های 
گوناگون اقتصادی استان تسهیلات پرداخت نموده است که به نسبت 
مدت مشابه در سال گذشته ۴۹ درصد رشد را نشان می دهد. وی با 
اشاره به حضور بانک توسعه تعاون در طرح های ملی در ادامه افزود: 
این بانک طرح اشتغال پایدار روستایی و عشایری را به صورت هم زمان 
و به نحو متوازن در همه اســتان ها به پیش برده اســت، ســهمیه 
اختصاص یافته به استان بوشهر، اعطای تسهیلات اشتغال زایی به 
میزان ۵۱۸ میلیارد ریال بوده است که به صورت صددرصدی محقق 
شده است. مهدیان با اشاره به طرح های قابل بهره برداری به مناسبت 
دهه مبارک فجر گفت: این بانک با بهره گیری از مزیت طرح های ملی 
توسعه ای، نسبت به حمایت از واحدهای تولیدی اقدام نموده است، 
به عنوان نمونه واحد تولید جوجه یک روزه جلال همتی با تسهیلات 
۸۰ میلیارد ریالی بانک توسعه تعاون آماده بهره برداری است. وی 
تأسیسات عظیم گازی پارس جنوبی و واحدهای پتروشیمی و انرژی 
مستقر در عسلویه، جم، کنگان را از صنایع ملی و بین المللی واقع در 
استان بوشهر عنوان نمود و افزود: این منطقه در مجاورت سواحل 
خلیج فارس از مناظر بی بدیل و جاذبه گردشگری برخوردار است و 
ازاین رو کمک به راه اندازی واحدهای اقامتی بومی در رونق گردشگری 

و ایجاد مشاغل پایدار حائز اهمیت است.

رضا صدیق قائم مقام بانک صــادرات ایران با 
تبریک روز 22 بهمن و گرامیداشت شهادت 
مظلومانه ســردار قاسم سلیمانی، در حاشیه 
راهپیمایی عظیم روز 22 بهمن، تاکید کرد: بانک 
صادرات ایران به دلیل شــبکه گسترده شعب 
خارجی و داخلی و نقش ویژه و موثر در اقتصاد 
کشور، اولین بانکی بود که مورد تحریم قرار گرفت اما با همت همه مدیران 
و کارکنان و حمایت مردم، همچنان به نقش تاثیرگذار خود در کمک به 
اقتصاد کشور و حمایت از تولید ادامه خواهد داد و امروز کشور به احترام خون 
شهدا و حضور مردم همیشه در صحنه، برای استقلال اقتصادی خود تلاش 
می کند و بانک صادرات ایران نیز با توجه به نقش عظیم و تعیین کننده ای 
که در حوزه اقتصاد، بازرگانی و تجارت تا پیش از تحریم های ظالمانه داشته، 
همچنان مورد توجه اســت و انتقال وجوه در شرایط جدید با شیوه های 
متفاوتی برای حمایت از فعالان اقتصادی دنبال می شود به نحوی که فعالیت 
حتی یک شعبه بانک صادرات ایران چه در داخل کشور و چه در خارج از 
کشور متوقف نشده و خدمت رسانی به مردم و فعالان اقتصادی همچنان 
ادامه دارد. وی با اشاره به اینکه نیمی از شعب ارزی خارج از کشور متعلق به 
بانک صادرات ایران است، تاکید کرد: بانک صادرات ایران به عنوان یک بانک 
مردمی و خدمتگذار، در عرصه ارائه انواع خدمات بانکی و در حوزه خرید 
ماشین  آلات صنعتی، مواد اولیه و خرید تجهیزات همچنان بانک موثر کشور 
است و در دوران تحریم نیز حتی یک روز هم  خدمات بانک با وقفه مواجه 

نبوده و کماکان در خدمت مردم و فعالان اقتصادی است. 

رضا مســرور طی حکمی از سوی محمد 
شــریعتمداری وزیــر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی، مدیر عامل  صندوق بازنشستگی 
فولاد کشــور شد. در ســوابق رضا مسرور 
رییس هیات مدیره و مدیرعاملی سازمان 
منطقــه آزاد انزلی، رییــس هیات مدیره 
شرکت ســرمایه گذاری کیش، عضو هیات مدیره شستا و مشاور 
اقتصادی مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی دیده می شود. پیش 
از این عباس هاشمی منش مدیرعامل صندوق بازنشستگی فولاد 
بوده اســت. صندوق بازنشســتگی فولاد یکــی از صندوق های 
بازنشســتگی مهم در ایران است و از این صندوق به عنوان یکی از 
»بازیگران اصلی بورس اوراق بهادار تهران« نام برده می شود. در حال 
حاضر بیش از ۹۰ هزار نفر بازنشسته مستمری بگیر این صندوق 
هستند؛ این صندوق سهامدار تعداد زیادی شرکت در حوزه های 
مختلف اقتصادی ازجمله دخانیات، معادن ، فلزات و فولاد و ... است.  
فلذا مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار   ضمن تبریک به 
ایشان آرزوی توفیقشان در جهت برآورده شدن مفاد عالیه رهبر 

معظم انقلاب در اجرای اقتصاد مقاومتی را داریم.

عباس رضایی اســتاندار اصفهان گفت: یک 
پنجم فرآورده های نفتی کشور توسط مجموعه 
پالایشــگاه اصفهان تامین می شود، از این رو 
برداشتن قدم های موثر در جهت به روز رسانی 
این مجموعه تاثیر مهمی در کمک به اقتصاد 

ملی کشور خواهد داشت.
وی در آیین افتتــاح پروژه های دهه فجر در 
جمع خبرنــگاران، اظهار کرد: 2۰ درصد کل 
فرآورده های نفتی کشــور توســط شرکت 
پالایش نفــت - پالایشــگاه اصفهان تامین 
می شــود و تمام بنزین تولیدی این مجموعه 
بنزین یورو ۵ است که با تولید ۱۴ میلیون لیتر 
در روز، مصرف اســتان اصفهان و ۱۶ استان 

کشور را تامین می کند.
وی افزود: افتتاح دو پروژه، “سکوهای بارگیری 

در محوطه مخازن شرکت” و “پروژه تصفیه و 
اســتفاده از فاضلاب شهری” دو اقدام مهم در 
راستای برطرف کردن نیازهای این مجموعه 

است.
 وی  با بیان اینکه اصفهان در منطقه خشــک 
قرار دارد، تاکید کرد: با توجه به این موضوع و 
اینکه حضور و وجود صنایع در اســتان امری 
اجتناب ناپذیر است، از این رو استفاده از پساب 
به جای آب، موجب مصرف بهینه و کمک به 
صرفــه جویــی  در مصــرف آب اســت که 
خوشــبختانه با افتتاح این پروژه در اصفهان 
محقق خواهد شد و به کمک این پروژه، ۷۵۰ 
متر مکعب از هزار متر مکعب آب مصرفی این 
مجموعه از طریق پســاب تامین می شود که 
اقدام مهمی در جهت بهینه سازی مصرف آب 

است.
وی بــا تاکید بــر اینکه در حــال حاضر اکثر 
مجموعه های صنعتی بزرگ به دنبال استفاده 
از پساب برای تامین آب مصرفی مجموعه های 
خود هســتند، خاطرنشــان کرد: مجموعه 
پالایشــگاه اصفهان در اســتفاده از پســاب 
مشکلاتی دارند که نیاز به همکاری آبفا و اداره 

کل آب و فاضلاب استان است.
ایشان گفت: ممبران مورد نیاز برای این پروژه 
وارداتی است که اگر با همکاری شرکت های 
دانش بنیان مستقر در شهرک علمی تحقیقاتی 
اصفهان انجام شــود، قــدم مثبتی در جهت 

استقلال و خودکفایی خواهد بود.
رضایی در مورد دومین پروژه شرکت پالایشگاه 
اصفهــان گفت: تا پیش از ایــن تانکرها برای 
تخلیه و بارگیری به داخل پالایشگاه می آمدند 
که به جهات مختلف به صرفه و صلاح نبود، اما 
اکنــون با هزینه ای بالغ بر ۶۰ میلیارد تومان، 
ســوخت مورد نیاز با لوله وارد می شــود و با 

سیستم اتوماتیک بارگیری انجام می شود.
وی افزود: اینکار صرفه جویی در وقت است و 

در مسایل امنیتی نیز گامی موثر خواهد بود.

طی نشستی با حضور مهندس منصور یزدی زاده 
مدیرعامل ذوب آهن اصهفان و دکتر هوشنگ 
طالبی رئیس دانشگاه اصفهان که 2۱ بهمن ماه در 
این دانشگاه برگزار شد، تفاهم نامه همکاری بین 
این دوسازمان امضاء و مبادله گردید . مهندس 
یزدی زاده در این نشست با بیان اینکه همکاری 
های ذوب آهن و دانشگاه اصفهان پیش از تبادل 
تفاهم نامه به ویژه در دو زمینه آب و معدن آغاز 
شــده است گفت : بودجه تحقیقاتی ذوب آهن 
اصفهان نسبت به ســال گذشته افزایش قابل 
توجهی یافته است و در صورت اثر بخش بودن این 
پروژه های تحقیقاتی ، هیچ گونه محدودیتی در 

اجرای پروژه های بیشتر نخواهیم داشت .

وی افزود : این دو ســازمان ، پیشــینه و قدمت 
بسیاری در این منطقه دارند و به دلیل جامعیت 
فعالیت ها ، از اشتراکات بسیاری نیز برخوردارند و 

لذا زمینه همکاری های متقابل فراهم است. 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با اشاره به افتتاح 
دفتر مشترک همکاری این شرکت با دانشگاه آزاد 
، از اعتقاد راسخ ذوب آهن به توسعه همکاری با 
دانشگاه ها خبر داد و ابراز امیدواری نمود که این 
تفاهم نامه ، نتایج و پیامدهای مثبت و ارزنده ای به 
همراه داشته باشد . دکتر هوشنگ طالبی رئیس 
دانشگاه اصفهان نیز گفت : دانشگاه های نسل 
چهارم محدود به کلاس های درس نیســتند و 
ارتباط گسترده ای باجامعه و نیازهای آن دارند . با 

توجــه به اینکه صنعت ، بخش بزرگی از جامعه 
اصفهان را تشکیل می دهد لذا این دانشگاه باید 
ارتباط خود را با بخش صنعت بیش از گذشــته 
توسعه بخشد . وی ، ذوب آهن اصفهان را یکی از 
ریشه دارترین صنایع کشــور دانست و گفت : 
هنگامی که این مجتمع عظیم صنعتی تاسیس 
شد ، زندگی بسیاری از مردم به آن وابستگی پیدا 

کرد و تا کنون این اثر گذاری ادامه دارد و تاثیرات 
مثبت آن در صنعت کشور قابل مشاهده است .

رئیس دانشگاه اصفهان از گرایش مدیریت فعلی 
ذوب آهن اصفهان به توســعه ارتباط با دانشگاه 
قدردانی نمود و گفت : امیدوارم بتوانیم در عملیاتی 
کردن این تفاهم نامه موفق باشیم و اعتماد بخش 
صنعت را بیش از گذشته جلب نماییم . وی ، مزیت 
اصلی دانشگاه اصفهان را جامعیت آن دانست و 
گفت : این دانشگاه علاوه بر مباحث فنی در بحث 
علوم انسانی نیز از جایگاه خوبی برخوردار است و 
با ۱۶ هزار دانشجو ، ۷ هزار دانشجوی تحصیلات 
تکمیلی و ۶۵۰ عضو هیات علمی پتانسیل خوبی 

برای ارتباط با صنعت دارد .

خبـــرخبـــر
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مهنــدس عظیمیــان، مدیرعامــل فولاد 
مبارکــه،در جلســة تدویــن اهــداف و 
اســتراتژی های شرکت در سال ۹۹، در جمع 
معاونان و مدیران فولاد مبارکه از تولید متوازن 
و پایدار، تأمین پایدار مواد مصرفی و تجهیزات، 
برقــراری تـــــــوازن در ورودی و خروجی 
شــرکت و راندمان تولیــد، چابک تر کردن و 
منعطف تر شدن فرایند و اهتمام بیشتر برای 
احــداث نورد گرم 2 فــولاد مبارکه به عنوان 
مهم ترین راهبردهای شرکت در سال پیش رو 

نام برد.
 بخش هایی از سخنان مهندس عظیمیان را در 

این جلسة دوروزه پی می گیریم.
 تولید متوازن و پایدار

باید با عنایت به نیاز بازار  و ارزش افزوده ای که 
تولید محصول برای شرکت و ذی نفعان به بار 
می آورد، خطوط تولید را به کار گیریم. این امر 
باعث می شــود بتوانیم همچنان بر اســاس 

سفارش مشتری و نیاز بازار تولید کنیم.
 تأمین پایدار تمام مواد مصرفی و تجهیزات

ســال گذشــته موضوع تأمین الکترود برای 
شــرکت به یک بحــران تبدیل شــده بود و 
مدیریت شــرکت آن را  بزرگ ترین  مســئلة 
موجــود  در راه تولیــد می دیــد. تاجایی که 
موجودی الکترود به ۴۰ روز،  ۱۰ روز،  ۸ روز و 
حتی 2 روز کاهش یافت، اما به لطف خداوند، 
الکترود موردنیاز تأمین شد و شرکت بدون وارد 
آمدن هیچ گونه توقف به خطوط تولید از بحران 
یادشــده خارج شد و از این حیث در وضعیت 

امنی قرار گرفت.
البته نگرانی برای تأمین مواد اولیه همچنان 
وجود دارد، اما برای ســال آینده، موضوع وارد 
کردن کنســتانتره یا گندله در هیئت مدیرۀ 
شرکت مطرح شده و در حال بررسی است. اگر 
معــدن کاران تمرکــز خود را بر اکتشــاف و 
استخراج بیشتر گذاشته بودند، چنین مشکلی 
برای کشــور و فولادســازان پیش نمی آمد، 
بنابرایــن برای تأمین مــواد اولیه باید تلاش 

شبانه روزی و ویژه داشته باشیم.
اگر افت تولید در شرکت های فولادسازی ناشی 
از  تحریم، نبودن تجهیزات و الکترود گرافیتی 
و یا کمبود گاز و برق در فصل سرد سال و کمبود 
آب به دلیل خشک ســالی بود، به اندازۀ عدم 
تخصیص سنگ آهن، فولادســازان را عذاب 
نمی داد، چراکه کشــور ما سرشــار از منابع 
معدنی است. با ادامة این روند ممکن است در 

سال آینده با کاهش ۱۵ تا ۱۸ درصدی تولید 
مواجه شویم و این مسئله برای چرخة تولید و 

اقتصاد کشور بسیار مهم است.
فــولاد مبارکه در تولید تختــال از دنیا عقب 
نیســت، ولی در تولید انواع ورق نتوانســته 
همپای دیگر کشورهای جهان حرکت کند. 
دلیل این امر آن است که در ۱2 سال گذشته 
نورد گرم 2 را نداشــتیم. حضور سایر رقبای 
خارجی در بازارهای داخلی نیز  این نگرانی ها 
را تشــدید می کند، بنابراین بایــد با احداث 
خطوط تولید جدید شرایطی فراهم کنیم که 
واردات هر نوع ورق به کشــور اساســا برای 
واردکنندگان به صرفه نباشد. در همة بخش ها 
باید توسعه داشته باشیم. باید مکانیسم هایی 
ایجاد شود که فولاد مبارکه در مسیر توسعه و 
صاحب تکنولوژی شــدن و توســعة پایدار و 
متوازن قدم بردارد. حتما باید تمام حلقه های 
زنجیــره به طــور یک جــا دیده شــود. باید 
محصولات ویــژه، با کیفیت بهتر و ســطح 
تکنولوژی بالاتر  تولید کنیم. باید با همفکری، 
همت و همدلی و خرد جمعی مسائلمان را حل 
کنیم. این راهبرد در توان مدیریت و کارکنان 
فولاد مبارکه است، پس باید مشکلات را کنار 

بزنیم.
 برقراری توازن و تعادل در ورودی و خروجی 

شرکت
 ورودی و خروجی شرکت مشخص است. برای 
پیشگیری از هرگونه کسری بودجه باید به طور 
کاملا علمی و حساب شــده در این دو بخش 
توازن برقرار باشد. برای عبور از گذرگاه باید از 

منابع در اختیار حداکثر استفاده را بکنیم.
انتظار می رود همه کمک کنند تا با مدیریت 
هزینه، تمام هزینه هــای غیرضروری حذف 

شود
پرچم دار مدیریت منابع مالی شرکت در وهلة 
اول تک تک کارکنان هســتند کــه با تولید 
اقتصادی و کاهــش هزینه های تولید در این 
ســنگر تلاش می کنند. در وهلة بعد و به طور 
ویژه تر، معاونت اقتصادی و مالی است که در 
خط مقدم جبهــه در حال تلاش و مجاهدت 
است. سیستمی موفق است که بتواند از منابع 
مالی در اختیار خود با بهترین شکلِ بهره وری 
استفاده کند. انتظار می رود همه کمک کنند 
تــا  تا با مدیریــت هزینه، تمــام هزینه های 

غیرضروری حذف شود.
۶۳ درصد منابع مالی شرکت به تأمین مواد و 
تجهیزات اختصاص می یابد. باید در این حوزه 
نیز کنترل ها همچنان باقوت انجام شود. ضمن 
این که باید به خاطر داشــته باشیم بهره وری 
یعنی درست هزینه کردن، نه کم خرج کردن.

این کــه فولاد مبارکه بزرگ ترین فولادســاز 
کشور و خاورمیانه است مایة افتخار است، اما 
نباید به آن مغرور شویم و به آن بسنده کنیم. 
همچنین نباید در سایة کسب برخی موفقیت ها 
دست از تلاش روزافزون برداریم. مدت زمان 
اجرای پروژه ها و روند اجرای کارهای در دست 
اقدام باید با بهره وری حداکثری کاهش یابد. 
نباید فراموش کنیم که فولاد مبارکه سرمایة 

مردم ایران و امانتی در دست ماست.
سیستم باید چابک تر و منعطف تر باشد

هر روز  مسئله های جدیدی پیش روی سازمان 
قــرار می گیرد؛ اما به خاطر داشــته باشــیم 
سیستماتیک بودن فرایندها در فولاد مبارکه 
باید همچنان نقطه قوت و عامل بقا باشــد، نه 

این که در جاهایی به گلوگاه تبدیل شود.
فولاد مبارکه سازمان بسیار گسترده ای است. 

باید مراقب باشیم این بزرگی همچنان نقطة 
قوت باشد، نه اینکه مانند وزنه ای سنگین به پای 
چابکی سازمان آویزان شود. فولاد مبارکه یک 
بنگاه اقتصادی بزرگ است که هر حرف و کنش 
آن در بازار ســرمایه در اقتصاد کلان کشــور 
تأثیرگذار است. فولاد مبارکه صنعت ساز است 
و طبیعتا وقتی عملکرد یا خروجی بزرگی ارائه 
می کند، راهبردهــا و موضوعات زیادی را در 
ســطح کلان به خود معطــوف می کند. این 
شرکت منافع اقتصادی زیادی برای بخش های 

مختلف کشور به همراه می آورد.
باید هدف همة مدیران و کارکنان ســازمان 
همچنان تعالی سازمان باشــد،حتی اگر در 
برخی روش ها اختلاف نظر داشــته باشــیم. 
به هرحال باید باهم متحــد، و در برابر اهداف 
سازمان متعهد باشیم. ازآنجا که قلب همة ما 
برای سازمان می تپد، حتی گاهی اختلاف نظرها 
به نتایج بســیار درخشانی منتهی می شود. از 
ابتدای قبول  مسئولیت در فولاد مبارکه همواره 
اســتفاده از خــرد جمعی را در دســتورکار 
قراردادیم؛ چراکه وقتی دموکراسی در شرکت 
حاکم باشد، به یقین از آفت ها دور خواهد ماند.
 فولاد مبارکه در آستانۀ یک کار بسیار بسیار 

بزرگ است
فولاد مبارکه با احداث نورد گرم 2 در آستانة 
یــک کار بســیار بســیار بزرگ اســت که 
موفقیت های حداکثــری و حتی در کورس 
رقابت جهانی ماندن شرکت را تضمین می کند. 
شــروع این پروژۀ بزرگ در حال طی مراحل 
پایانی و تشــریفات اداری اســت. مدیران و 
کارکنان فولاد مبارکه در این راستا باید کمر 
همت را محکم تر از همیشــه ببندند و عزمی 
جزم تر از همیشه داشته باشند و این پروژه را 

طی ۹۰۰ روز  اجرا کنند.
در این شــرایط سخت اقتصادی که جامعة ما 
به شدت به رونق تولید و افزایش امید نیاز دارد، 
به طورقطع احداث نورد گرم2 خواهد توانست 
این دو مأموریت بزرگ را به انجام رساند، چراکه 
طی اجرای فرایند، نیروی انســانی زیادی در 
قالب پیمانکاران و شــرکت های ســازنده و 
تأمین کنندۀ خدمات و قطعات به کار گرفته 

خواهند شد. نورد گرم
 شــمارۀ 2 توسعة جدیدی در شرکت نیست، 
بلکه تکمیل طرح شهید خرازی است که به نام 
سردار سرافراز شهید سپهبد قاسم سلیمانی 

مزین شده است.
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قوانینبیثباتمانعرشدمناطقآزادهستند

ارسالکمکهایغیرنقدیبانکملت
بهمنطقهسیلزدهبشاگردهرمزگان

محمد ولی روزبهان  مدیرعامل منطقه آزاد انزلی  گفت: حذف معافیت 
مالیاتی مناطق آزاد باعث بی ثباتی این مناطق می شود و سرمایه گذاران 
به سمت مناطق دیگر می روند و پیمان های تجاری مهم ترین مرحله 
تعاملات اقتصادی است. مراحل اولیه پیمان های اوراسیا به خوبی انجام 
شده است. وی  با تاکید بر باثبات ساختن محیط کسب وکار ادامه داد: 
ما باید قوانین مناسب و ثبات قوانین داشته باشیم. تا در این زمینه ها 
اقدام نکنیم، مطمئنا با مشکلات زیادی مواجه خواهیم شد. بحث هایی 
که درباره خارج کردن مناطــق آزاد از معافیت های مالیاتی اعلام 
می شــود، باعث بی ثباتی محیط مناطق آزاد می شود. در محیط 

بی ثبات نمی توان تصمیم های پایدار گرفت.

بانک ملت به دستور دکتر بیگدلی مدیرعامل و در راستای 
ایفای مسوولیت های اجتماعی، بیش از 2.۵ میلیارد ریال 
اقلام مختلف ضروری به منطقه سیل زده بشاگرد در استان 
هرمزگان کمک کرد. به گزارش روابط عمومی بانک ملت، این بانک با هدف 
دستگیری از مردم سیل زده بشاگرد، کمک های خود را در قالب چند دستگاه 
کامیون به این منطقه ارسال کرد تا از طریق کمیته امداد امام خمینی)ره( 
بین سیل زدگان توزیع شود. در این راستا، بانک ملت نسبت به تهیه اقلام 
مورد نیاز سیل زدگان شامل آب معدنی، حصیر، دمپایی، مواد خوراکی شامل 
قوطی های کنسرو ماهی، لوبیا، مواد بهداشتی شامل دستمال کاغذی، مایع 
ظرفشویی، صابون، شامپو و پوشک، بخاری، دفترچه و ... اقدام و آن ها را در 

قالب چند کامیون به منطقه سیل زده بشاگرد ارسال کرد. 

افتتاحپروژههایپالایشگاهاصفهانبهتوسعهاقتصادملیکشورکمکمیکند
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آیا آنتونی استوکس خیلی زود تبدیل به گزینه 
خط حمله پرسپولیس می شود؟ این پرسشی 
است که رقابت بین سه ستاره تهاجمی پرسپولیس 
تکلیف پاســخش را روشن خواهد کرد. آنتونی 
استوکس بعد از مذاکرات طولانی زمستانی به 
پرسپولیس پیوسته و در دو بازی به عنوان بازیکن 
تعویضی به میدان رفته است. حضور او در دربی 
منجر به گل تساوی مقابل استقلال و حضور 2۶ 
دقیقه ای در دیدار روز گذشته مقابل الدحیل منجر 
به ایجاد موقعیت های بیشتر در مقابل حریف 
پرستاره قطری شد. استوکس ایرلندی که سابقه 
مناسبی بابت درخشش در تیم تراکتور دارد و به 
کار و بازی در ایران کاملا آشنا است، با وجود حضور 
دیرهنگام در جمع سرخپوشــان کاملا در بین 
پرسپولیسی ها حل شده و جالب اینکه در طول 
مسابقه به جز اینکه هم تیمی ها را بابت پاس های 
اشــتباه و تکمیل نکردن یک و دو ها و جاگیری 
های غلط شماتت می کرد، در اعتراض به داور در 
دقایق پایانی هم نقش موثری داشت. استوکس 
که در دقیقه ۶۴ جانشین علی علیپور شده بود که 
پرتلاش اما کم موقعیت بود جانی دوباره به خط 
حمله سرخ پوشان بخشید و به همراه کریستین 
اوساگوانا فشار بیشتری روی خط دفاعی الدحیل 
وارد کرد. با این حال او تا لحظات پایانی مسابقه که 
با یک شوت محکم و زیر طاقی می توانست گل 
اول خود را برای پرسپولیس به ثمر برساند روی 
خلق موقعیت روی دروازه حریف موفق نشد. با این 
حال وقتی داور سوت پایان بازی را کشید، یک 

خبرنگار قطری از دیگران سوال 
کرد که این بازیکن کیست و چرا 
زودتر وارد زمین نشده است؟ 

آنتونــی اســتوکس در 
چینــش تهاجمــی 
پرسپولیس در نقش 
یک گوش چپ ظاهر 
شد و بســیاری از 
توپ هــا به وی 
ختم می شد. آن 

هم در شرایطی که 
سمت چپ پرسپولیسی 
هــا فعال تر از ســمت 
راست این تیم بود و بار 
تهاجمی بیشتری روی 

محمد نادری و ترابی در نیمه 
اول و استوکس در نیمه دوم قرار 

داشت. با این حال استوکس که از 
ســطح متفاوتی از فوتبال بازی 
کردن می آید، هنوز با هم تیمی 
هایش در تیم تازه درک متقابلی 
پیدا نکرده و حرکاتش فردی و 
غریزی و کمی دور از قالب های 
تاکتیکی است. او اما با نمایش یک 
گام بلند به سمت ترکیب اصلی 

پرسپولیس برداشت و حتی شاید یحیی که اهل 
تغییر نشان داده، در دیدار مقابل الشارجه نیز از او 
در ترکیب اصلی پرسپولیس استفاده کند. اگرچه 
علی علیپور آشکارا فرمی بهتر از نیم فصل اول دارد 
و صد البته به دلیل تجربه بالایش در پرسپولیس 
همچنان گزینه اصلی خط حمله محسوب می 
شــود. در عین حال به نظر می رسد کریستین 
اوســاگوانا به دلیل بازی فیزیکی و البته قریحه 
گلزنی کمتــرش فعلا و در صورت بازگشــت 
استوکس به فرم ۹۰ دقیقه ای تبدیل به گزینه 
سوم تیم بشــود و زوج نهایی خط حمله از بین 
علیپور و استوکس شکل بگیرد. اتفاقی که قبلا 
پرسپولیس آن را با زوج طارمی و علیپور تجربه 

کرده و جواب هم گرفته است.
جالب اینکه استوکس قابلیت های مختلفی در 
بازی خود دارد و شوتزن، دریبل زن، قادر به فرار 
های عمقی و البته سرزن است و از فیزیک خوبی 
نیز بهره می برد اما برخلاف علیپور و اوســاگوانا 
چندان قادر به فشار گذاشتن روی مدافعان حریف 
در زمان پرس تیمی نیست. با این حال شم گلزنی 
و تاثیــری کــه او در نیم ســاعت پایانی بازی 
پرسپولیس و الدحیل به نمایش گذاشت احتمالا 
به معنای دریافت بلیت حضور در ترکیب ثابت 
پرسپولیس است. چیزی که باشگاه در این بازیکن 
دیده بود و روی خریدش تا این حد اصرار داشت.

نکته مهم اینکه پرسپولیس یکی از ثروتمند ترین 
تیم های ایران از حیث داشتن مهاجم است. تا جایی 
که به جز سه بازیکنی که به عنوان مهاجمان تیم 
وارد زمین شدند، سه مهاجم خبرساز این تیم هم 
روی سکوها نشسته بودند. آریا برزگر ستاره تیم 
ملی جوانان، امیر روستایی مهاجم تیم ملی امید و 
مهدی عبدی گلزن دربی که مسابقه پرسپولیس 
و الدحیل را دور از دیگر بازیکنانی و در 
کنار مهــرداد خانبــان ۹۰ دقیقه 
پراسترس از جایگاه ویژه تماشا کردند. 
این فهرست ۶ نفره از مهاجمانی که در بین 
تمام تیم های ایرانی مشــتری دارند، امکان 
بیشــتری به یحیی گل محمدی می دهد تا در 
جبهه های مختلف برای صعود و قهرمانی بجنگد 
و البته برای این بازیکنان که فکر می 
کنند در هر تیم دیگری 
مــی تواننــد در 
اصلی  ترکیــب 
باشــند نیمکت 
نشینی کار راحتی 
نخواهد بود که کنترل 
این مساله نیز به هنر 
سرمربی و ساختار 
باشــگاه برمی گردد. در نهایــت جنگ خونین 
مهاجمان پرسپولیس تا پایان فصل ادامه خواهد 
داشــت. به خصوص که کارت جدیدی رو شده و 
روی میز آمده که به نظر می رسد به زودی در دست 

سرمربی   بنشیند.

پیروزیدرخشانسپاهاندرهفتهتساویاستقلالوشکستشهرخودرووپرسپولیس
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شکوری:2هفتهبعدمشخصمیشود
کنفدراسیون فوتبال آسیا در تازه ترین شماره مجله  لیگ قهرمانان ضمن 
انتشار زمان، مکان و برنامه  رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا، 
بار دیگر مکان بازی تیم های ایرانی در دور برگشت را »نامعلوم« اعلام کرد. 
کنفدراســیون فوتبال آسیا که ابتدا میزبانی رقابت های این فصل لیگ 
قهرمانان آســیا را از ایران گرفت اما پس از تهدید باشــگاه های ایرانی به 
کناره گیری از لیگ قهرمانان آسیا و همچنین مذاکره هیات ایرانی با دبیرکل 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد میزبانی در دور برگشت با تیم های 
ایرانی اســت، بار دیگر در تازه ترین برنامه اعلامی اش بر بلاتکلیف بودن 
میزبانی تیم های ایرانی در دور برگشت لیگ قهرمانان آسیا تاکید کرده 
است. پیش از این کنفدراسیون فوتبال آسیا در 2 اعلامیه سابق خود تاکید 
کرده بود میزبانی ایرانی ها در مرحله برگشت لیگ قهرمانان آسیا منوط به 
تایید و بررسی شرایط امنیتی است که این مهم پس از اعتراض ایران، از 
اطلاعیه های کنفدراسیون فوتبال آسیا حذف و اعلام شد میزبانی تیم های 
ایرانی در مرحله گروهی به ایران برگردانده شده و بر این اساس ۴ تیم ایرانی 
در مرحله گروهی در ۳ بازی نخســت خود به عنوان میهمان به مصاف 
حریفان شان خواهند رفت و در ۳ بازی برگشت بدون هیچ پیش شرطی 
میزبان خواهند بود. در شماره جدید مجله لیگ قهرمانان آسیا که به تاریخ 
جمعه ۷ فوریه )۱۸ بهمن( منتشر شده، برنامه بازی های تمام تیم های 
حاضر در مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا اعلام شده که در 
جلوی نام مکان دیدارهای برگشت تیم های ایرانی مجددا اعلام شده مکان 
برگزاری این دیدار مشخص نیست و بعدا تایید و اعلام خواهد شد. در این 
برنامه لحاظ شده که تیم های ایرانی در مرحله گروهی در ۳ بازی نخست 
 میهمان هســتند ولی در ۳ بازی برگشــت مکان برگــزاری بازی های 
 تیم هــای ایرانــی در لیــگ قهرمانــان آســیا با مخفف انگلیســی

  To Be Confirmed( TBC( مشخص شده که به معنای تایید خواهد 
شد، است. سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال ادامه داد: مقرر شد حداکثر 
تا یکی 2 هفته آینده نظر نهایی خود را اعلام کنند و ما بتوانیم به حق فوتبال 
ایران و باشگاه ها )درباره حق میزبانی در لیگ قهرمانان آسیا( برسیم. نکته 
مهم دیگر این بود که مسؤولان فیفا نظرشان مثبت بود و اعلام کردند در 
اولین فرصت مطالبات فدراسیون فوتبال ایران را از فیفا به فدراسیون و 
باشگاه ها پرداخت می کنند. ما تاکید داشتیم با توجه به اینکه فوتبال از 
سیاست جداست، فیفا از ما یکسری توقعات و درخواست دارد و در مقابل 
به عنوان عضوی از فیفا، فدراسیون فوتبال ایران نیز این درخواست را دارد 

که این مبالغ حتما پرداخت شود.

خبـــرخبر

اســتقلال در نخستین دیدار خود در مسابقات 
لیگ قهرمانان فوتبال آسیا 2۰2۰ مقابل الشرطه 
عراق به نتیجه تساوی رسید و از پیروزی در این 
دیدار بازماند. همچنین دوشنبه شب شهرخودرو 
مقابل الهلال با نتیجه 2 بر صفر تن به شکست 
داد. در نخستین هفته رقابت های لیگ قهرمانان 
فوتبال آســیا در گروه A، اســتقلال میهمان 
الشرطه عراق بود که این مسابقه با تساوی یک- 
یک به پایان رسید. در این بازی که در ورزشگاه 
»فرانسوا حریری« اربیل برگزار شد، حُسام کاظم 
)2۴- گل به خودی( برای اســتقلال و علی فایز 
)۴۷- پنالتــی( برای الشــرطه گلزنی کردند. 
استقلال این بازی را با انجام تغییرات زیادی در 
ترکیبش نسبت به مسابقات قبل آغاز کرد. نفراتی 
مثل روزبه چشمی، میلیچ و فرشید باقری در این 
مسابقه نیمکت نشین بودند. استقلال اوایل نیمه 
نخست توانست به گل برســد. حرکت میلاد 
زکی پور از سمت چپ تیم استقلال در دقیقه 2۴ 
و پاس در عرض این بازیکن توسط حُسام کاظم، 
مدافع الشرطه به اشتباه وارد دروازه تیم عراقی 
شد. اما اتفاق نگران کننده برای فرهاد مجیدی 
ســرمربی اســتقلال در دقیقه ۳2 افتاد؛ وقتی 
مهدی قائدی، مهاجم آماده آبی پوشــان دچار 
مصدومیت شد. به این ترتیب مجیدی مجبور 
شد مرتضی تبریزی را در دقیقه ۳۵ به جای قائدی 
وارد زمین کند. بازی در نیمه دوم با شوک داور به 
تیم استقلال آغاز شد. در همان دقیقه نخست از 
نیمه دوم احمد الفیصل داور اردنی به سود تیم 
الشرطه اعلام پنالتی کرد. این پنالتی در دقیقه 
۴۷ توسط علی فایز به گل تساوی الشرطه تبدیل 
شد. استقلال که قصد داشت پیروز از زمین خارج 
شــود، بعد از دریافت گل تســاوی بر شــدت 
حملاتش افزود و موقعیت هــای زیادی برای 
جبران نتیجه روی دروازه حریف خلق کرد اما این 
فرصت ها به گل تبدیل نشد تا بازی با همان نتیجه 

تســاوی یک- یک تمام شــود. در گروه B این 
رقابت ها هم تیم شــهرخودرو به مصاف الهلال 
عربســتان رفت که این مسابقه با 2 گل به سود 
نماینده عربســتان تمام شد. در این بازی که در 
شهر دوبی امارات برگزار شد، کاریو )۴۵( و گومز 

)۶۹( برای الهلال گلزنی کردند. 
 مصدومیت، مهم ترین رقیب استقلال

در حــال حاضر تعــداد مصدومــان در اردوی 
استقلال، کادر فنی را نگران کرده است. زمین های 
تمرین نامناسب باشگاه که بعضا در طول هفته ۳ 
بار عوض می شود و فشردگی مسابقات می تواند 
اتمسفر این روزهای تیم استقلال را سنگین تر 
کند، بنابراین مجیدی خیلی زود باید بابت زمین 
تمرین و برنامه ریــزی جهت ریکاوری مطلوب 
بازیکنان اقدام کند تا استقلال همچنان یکی از 
مدعیــان لیگ، جام حذفــی و صعود از مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا باقی بماند. استقلال 
که اوایل فصل ســید محسن کریمی و داریوش 
رضائیان را به دلیل مصدومیت از دست داد، حالا 
عارف غلامی، سیاوش یزدانی و فرشید اسماعیلی 
را نیز چندین بازی است به دلیل مصدومیت در 
شرایط بازی نمی بیند، آن هم در شرایطی که شیخ 

دیاباته را از بازی با نفت مسجد سلیمان و مهدی 
قائدی را از بازی دوشنبه در صف مصدومان خود 
می بیند. استقلال کمتر از یک هفته وقت دارد تا 
با ریکاوری خوب و رسیدن حداقل 2 مصدوم از ۷ 
مصدوم )اســماعیلی و  غلامی( و اســتفاده از 
چشمی، باقری و میلیچ، با ترکیبی متفاوت در 
خط هافبک و دفاع به مصاف الاهلی عربستان در 
خاک کویت برود. استقلال در بازی با الشرطه، با 
مالکیت ۶۰ درصدی، تنها ۴ ضربه در چارچوب 
داشت تا قدر زوج طلایی قائدی و دیاباته را بیشتر 
از قبل بداند. نکته نگران کننده در اردوی استقلال 
نرســیدن 2 عنصر هجومی این تیم یعنی شیخ 
دیاباته و مهدی قائدی به بازی با الاهلی عربستان 
است که در کیفیت خط حمله استقلال کاملا موثر 
هستند. دوری تبریزی از شرایط مسابقه شاید 
مجیدی را مجبور کند برابر الاهلی از ارســلان 
مطهری به عنوان تک مهاجم اســتفاده کند و 
فرشید اسماعیلی در صورت رهایی از مصدومیت، 
به عنوان مهاجم ســایه به ارسلان نزدیک شود، 
البتــه تبریزی بــا تجربه طولانــی حضور در 
رقابت های مختلف آســیایی هنــوز جا برای 

بازگشت دارد.

  باخت پرسپولیس در شب غوغای سپاهان
روز دوم لیگ قهرمانان آسیا اما با 2 نتیجه کاملا 
متفاوت برای فوتبال ایران دنبال شد. در شبی که 
سپاهان طی یک بازی کاملا یکطرفه و برتر با ۴ 
گل از ســد العین در زمین این تیم گذشــت، 
پرسپولیس با 2 اشتباه ساده بازی را با نتیجه 2 بر 
صفر به الدحیل واگذار کرد. این نخستین شکست 
پرسپولیس با گل محمدی بود. پرسپولیس در این 
مسابقه در ۱۳ دقیقه اول سردرگم و آشفته بازی 
کــرد و غافلگیر شــد و 2 گل خــورد. بعد از آن 
سرخپوشان بیشــتر دقایق بازی صاحب توپ و 
میدان بودند که حاصلی برای پرسپولیس نداشت. 
الدحیــل در همان یــک ربع اول مســابقه از 
اشتباه های عجیب بازیکنان پرسپولیس نهایت 
استفاده را برد و ۳ امتیاز را گرفت. در صحنه گل 
اول بازیکنان پرسپولیس به جای بازی، دنبال داور 
بودند تا به او اعتراض کنند! هر چند این گل طبق 
اعلام کارشناسان)نوید مظفری زاده یکی از آنها 
بود( خطا بود ولی اعتراض باعث شــد بازیکنان 
مســابقه را رها کنند. گل دوم هم با پاس اشتباه 
مهدی ترابی و آفسایدگیری غلط کنعانی زادگان 
به ثمر رســید. بعد از آن پرســپولیس حملات 
پرشمار و بی حاصلی روی دروازه حریف قطری 
انجام داد؛ حملاتی که بدون پشتوانه بود. از سوی 
دیگر سپاهان مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
را با مصاف مقابل العین امارات آغاز کرد که این 
مسابقه با پیروزی ۴ بر صفر به سود زردپوشان به 
پایان رسید. سپاهان با این پیروزی علاوه بر اینکه 
صدرنشین گروه D شد، در هفتمین بازی مقابل 
العین توانست برای اولین بار به پیروزی مقابل این 
تیم دست پیدا کند. العین در ۶ بازی قبلی مقابل 
سپاهان، ۳ برد خانگی و ۳ تساوی در اصفهان را 
به ثبت رسانده بود. سعید آقایی با 2 پاس گل در 
این بازی، نقش پررنگی در پیروزی ۳ گله سپاهان 

داشت.
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پاداشهایفصلجدیدلیگقهرمانانآسیا
اعلامشد

بالابردنپرچمایرانباآرزویشادیروح
سردارسلیمانی

فدراسیونفوتبال:داییگزینههدایتتیمملینبود

تمجیدرسانههایبلژیکازدرخششرضایی
برایشارلروا

کنفدراسیون فوتبال آسیا پاداش تیم ها برای فصل جدید لیگ 
قهرمانان آسیا در فصل 2۰2۰ را اعلام کرد.

 مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا از این هفته آغاز می شود و 
چهار تیم پرســپولیس، ســپاهان، شــهرخودرو و استقلال 
نماینده های فوتبال ایران در این فصل از رقابت ها هستند که 

باید از این هفته برابر حریفان شان به میدان بروند. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا پاداش تیم ها برای فصل جدید لیگ 

قهرمانان آسیا در فصل 2۰2۰ را به این شرح اعلام کرد.
تیم قهرمان:  ۴ میلیون دلار

نایب قهرمان: 2 میلیون دلار
حضور در نیمه نهایی: 2۵۰ هزار دلار

حضور در یک چهارم نهایی: ۱۵۰ هزار دلار
حضور در یک هشتم نهایی: ۱۰۰ هزار دلار

پیروزی در مرحله گروهی، و سایر مراحل حذفی: ۵۰ هزار دلار
تساوی در مرحله گروهی، و سایر مراحل حذفی: ۱۰ هزار دلار

ورزشــکار جوجیســتوکار ایرانی که اخیرا در مسابقات کشور 
فرانسه به مقام قهرمانی دست پیدا کرد، در لحظه دریافت مدال 
قهرمانی با بالا بردن پرچم ایران، نام سردار سلیمانی را با صدای 
بلند فریاد زد. قهرمان جوجیستوکار ایرانی بعد از کسب مدال 
قهرمانی این رشته در کشور فرانسه، هنگام دریافت مدال و در 
لحظه بالا بردن پرچم کشورمان، با صدای بلند، آرزوی شادی 
روح سردار ســلیمانی را کرد که این حرکت ارزشمند بازتاب 

مثبتی در فضای مجازی داشت.  

یک منبع آگاه در فدراســیون فوتبال مذاکره با علی دایی برای 
هدایت تیم ملی قبل از دراگان اســکوچیچ و امیر قلعه نویی را 
تکذیب کرد. به گزارش فــارس، طی روزهای اخیر علی دایی 
مدعی شده از طرف وزارت ورزش و جوانان با حضور او در رأس 
تیم ملی مخالفت شــده است اما یک منبع آگاه در فدراسیون 
فوتبال هرگونه مذاکره با این مربی را تکذیب کرد. این منبع آگاه 
در فدراســیون فوتبال اظهار داشــت: علی دایی از ابتدا جزو 
گزینه های فدراســیون نبود و حضور وی در تیم ملی، بیشتر 
جریان ســازی رسانه ای بود. با احترام به دایی، باید اشاره کرد با 
توجه به کارنامه این مربی، فدراسیون تصمیمی برای مذاکره با 
وی نداشــت و حضور وی در تیم ملی بیشتر ذهنی بود. وی در 
پایان گفت: طبعا برای مذاکرات باید جلساتی برگزار می شد ولی 
هیچ یک از مسؤولان فدراسیون که در این حوزه دارای جایگاه 

و نقش بودند، مذاکره ای رسمی با این مربی انجام نداده اند.

رســانه های بلژیک به تمجید از مهاجم ایرانی شــارلروا بعد از 
درخشش مقابل زولته پرداختند. به گزارش فارس، تیم فوتبال 
شارلروا شنبه شب با حضور کاوه رضایی و علی قلی زاده به مصاف 
تیم زولته رفت که با نتیجه ۴ بر صفر به پیروزی رسید. در این 
بازی کاوه رضایی خوش درخشید و هت تریک کرد. رسانه های 
بلژیک به تمجید از درخشش مهاجم ایرانی پرداختند. سایت 
»lesoir« بلژیک نوشت: کاوه رضایی با هت تریکش شارلروا را 
به برد رســاند. سایت »sudinfo« هم نوشت: کاوه رضایی در 

شبی رویارویی مقابل زولته خوش درخشید. 
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هفتهنامهاقتصادیایرانورزش

پستعجیبپزشکاستقلال
درموردمصدومیتقائدی!

پزشک اســتقلال می گوید دریافت حکم محکومیت یکی از 
دلایل مصدومیت مهدی قائدی در بازی با الشرطه بوده است.

 مهدی قائدی در اواسط بازی با الشرطه مصدوم و از زمین بازی 
تعویض شد تا او هم به جمع مصدومان پرتعداد استقلال اضافه 
شود. کاوه ستوده در مورد مصدومان پرتعداد استقلال نوشت: 
فوتبال ه یک زمینه همه جانبه را لازم دارد. آیا تیم استقلال در 
نیم فصل بدنســازی خوبی داشت؟ یا آیا با آمادگی کامل وارد 
مسابقات فشرده داخلی و خارجی گردید؟ کدام تیم یا باشگاه 

شرایط استقلال را داشت؟
او در بخشی از متن خود به مصدومیت مهدی قائدی هم اشاره 
کرد: غیر از آمادگی جسمانی و فنی، مسائل روحی روانی نقش 
عمــده ایَ را ایفا می کند، بازیکنی کــه روز قبل از بازی خبر 
محکومیت را دریافت می کند قطعا از نظر روحی و روانی آمادگی 
کامل را ندارد و همین موضوع روی روح و روان  او اثر می گذارد 
و این اتفاق زمینه را برای مصدومیت یک بازیکن بیشتر فراهم 
می کند. بازیکن، آدم آهنی نیست و همه موارد از زمین نامناسب 
گرفته تا خســتگی و شرایط سخت می تواند زمینه ساز آسیب 
دیدگی  شود. کاوه ستوده در مورد دیگران مصدومان استقلال 
این طور اظهار نظر کرد: عارف غلامی و سیاوش یزدانی از نظر 
پزشکی مشکلی ندارند و حضور یا عدم حضورشان در ترکیب 

به صلاحدید کادرفنی بستگی دارد.
فرشید اسماعیلی هم فعلًا ۱2روز است که درمان خود را انجام 
می دهد انشــالله هفته دیگر آماده می شود، آقای شیخ دیاباته 
فعلا ایران نیستند و شرایط ایشان بعد از بازگشت به ایران بررسی 

مجدد خواهد شد.
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استوکسآمد؛خونریختهخواهدشد!

۱-   معاون اقتصادی رئیس جمهور 
2-   مرکز زیمباوه - باشگاهی در فوتبال ایتالیا - کلمه تاسف

۳-  ظرف چوبی گل کشي -  عروس شهرهای اروپا - کشوری در اروپا
۴-  روی شکم دراز کشیدن - عضوی در صورت - کشوری در آسیا

۵-  از ماه های سال شمسی - اصغر نیمه - سخن نهفته 
۶-  نقشه فرنگی -  دوزنده -  پارسنگ ترازو  - علامت مفعولی

۷-  بازیگر سرشناس سینما - از جنگهاي صدر اسلام - هر انسانی 
دارد

۸-   وسام -  وزیر سابق تعاون ، کار و رفاه اجتماعی -  نام جلیلی 
کاندیدای سابق ریاست جمهوری

۹-   پشت سر - از بانک های خصوصی کشورمان - یک حرف و 
سه حرف

۱۰-  بازیگر سرشناس سینمای جهان  -  قانون معروف - مقام 
برنزی - جنس قوی

۱۱-   مجری با سابقه اخبار سیاسی صدا و سیما -  مرموز
۱2-  طبق عادت - بازیگر سرشناس سینما کشورمان -  دهان 

خودمانی
۱۳-  دنبره - از گلها - یک ششم چیزی 

۱۴-  تکرار حرف - شکستنی ورزش -  اتیان
۱۵-  بانکی برای روستاییان - از بانک های خصوصی کشورمان

۱-  رئیس سابق وزارت کشاورزی 
2-  ممنوع و غیر شرعی -  متوالی و مستمر  - خوب

۳-   پشت سر ، آن سوی چیزی -   تکرار یک حرف - قلندر، معدم
۴-  شکاف میان دو کوه - خسیس - مطالعه اجمالی 

۵-  شماره تک رقمی - کاپیتان و مربی سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان - از نژادها - چهره

۶-  وسعت - زمین پر آب و علف - سپاه
۷-   شماره ای است چهار رقمی - وزیر سابق اقتصاد کشور 

-  خمیدگی کمر 
۸-    شهری در بلغارستان - مربی انگلیسی فوتبال -  معاون علمی 

و فناوری رئیس جمهور 
۹-  فراموشی -  دیر -  جاسوس

۱۰-  صحیح و سالم - فلز چهره - دزد
۱۱-  دریای عرب - شهری صنعتی در کشورمان - تاریخ نگار - 

واحدی در سطح
۱2-  غلاف شمشیر  - چهره و صورت - مقام نقره ای

۱۳-  عید باستانی کشورمان  - بله به زبان عربی -  به نرمی و 
حسن خلق با کسی رفتار کردن

۱۴-  نغمه - عقیده -  بامبو
۱۵-  وزیر نفت دولت آقای حسن روحانی
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عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.
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قیمتبازار)تومان(نوع ارز
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۱۴/۹۵۰یورو
۱۷/۸۹۷پوند                    
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سکهوارز

روز بزرگداشت فرماندهان شهید دفاع مقدسعکسنوشت ولادتباسعادتحضرتفاطمهزهرا)س(وروززنمبارکباد.عکسنوشت

 چند تومان ؟ شاید بهتر باشد بگوییم چند میلیون تومان باید خرج کنید 
تا انتخاب شوید ؟ این سوالی است که این روزها خیلی ها به دنبال یافتن 
پاسخش هستند ، البته شاید به جزچهره های شناخته شده ای که به 
خاطراعتبار سیاسی نیازی به طی کردن این مراحل و خرج این هزینه ها 
ندارند ، در واقع برآورد گزارش ما حول چهره های کمتر شناخته شده 
می گردد در واقع با نزدیک شــدن به روز انتخابات تبلیغات کاندیداها 
هم به حد اکثر خود می رسد ، تبلیغاتی که برای کاندیداها هزینه های 
سنگینی دارد ، هر چند بعضی از آنها ادعا می کنند این هزینه ها توسط 
دوستانشــان یا کمک های مردمی تأمین می شود، چند روش متداول 
برای تبلیغات کاندیداها را به عنوان پیش فرض در نظر گرفتیم و به طور 
تخمینی هزینه هرکدام ازآنها را تخمین زدیم . در بخشی دیگراز گزارش 
هم با یکی از کاندیداهای دوره های پیشین صحبت کردیم ودر بر آورد 
هزینه ها از او کمک گرفتیم ، خوبی کسانی که در دوره های قبل کاندیدا 
بوده اند ، این است که حاضرند پس از گذشت چند سال ، از سطربه سطر 
لیست هزینه هایشان مثل رازی سربه مهرپرده بردارند تا با این کار، ما به 

رقم واقعی هزینه های یک کاندیدا نزدیک شویم.

ادامهسرمقاله
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دانا کسی است که اندازه و قدر خود را بشناسد، و برای نادانی کسی همین بس که اندازه خود را نداند.امامعلی)ع(:

اگر بخواهیم نگاهی به دستاوردها و تلاش های 
یکسال گذشته در گروه خودروسازی سایپا به 
عنوان خودروســاز اول کشور بپردازیم، می 
توانیم آن را جهادی برای خروج از بحران در 
پساتحریم و بازگشت رونق به خطوط تولید 

قلمداد کنیم.
نکته جالب توجه در مرور عملکرد یک ساله 
گروه سایپا، تطابق و تقارن بهمن ماه 97 با آغاز 
حضــور و فعالیت تیم مدیــران جدید این 
خودروساز اســت که باعث می شود مرور 
عملکرد سایپا از بهمن 97 تا دهه فجر 98 به 
نوعی بررســی کارنامه سیدجواد سلیمانی 
مدیرعامل جدید گروه سایپا در نخستین سال 

حضورش در این گروه هم باشد. 
عملکرد حوزه های اقتصادی اگر چه به واسطه 
پیچیدگی های خود، دارای سطوح چندگانه 
تحلیلی هستند اما به همان میزان هم به دلیل 
امکان ارائــه اعداد و ارقام، می توانند آماری، 

مستند و قابل درک باشند.
در همین راستا بررسی آمار و ارقام مربوط به 
سایپا نشان می دهد پیگیری ها و حمایت های 
وزارت صنعت، معدن و تجارت با تلاش های 
مدیران و کارکنان این گروه خودروسازي همراه 
شده و در ســایه این دو عامل، شاخص های 
عملکردی رو به افول قبلی، ابتدا متوقف شدند 

و سپس در جهت مثبت تغییر مسیر دادند.
تحقق واقعی “رونق تولید” در سخت ترین 

روزها
گروه خودروسازی سایپا در یکسال گذشته به 
ویژه از ابتدای سال 98 تغییر، تحول و بهبود 
فرآیندهای عملکردی در تمام حوزه ها را در 
دستور کار قرار داد که در این میان، تولید به 
عنوان شاهرگ حیاتی این بنگاه بزرگ صنعتی 

مورد توجه ویژه قرار گرفت. 
تغییر استراتژي سایپا در افزایش تولید و تنوع 
محصولات و تولید روزانه بیش از 2هزار دستگاه 
شرایطي را براي سایپا ایجاد کرد تا بتواند علاوه 
بر تحقق واقعی رونق تولید در این سال، زمینه 
را برای کسب موفقیت های دیگر فراهم سازد. 
در اردیبهشت ماه سال جاري سایپا توانست با 
تولید روزانه 2300 دستگاه خودرو رکورد تولید 
روزانه محصولات خود در این گروه را بشکند. 
همچنین موفق شد عنوان خودروساز برتر 

کشور را از آن خود کند.
ثبت این تیراژ تولید و رکوردها در حالی رخ داد 

که تاثیرهای محدودیت آور تحریم روز به روز 
بیشتر می شد و عدم همکاری شرکای خارجی 
در زمینه تامین قطعه در کنار محدودیت های 
انتقال پول به خارج از کشور خودروسازان را با 

مشکلات عدیده ای رو به رو می کرد.
پویش ملی بومی سازی قطعات صنعت خودرو
به جرات می توان گفت اقدام کلیدی سایپا برای 
غلبه بر محدودیت ها و فائق آمدن بر مشکلات، 
اجرای تمام و کمال “پویش ملی بومی سازی 
قطعات محصولات ســایپا” بود که با تاکید و 
حمایت وزیر صنعت، معدن و تجارت به مرحله 
اجرا درآمد. در این پویش، سایپا تمامی قطعه 
سازان، دانشگاهیان، شرکت های دانش بنیان 
و فعالان عرصه صنعــت را برای همکاری در 
طراحی و تولید قطعاتی که پیشتر از خارج 
تامین می شدند را فراخواند تا با یاری یکدیگر 
وابستگی به آن سوی مرزها را کاهش دهند و 
سطح بیشتری از ساخت داخل خودروهای 

وطنی را ثبت کنند.
گروه سایپا با اجرای این پویش در مجموع با 

برگزاري سه میز تخصصي و با مشارکت شرکت 
هاي قطعه ســاز داخلي و شرکت هاي دانش 
بنیان، توانست 53 قطعه را بومي سازي کرده و 
کاهش ارزبري 150 میلیون یورویي را باعث 

شود.
جراحی بزرگ؛ توقف تولید پراید

توقف تولید و خروج خودرو پراید از ســبد 
محصولات سایپا وعده و برنامه ای است که سال 
های سال مطرح شده اما استقبال گسترده 
مشــتریان و در نتیجه تیراژ بالای آن باعث 
می شد تا توقف تولید پرتیراژترین خودرو 
ساخت داخل همواره روی کاغذ باقی بماند و 
اجرا نشــود. توقف تولید پراید را می تون به 
جراحی بزرگ در سطح گروه سایپا توصیف 
کرد، چرا که اجرای آن در ظاهر عواقبی را به 
دنبال دارد اما در دراز مدت منجر به تحول و به 
روزآوری در سبد محصولات سایپا می شود و 
از سوی دیگر تاثیر شگرفی در احیای برند این 

خودروساز خواهد داشت.
سایپایی ها در اواسط سال 98 برنامه ریزی 

دقیق خود برای خروج سه مدل از محصولات 
خانواده ایکس100 را اعلام کردند و اتفاقا خروج 
نخستین مدل را نیز ده روز زودتر از برنامه اعلام 
شده، محقق کردند. قرار است دو مدل دیگر این 
خودرو پرحاشیه نیز در ماه های آینده از خط 
تولید خارج شوند و ظرفیت آزاد شده تولیدی 
در سایپا به افزایش تولید سایر محصولات از 

جمله کوییک، تیبا و ساینا اختصاص یابد. 
ساماندهی تولید، کاهش تعهدات 

اما یکی از نتایج بحران نیمه دوم سال 97 برای 
خودروسازان عدم توانائی در تحویل خودروها 
و معوق شدن تعهدات آنها به مشتریان بود به 
گونه ای که تعهدات فروش گروه خودروسازی 
سایپا در بهمن 97 به عدد 540 هزار دستگاه 
خودرو می رسید. به زبان ساده تر، سایپایی که 
سکان آن به دست مدیران کنونی سپرده شد 
تولیدات بیشتر از یک ســال آینده خود را 
فروخته بود. این وضعیت علاوه بر اینکه حکایت 
از روزهای ســخت در تامین نقدینگی گروه 
داشت، باعث بروز نارضایتی مشتریان نیز می 

شــد، به ویژه آنکه تعداد قابل توجهی از این 
تعهدها، خودروهایی بودند که تولید آنها به 
دلیل قطع همکاری شرکای خارجی امکان پذیر 
نبود و باید با یک یا چند خودرو در حال تولید 
جایگزین می شدند. با این حال سایپا در اقدامی 
جهادگونه، ابتدا به تقویت زنجیره تامین خود 
پرداخــت تا علاوه بر تحقــق تولید “عبور 
مستقیم” در خطوط تولید خود، ده ها هزار 
خودرو ناقص پارک شده در پارکینگ ها را نیز 
تکمیل کرده و تحویل مشتریان دهد. نتیجه 
این اقدامات هم این شد که در دهه فجر 98 
سایپا 400 هزارمین محصول خود در سال 98 

را تحویل مشتریان دهد. 
انضباط مالی با هدف خروج از زیان

گروه خودروسازی سایپا از بهمن 97 تا فجر 98 
اقداماتی انجام داد و کارنامه ای به جا گذارد که 
تحقق آنها در شرایط عادی هم دشوار بود، چه 
رسد به اینکه این روند رو به بهبود در یکی از 
سخت ترین سال های تاریخ صنعت خودرو 
ایران به واسطه تحریم ها و محدودیت های بین 

المللی طی شده باشد. ریشه این دستاوردهای 
قابل اعتنا را می تــوان در هنر برنامه ریزی 
مدیریتی در کنار تاکید و پیگیری جدی برای 
برقراری انضباط مالی جست وجو کرد. نتیجه 
این تغییــرات و تحولات در حــوزه مالی و 
اقتصادی سایپا آن است که مدیرعامل گروه 
سایپا در گردهمائی زنجیره تامین محصول 
جدید این خودروساز، سخن از برنامه ریزی 
نارنجی های جاده مخصوص برای خروج از زیان 
به میان آورد. به عبارت دیگر، در صورت تحقق 
این برنامه ها سایپا پس از سال ها زیان دهی و 
افزایش زیان انباشته می تواند امیدوار باشد در 
آینده ای نه چندان دور، نمودارهای مالی قرمز 

را رنگی سبز بزند.
سایپای جدید با ورود 8 محصول متفاوت

سایپا قرار است در سه سال آینده 8 خودرو 
جدید به بازار عرضه کند، خودروهایی که یا 
محصول جدید هستند یا مدل هایی جدید و 
متفاوت از خودروهایی که پیشتر تولید می 
کرده است. برای آغاز تولید انبوه محصولی که 
چندی پیش رونمائی کرده، همایشی برگزار 
کرد و به زنجیره تامین قطعات آن آماده باش 
داد تا در نیمه نخســت سال 99 شاهد ورود 
محصول جدید و باکیفیت روز سایپا به بازار 

باشیم. 
علاوه بر آن زمزمــه های طراحی و تولید دو 
محصول جدید و رونمائی از یک محصول دیگر 
در سایپا به گوش می رسد، ضمن اینکه قرار 
است دو محصول ساینا و کوییک هم فیس 
لیفت های داشته باشند و سایپا در کمتر از دو 
سال آینده مهمانان تازه ای در سبد محصولات 
خود داشته باشد. همه اینها نشان می دهد 
نارنجی های جاده مخصوص تغییر مسیری 
راهبردی و استراتژیک داده اند و قرار نیست 
دیگر محصولات خود را در یک سطح قیمتی و 

کیفیتی خاص محدود کنند.
از بحران تا فجر

در نهایت آنچه می تــوان از این مرور کوتاه 
عملکردی و بررسی آماری نتیجه گرفت این 
است که بهمن ماه 97 سایپایی ها در بسیاری 
از حوزه ها تا بهمن 98 بهبودی قابل توجه پیدا 
کرده و در عمل از وضعیت بحران زده به شرایط 
مطلوب تغییر پیدا کرده است. شرایطی که 
براســاس آن می توان به سایپا و آینده اش 

امیدوار بود.

مروری بر عملکرد گروه خودروسازی سایپا از بهمن 97 تا بهمن 98؛

از بحران تا فجر

خبر

دکتر اردشیر سعدمحمدی مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس 
ایران با بیان اینکه امســال بیشترین سوددهی صنعت مس رقم 
خواهد خورد، گفت: تا پایان دی ماه حدود ۱۸ هزار و ۳۰۰ میلیارد 
تومان فروش داشته ایم که این اتفاق رکورد بسیار خوبی است و به 
لحاظ تناژی نیز از رکورد فروش ۵۰ سال عمر صنعت مس عبور 
می کنیم. به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی مجتمع مس 

سرچشمه، ایشان در جلسه تولید مجتمع مس سرچشمه با تبریک ایام الله دهه مبارک فجر، 
اظهار داشت: وظیفه خود می دانم خالصانه و صادقانه از زحمات تک تک مدیران مجتمع مس 
سرچشمه بابت تولید تشکر کنم. وی با بیان اینکه شرکت مس شرایط مناسبی است، ادامه 
داد: آخرین بودجه تعدیل شده شرکت مس به کدال فروش ۱۹ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان 
است که به یاری خدا و تلاش مدیران و کارکنان صنعت مس از آن عبور خواهیم کرد. وی 
عنوان کرد: در بحث پروژه ها، دره زار و درآلو اولویت خاصی برای شرکت مس دارند و باید با یک 
جدیت خاص این پروژه ها دنبال شــوند و سریع تر به سرانجام برسند. ایشان با بیان اینکه 
خوشبختانه در امر صادرات وضع بسیار خوبی داریم و امسال رکوردهای بسیار خوبی ثبت 
خواهد شد، یادآور شد: در حال حاضر برنامه اکتشافی شرکت در مناطق مختلف در حال انجام 
است و امیدواریم به ذخایر خوبی دست پیدا کنیم. وی افزود: بر پایه اکتشافات انجام شده ذخایر 
سرچشمه افزایش یافته است و در منطقه سریدون و کرور هم به شرایط خوبی رسیده ایم. 
همچنین در منطقه سونگون و سایر مناطق دیگری که در حال کار هستیم نیز شرایط خوبی 
داریم. وی در ادامه تصریح کرد: به ازای هر یک میلیون تن سنگ مس که با عیار چهار دهم 
درصد اکتشاف می کنیم ارزش برجایی حدود ۶ میلیارد تومان برای مس به ارمغان می آوریم؛ 
بنابراین وقتی ذخایر بزرگی اکتشاف می شوند ارزش و دارایی زیادی به شرکت مس افزوده 
می شود که در حفظ توسعه پایدار نقش زیادی دارد. سعدمحمدی خاطرنشان کرد: در میزان 
حفاری بیش از ۶۳ هزار متر حفاری انجام دادیم که نسبت به سال گذشته بیش از ۸۰ درصد 
رشد کرده که امیدواریم تا پایان سال به ۷۰ هزار متر برسد و برای سال آینده هدف گذاری ۱۰۰ 
هزار متر حفاری برای اکتشاف را داریم. وی با بیان اینکه شفافیت مالی را به صورت سیستمی 
انجام می دهیم، یادآور شد: در حال حاضر سندهای مالی به صورت سیستمی اسکن می شود 
و دخالت انسانی را کنار گذاشته ایم و مجموعه به سمت سیستمی شدن پیش می رود. وی در 
پایان با تأکید بر اینکه شرکت مس مسیر هدفمند و مشخصی را برای صعود طی می کند، اضافه 
کرد: جایگاه مس بالاتر از جایگاه کنونی است که در آن قرار دارد و این ارتقاء هم به منطقه و 

هم به اقتصاد ملی کشور کمک خواهد کرد.
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